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Úvod 
Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou 

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi 
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých 
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v 
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre 
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo 
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať tieto úryvky 
z posolstiev.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými 
nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného 
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie, 
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio 
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.

Táto  brožúra  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text 
predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Zostavil Ľuboš Horník

"...slovo na svoj čas, oj, aké je dobré." 
Príslovia 15:23

"Človek nebude žiť na samom chlebe, 
ale na každom slove, 

ktoré vychádza skrze ústa Božie."
Matúš 4:4
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Orol v klietke

Omnoho žalostnejšie ako vidieť orla v klietke, je vidieť syna Božieho, ktorý bol 
narodený, aby bol synom Božím alebo dcérou Božou, ako je zotročený svetom. 
Svet ľudí zotročil. Denominačné bariéry ich držia od tej veci, ktorú im Boh dal tu 
na zem, aby tým boli:  synovia a dcéry Božie.  A to je žalostný pohľad, vidieť  
ľudskú bytosť, ktorá je bezmocná, podľa všetkého, zviazaná hriechom a takmer si 
vybijú mozog narážaním od jedného pivného salónu do druhého, od jednej zábavy 
po druhú, ako sa snažia nájsť uspokojenie, keď Boh Sám je tým uspokojením, 
ktoré ich uspokojí. Boh učinil človeka, aby po Ňom túžil.

AKO ORLICA POVZBUDZUJE SVOJE HNIEZDO, 59-0815

NECHCEM BYŤ POPULÁRNY

Nechcem  byť  populárny,  chcem  byť  úprimný.  A som  s  vami  úprimný,  keď 
hovorím, že Kristus vstal z mŕtvych a ukazuje tieto znamenia, ktoré vidíte a snaží 
sa vás doviesť do toho, aby ste Mu verili a prijali to, čo On urobil pre vás na 
Golgote.

JEHOVA-JIREH, 57-0612

NAŠE NÁBOŽENSTVO NIE JE HISTÓRIA

Ježiš Kristus ten istý včera i dnes i naveky. Žid.13:8

Naše náboženstvo nie je história. To je živý fakt, to je živý Boh, živá skúsenosť.
KRÁĽOVNÁ ZO SÁBY, 61-0119V

Všimnite si, samotné Posolstvo Evanjelia, Ono samo, má dokázať ľuďom, že 
On vstal."Choďte, povedzte Mojim učeníkom, že som vstal z mŕtvych a stretnem 
sa s nimi, aby som im toto potvrdil." Ó Bože, ako v týchto posledných dňoch 
znovu bude na zemi svetlo, "A dokážem Svojím učeníkom; choďte a povedzte im, 
že nie som mŕtvy, a že nie som tradíciou, ale som Živý Kristus; stretnem sa s nimi. 
Zanes  Mojim učeníkom toto Posolstvo,  že  som vstal  z  mŕtvych."  Evanjelium, 
dobrá novina. Vy hovoríte: "Je to pravda?" Židom 13: 8 hovorí, že On je ten istý 
včera, dnes i naveky.

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0049

Ak hovoria, že Ježiš Kristus nie je ten istý včera, dnes i naveky; že Jeho moc nie 
je tá istá; že Jeho Evanjelium nie je také isté, keď Biblia hovorí, že Ono je také 
isté;  Boh  odstavuje  nabok  každú  denomináciu,  každé  vyznanie,  a On,  ako 
zasľúbil, sa pohol ďalej vo Svojom Svätom Duchu, a dokázal nám, že je živý.  
My máme podiel na dobrodejstve Jeho vzkriesenia, keď sme boli mŕtvi vo 
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svete, v hriechu a v previneniach, zostali sme oživení; On nás spolu s Ním 
oživil - vzkriesil, spolu s Ním, teraz sedíme v nebeských miestach v Kristovi  
Ježišovi.  

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0058

A všetky Písma sú dané Božským spôsobom, uložené Božským spôsobom; a  to 
všetko je zjavením Ježiša Krista.  Nový a Starý Zákon,  kde oni predpovedali 
Jeho príchod, čo On bude robiť keď sem príde, a čo bude robiť v tomto veku,  
ktorý má prísť. Tak to Ho robí, že je ten istý včera, dnes i naveky. Vidíte? Ako tam 
v  liste  Židom,  keď  to  Pavel  písal:  On  je  Boh,  Ježiš  Kristus  včera,  v  Starom 
Zákone. On je Ježiš Kristus dnes, zamanifestovaný v tele, a On je Ježiš Kristus 
naveky v Duchu, ktorý má prísť (Vidíte, vidíte?), ten istý včera, dnes i naveky. 
A On stále žije, aby oživil Svoje Slovo, aby to čo Ono povedalo, aby to Ono v 
tom veku urobilo. On je živý. On bol živý v Starom zákone, zamanifestovaný.  

KRISTUS ZJAVENÝ VO SVOJOM VLASTNOM SLOVE, Jeff.IN, r22.8.1965, 0138

Čo je dnes táto chvála Shekinah, vlámať sa za tú oponu aby ste videli kto je Boh,  
ktorý stojí pred vami? Aby sme videli kto je Boh, ktorý stojí tu pred nami? Ten 
Ohnivý Stĺp, On je zaclonený v ľudskom tele. Ale čo to robí ... ? Čo to urobilo? 
To semeno chleba predloženia, Slovo, skrze ktoré žijeme v tomto dni skrze tieto 
zasľúbenia,  tá  chvála  Shekinah  dáva  dozrievať  tomu  chlebu  predloženia, 
spôsobuje že to sa vyplňuje, robí to chlebom pre veriaceho, ležalo to na stranách 
Biblie roky a roky, Slovo na tento vek.

ODHALENIE BOHA, Jeff.IN, r14.6.1964, 0333

Nech je vaša viera v ňom, ktorý je Slovo. Pretože v Zjavení 10 je povedané ... či 
vlastne v Zjavení 19 ... Zapísal som si to tu, Zjavenie 10, aby som išiel do toho,  
ale to nie je 10, to je 19. Keď On prichádza, On bude nazvaný „Slovo Božie," ide  
na bielom koni a stúpenci neba pôjdú za Ním.  

Preborte  tu  denominačnú  oponu  vzdelania!  Preborte  tú  denominačnú  oponu 
tradícií!  Preborte  tie  opony,  ktoré  Ho skrývajú  pred  vami!  Preborte  tie  opony 
pýchy, vy ženy. Vy ste kráľovské dcéry, správajte sa podľa toho, žite podľa toho.  
Preborte  každú  oponu!  Bez  ohľadu  na  to  čo  hovorí  Ph.D  a  LL.D,  ak  je  to 
nezhodné  s  touto  Bibliou,  prelámte  sa  cez  tú  oponu,  lebo  sme  prešli  cez  tú 
roztrhnutú oponu. Teraz sme na druhej strane, na druhej strane. A budete vidieť, 
ak to len urobíte,  ak sa prelámete cez tie staré tradície a všetko ostatné a 
prídete  ku  Nemu,  budete  Ho  vidieť  stáť,  toho  mocného  víťaza, 
zamanifestované slovo zasľúbenia na tento vek. Budete vidieť toho mocného 
Boha  odcloneného,  budete  Ho  vidieť  rovno  tu  medzi  nami,  odcloneného. 
Mocného Boha, neporazeného tradíciami.  
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Oni sa Ho snažili za tým ukryť, robili to veľa rokov ale čas zasľúbenia sa 
priblížil. Boh vzbudil raz Mojžiša a on vyslobodil tie deti z tých vecí. A On je  
stále ... Jeho nemožno poraziť. „Nebesia i zem pominú ale Moje slová nepominú." 
On je ten istý včera, dnes i naveky.  

Oni povedali: „To sa nemôže stať." Ale to sa stalo. Potom, keď sa to stalo, oni 
povedali: „To je z diabla."  

Ale to ani trochu nezmenilo Slovo Božie, pre veriaceho je to stále Boh. Mocný 
víťaz, ten istý včera dnes i naveky; podľa Jeho povahy, podľa Jeho Slova, 
Židom 13/8.  

ODHALENIE BOHA, Jeff.IN, r14.6.1964, 0342-0346

POTREBUJEŠ SVETLO

No, môžeš ísť vpred a pripojiť sa ku cirkvi, to je dobrá vec. Alebo môžeš slúžiť  
nejakému vyznaniu, dobrá vec. Môžeš patriť do nejakých spolkov, môžeš robiť 
tieto veci,  nemám čo proti  tomu povedať. Ale to, čo sa snažím povedať je: Ty 
potrebuješ Svetlo. A tým Svetlom je Kristus. On je ten jediný, ktorý ti môže 
dať Svetlo.
Môžete zapnúť toto svetlo a z tejto špinavej zeme kde sa nachádza toľko semien, 
to svetlo to nikdy nevyprodukuje. Nie veru. To umelé svetlo nevyprodukuje život. 
Je potrebné slnečné svetlo, lúče slnka. Poviete, "Aký je v tom rozdiel, keď to je 
také isté svetlo ako slnečné?" V tých lúčoch nie je tá moc priviesť život.

KU KOMU PÔJDEME? 60-0606

BOH ŤA PRIPRAVIL, ABY SI HO PRIJAL

No, tu, predurčený plán je daný jasne najavo. Práve tak ako iné semeno, Slovo 
Božie je semeno a musí mať predom pripravenú pôdu. Ak ste zasiali semeno, že 
ste ho len hodili tam na zem, nič z toho nebude, vtáci ho pozbierajú. Hodíte ho 
medzi bodliaky a tŕne, to ho zakrátko zadusí. Ježišove podobenstvo tak hovorí. 
Tak tá pôda musí byť prv pripravená. Tak, Boh, v suverénnej milosti pripravuje 
najprv to srdce.On vás pripravil pred založením sveta, aby ste Ho prijali v 
tomto  veku. On  vás  dopredu  poznal  skrze  svoje  predzvedenie  a  určil  vás  do 
večného života. On vás poznal a preto vás pripravil.

SKUTKY SÚ VYJADRENOU VIEROU, 65-1126
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DIABOL NAPODOBŇUJE DUCHA SVÄTÉHO

Ak to, čo dostávaš, nesúhlasí so Slovom, ten duch v tebe nesúhlasí s tým čo 
hovorí Slovo, potom to nie je Duch Svätý. To je diabol, ktorý napodobňuje 
Ducha Svätého. Vidíte kde sme sa pri tom dostali? "Ó, niektorí z nás hovorili v 
jazykoch. Vykrikovali sme od radosti a iné takéto veci." A zapierali všetky tieto 
ostatné veci. Nechali sme, že do cirkvi vošlo všetko možné, čo nebolo v Písme.  
Kde  sme  sa  dnes  dostali?  Znovu  sme  prišli  na  ďalšiu  púšť,  do  vyschnutej 
organizácii. Urobili sme organizáciu a stratili sme vodu. To je presne to čo urobili 
letniční.  Keď  sa  to  začalo  organizovať,  začalo  to  kaziť  obecenstvo,  a  začali 
hovoriť: "No, dobre, nebudeme mať spoločenstvo, ak tento verí tomuto"...

STÁLE PRÍTOMNÁ VODA ZO SKALY, r23.7.1961

DNES JE VYŽADOVANÝ ZNAK, DUCH SVÄTÝ

A teraz, ako môže byť dokonalejšia Obeť ako Sám Boh stanúc sa Sám zmierením? 
Keď bol Boh učinený telom a Jeho vlastná tvorčia Krv... to bol jediný spôsob, ako 
sa mohol navrátiť Boží Život, lebo my všetci sme sa narodili skrze sex. A preto, 
ten život, ktorý tam je, je zo sveta a ten život neobstojí. To je vec, ktorá je už  
odsúdená a zavrhnutá.  Nemôžeš ju  zaplátať.  Nedá sa nijako zaplátať.  Nedá sa 
nijako vyžehliť. Nie je spôsob, ako ju urobiť lepšou. To musí zomrieť. To je jediná  
požiadavka, aká existuje. Musí to zomrieť a tá náhrada, Život Ježiša Krista, 
prišiel do teba, čo je Duch Svätý, Boží Znak, že si prijal Krv Jeho Syna, Ježiša 
Krista. Preto vo dňoch Wesleya, alebo vo dňoch Luthera, ľudia si mysleli, že treba 
veriť,  vo  dňoch  Wesleya,  v  chémiu  krvi. Ale  toto  je  posledný  deň,  kedy  je 
vyžadovaný Znak. To dáva dokopy celé telo na vytrhnutie.

ZNAK, r1.9.1963

ABRAHÁMOVE DETI SA DOŽADUJÚ AŽ KÝM...

Vy musíte prijímať Chlieb Života. "Človek nebude žiť na samom chlebe, ale ..." 
Ani nie na niekoľkých slovách, alebo na jednom tu a jednom tam? Ale každým 
Slovom, ktoré vychádza z úst Božích, skrze To bude človek žiť." A toto Písmo 
je  napísané  Duchom  Svätým,  tak  to  je,  a  Duch  Svätý  je  Boh.  A všetci,  títo 
mužovia "vedení  Duchom Svätým,"  napísali  túto Bibliu.  A ja  verím,  že každé 
Slovo z  Nej  je  dokonalá pravda Božia  a nemôže to  byť sfalšované .  A my 
budeme súdení podľa tejto Knihy, na konci púti života. Tak veru.  
Neverím v intelektuálne reči. Verím v Samotné Slovo, a potom stojím na tom 
zasľúbení,  až  kým  sa  nezamanifestuje  a  nevyplní,  a  potom to  máte.  Čo? 
"Človek nebude žiť na samom chlebe, ale na každom Slove, ktoré vychádza z 
úst Božích."  
Jedného dňa som len tak premýšľal. Biblia hovorí, že, "Hriech Sodomy trápil dušu 
Lota,  každodenne." Pomyslel  som si  len,  koľko Lotov je v Spojených štátoch! 
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Sedia si vo svojich študovniach, dobrí ľudia, sedia vo svojich kabinetoch, dívajú 
sa von cez okno, a vidia na ulici ten moderný striptíz, a takéto neslušné správanie 
sa tam. Oni o tom nemôžu nič povedať. Vedia, že je to zlé. Nemôžu nič povedať, 
polovička  ich  zhro...  čo,  devädesiat  percent  ich  zhromaždenia  sa  tak  oblieka. 
Ostrihané ženy, chodiace v šortkách, muži fajčia, spoločne si pripíjajú, rozprávajú 
špinavé žarty! Oni to vedia veľmi dobre na to, aby to mohli povedať. Ale keby to 
urobili, ich denominačné ústredia, keby sa niečoho takého dotkli, oni by ich z tade 
vylúčili. Vidíte, moderný Lot, nemajúci prostú odvahu, bez skutočnej duchovnej 
Pravdy, nemajúci dostatok milosti, aby sa postavil za tým, a tak bude hľadieť na 
hriech, a nemôže nič proti tomu povedať.  
Bože,  daj  nám  Abrahámov,  ktorý  sa  oddelia  od  takýchto  vecí.  Skutočne. 
Och, v tomto dni v ktorom my žijeme! Tak veru.  
Jeho  Slovo  je  vždy  Pravda,  vždy  Pravda.  Jeho  veriace  deti  to  veria,  a 
dožadujú sa toho, až kým sa Jeho Slovo nepotvrdí. A Jeho Slovo je vždy Jeho 
vôľa. Ak chcete vedieť aká je vôľa Božia, nájdete [nájdite] to v Biblii. To je Božie 
Slovo. Všetko,  čo sa s Tým nezhoduje,  je prevrátené.  A nevchádzajte  do toho 
skríženého stavu. To, čo Boh povedal, to je Pravda.

JE LEN JEDNA BOHOM VYHRADENÁ CESTA, 31.7.1963, par.94-98

KTO SI VYŽADUJE POZORNOSŤ

No,  pamätajte:  len chorí  si  vyžadujú  pozornosť  -  službu,  len  chorí. Oni  sa 
dožadujú  pozornosti.  A keď  vidíte  kazateľa...  a  možno  to  neohraničím len  na 
kazateľa,  ale  ohraničím  to  na  každého  člena  cirkvi,  ktorý  si  vyžaduje 
pozornosť: "Ja  som  niekto,"  pamätajte,  to  je  duchovne  chorá  osoba.  Oni 
potrebujú  pozornosť. Oni  potrebujú  pozornosť  Ducha  Božieho,  aby  im dal 
niečo, čo od nich odníme ten postoj a uzdraví ich od ich sebeckosti a veľkých 
nápadov a "veľký ja a malý ty." Duch Svätý nás činí rovnakými. Príliš veľa 
duchovnej nemoci... anémia...
Viete, čo je anémia? To je niekto, kto nemá krv. Kráčajú divne. Sú anemickí. Oni  
potebujú  krvnú  transfúziu  z  Golgoty,  ktorá  im  dá  bohatú  kráľovskú  Krv,  aby 
spôsobila, že budú kráčať v tej staromódnej otesanej Božej ceste Ducha Svätého, 
ktorá im dá niečo, pre čo budú žiť,  dá im dôveru, ktorá spôsobí, že budú 
kráčať na obraz svojho Pána.

OBRAZY KRISTA, Jeff.IN, 59-0525

Nepodceňujte Ježiša Krista

"Všimnite si, nepodceňujte Ježiša Krista, lebo On je moc ponad každú moc. 
Nebojte sa satana, pokiaľ ste v Ňom (v Kristovi). Ale ak v Ňom nie ste, tak sa 
radšej  traste.  Ale  ak ste  v  Ňom, tak ani  sama smrť vám nemôže uškodiť.  Ste 
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slobodní  od  každého  strachu.  Ó,  keď  na  to  pomyslím,  chcem  len  kričať 
„Haleluja!“ Amen. V poriadku."

IZRAEL PRI ČERVENOM MORI, časť 2, 53-0327

„A Ježiš pristúpiac hovoril s nimi a povedal: Daná mi je každá moc na nebi aj 
na zemi.“ (Matúš 28:18)
Ak by sme sa mohli teraz úplne vydať Bohu a Jeho vôli a boli stratení svojim 
vlastným  myšlienkam a  nechali  len,  aby  myseľ  Kristova  bola  v  nás, tie  isté 
pôsobenia  Ducha  by  pracovali  cez  nás,  práve  tak,  ako  tie  prirodzené  veci 
pracujú, presne tak isto. Lebo my sme boli najprv stvorení pre ten účel – riadiť,  
panovať a chváliť Boha a žiť pre Boha.
No, Ježiš povedal, „Ak zostanete vo Mne a Moje Slová zostanú vo vás, môžete 
prosiť, čo budete chcieť a bude vám to dané. Ak zostanete vo Mne a Moje Slová 
zostanú vo vás...

FUNDAMENTÁLNY ZÁKLAD PRE VIERU, 55-0113

"Nenechajte sa znovu spútať tradíciami, vyznaniami a organizáciami. Nenechajte 
sa zviesť počúvaním tých, ktorí  zapierajú moc Slova a zapierajú,  že Ježiš 
zachraňuje, uzdravuje a naplňuje Duchom Svätým a mocou. Ste Boží slobodní 
ľudia, oslobodení skrze Jeho vlastnú krv. Ale ak sa vaša viera stále drží vyznaní a  
denominácií, potom je to dôkaz, že ste stratili vieru v Slovo. " 

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 1.Kap, OSLOBODENÍ OD HRIECHU, 0078

AKÝ ZÁZNAM NAHRÁVA TVOJ ŽIVOT DNES?

Máme  sedem  cirkevných  vekov  a  je  nám  zasľúbené,  že  v  Laodicejskom 
cirkevnom veku nastane ďalší Efezský vek. To je pravda. A sme tu. Verím z celého 
svojho srdca, že Ježiš Kristus, ktorý dal to zasľúbenie ...  
Ako som hovoril v mojom poslednom posolstve, keď som stál tamto oproti tej  
strane pred pár týždňami, stále keď pohnete svojim prstom, ide to ďalej okolo 
sveta,  nikdy sa to nezastaví.  Každý náš pohyb, ktorý urobíte, budete vidieť na 
súde. Televízia dokazuje, že je to tu, štvrtá dimenzia. Pretože televízia nevyrába 
ten obraz; ona len dopravuje cez kanál tie vlny do elektrónky a vy vidíte obraz. 
Farba, všetko, každý pohybujúci sa predmet, to čo sa deje na svete ide okolo sveta, 
prechádza teraz tu, vytvára záznam.  
Jedného dňa sa zakončí nahrávanie vášho záznamu a vy sa budete zodpovedať za 
to, čo bolo nahraté. To je pravda. Bože, daj aby som bol tak zahrabaný, daj aby 
som bol tak mŕtvy sebe samému a všetkému naokolo mňa, aby som si bol 
vedomý Božieho Slova, ktoré prebýva dnes medzi nami?  

PARADOX, Phoenix.AZ, 17.1.1965
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DETI  SVETLA,  PRIJMITE  SLOVO,  KRÁČAJTE  ĎALEJ  A SLEDUJTE 
TO...

Áno, deti svetla, prijmite Jeho Slovo. Kráčajte ďalej a sledujte, ako sa to stále 
viac  odvíja.  Neopúšťajte  to,  nezáleží  čo,  ktokoľvek  hovorí, stojte  rovno  v 
ňom a kráčajte ďalej s Ním.  Pozorujte,  ako sa ono odvíja a zjavuje. Slovo je 
semeno; semeno v dobrej pôde zrodí svoju sortu.      
Všimnite  si  Zjavenie  10.  od  1.  do  7. Všetky  tajomstvá  majú  byť  Neveste 
zjavené  skrze  posla  Laodicejskej  cirkvi. Má  niekto  Bibliu  s  upraveným 
prekladom [Revised Version]? Ak máte, zistíte, že tam, kde je povedané, anjel, je 
v zátvorkách napísané: orol, posol laodicejskej cirkvi (vidíte?),Zjavenie 10: 1. 
až 7.  

SVIATOK TRÚB, Jeff.IN, r19.7.1964, 98-99 

PRI ŠÍRENÍ POSOLSTVA PŠENICE SA ŠUPKA ODŤAHUJE

Všimli ste si v týchto posledných dňoch, ako sa to začalo teraz odťahovať? Keď tá 
pšenica začína rásť, potom sa tá šupka začína od nej oddeľovať. Pozrite sa znovu 
na tú malú pšenicu, keď sa na to dívate. Potiahnite to takto a otvorte a pozrite sa 
do toho a uvidíte; máte tam malý zárodok pšenice. Museli by ste to tridsať krát 
zväčšiť,  aby ste  sa  mohli  na  to  pozrieť,  aby ste  tam videli  ten  malý zárodok 
pšenice. Vidíte? Je to tam ďaleko vzadu, ale to začína rásť. No, tá šupka tam musí  
byť, aby to chránila a umožnila, aby sa to rozvinulo. Ale potom, keď to začína 
rásť, a to posolstvo sa začína šíriť, potom sa tá šupka od toho odťahuje. A ten 
život hneď z tej šupky vychádza a prechádza hneď do tej pšenice. Ide ďalej. 
Tak sa to deje v každom veku. To proste nemôže predbehnúť prírodu; to je Božia 
postupnosť, spôsob ako to On robí. A teraz, toto je vek, v ktorom my práve teraz 
žijeme, ten siedmy cirkevný vek.

VYTRHNUTIE, Yuma.AZ, v4.12.1965

Aké rozhodujúce časy sú tie, v ktorých žijeme! Akí opatrní musíme byť, aby sme 
zostávali verní tomuto Slovu a neuberali z Neho alebo nepridávali k Nemu, lebo 
ten, kto by hovoril tam, kde Boh nehovoril, robí Ho luhárom! Čo mám obzvlášť na 
mysli,  je  toto:  Asi  na  prelome  storočia  hlad  po  Bohu,  ktorý  sa  zrodil  vo 
Filadelfskom Veku, priniesol volanie po Duchu Božom. A keď Boh odpovedal na 
to  volanie  tým,  že  zoslal  prejavy  v  jazykoch,  výklad  a  proroctvo,  tá  skupina 
okamžite a v úplnom protiklade so Slovom spísala náuku, že jazyky sú dôkazom 
krstu  Duchom  Svätým.  Jazyky  mali  ďaleko  k  tomu,  aby  boli  dôkazom.  Boli 
prejavom,  ale  nie  dôkazom.  Falošnosť  tejto  teórie  vidieť  nielen  v  nedostatku 
odôvodnenia Písmom, ale tí, ktorí sa tomuto učeniu upísali, sa ihneď na základe 
toho učenia zorganizovali, dokazujúc tým, že neboli v pravde tak, ako sa snažili 
ľudí presvedčiť.  Ó, vyzeralo to  dobre. Vyzeralo to ako návrat Letníc.  Ale to 
dokázalo, že to tak nie je. Nemohlo to tak byť, lebo sa to zorganizovalo. To je  
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smrť, nie život. Vyzeralo to tak blízke skutočnosti, že davy boli zvedené. No, 
ak  to  nebolo  to  pravé,  čo  to  bolo?  Bola  to  šupka,  pleva.  V  zelenej  mäkkej 
puzdrovej forme to vyzeralo, že je to pravé. Ale tak, ako keď niekto môže vyjsť na 
pole a vidieť čosi, čo vyzerá presne ako pšenica, a predsa je to len šupka (pretože 
zrno pšenice sa ešte nesformovalo), tak toto bol len ten mäkký obal, ktorý vyzeral  
ako pravé zrno, ktoré ešte len príde. Originálne pšeničné semeno Letníc malo 
byť navrátené v poslednom veku. Bolo pochované v Nicei. Vyrazilo výhonok v 
Sardách. Vyrástlo do klasu vo Filadelfii a malo dozrieť v Laodicei. Ale nemohlo sa 
navrátiť k originálu, dokiaľ nebolo znovu navrátené Slovo. Prorok ešte nevystúpil 
na scénu. Ale teraz podľa času, v ktorom sa nachádzame v Laodicejskom Veku, 
musí byť ‘Prorok-Posol’ zo Zjavenia 10:7 už na zemi. Ešte raz tu musí byť to 
“Tak hovorí Pán” pripravené k manifestácii s neomylným potvrdením. Tak to 
Pravé Semeno už dozrieva a POTOM PRÍDE ŽATVA.

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV

POČUL VOLANIE A PRIŠIEL NA SVOJE VLASTNÉ MIESTO

Syn Boží môže ísť dlhý čas, kým rozpozná, že je synom. V skutočnosti je mnoho 
pravých kresťanov takých ako v tom príbehu o malom orlovi, ktorého vysedela 
sliepka. Viete, že orol je typom pravého veriaceho. Nejaký sedliak vzal vajce z 
orlieho hniezda a položil ho pod sliepku. V príslušnom čase sa všetky vajcia pod 
tou sliepkou vyliahli. Malé kuriatka dobre vychádzali s matku sliepkou, ale ten 
malý  orol  nemohol  pochopiť  to  kvokanie  a  hľadanie  potravy  v  kope  hnoja.  
Dokázal sa živiť, ale bol z toho všetkého dosť zmätený. Ale jedného dňa z výšky 
vo vzduchu matka orlica, ktorá zniesla to vajce, vysliedila toho malého orla na 
zemi. Zniesla sa obrovskou rýchlosťou dolu a zakričala naňho plným hlasom, aby 
vzlietol hore a stretol sa s ňou. On nikdy nepočul krik orla, ale keď počul ten prvý 
výkrik,niečo  sa  v  ňom zobudilo  a  on  zatúžil  vzlietnuť k nej. Ale  bál  sa  to 
skúsiť. Tá matka znova zvolala na neho, aby sa vzniesol vo vetre a nasledoval ju.  
On zakričal, že sa bojí. Ona ešte raz zavolala, skríkla, aby to skúsil. Trepotajúc  
krídlami,  vrhol  sa  do  vzduchu  a  odpovedal  na  volanie  matky,  vzniesol  sa  do 
modrej oblohy. Vidíte, on bol vždy orlom. Nejaký čas sa správal ako kura, ale 
nemohol sa uspokojiť. Ale keď počul volanie toho veľkého orla, prišiel na svoje 
vlastné miesto.     A keď raz pravý syn Boží počuje skrze Slovo volanie Ducha, 
on si tiež uvedomí, kým je, a utečie sa k tomu Veľkému Prorokovi - Orlovi  a 
bude s Ním naveky sedieť v nebeských miestach v Kristu Ježišovi.

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV

ZMIEŠANÝ STROM

Všimnite si.  Strom, na ktorý Satan naviedol  Evu aby z neho vzala,  bol strom 
dobrého a zlého. To bol zmiešaný strom. No, pozrite sa na deň v ktorom žijeme. 
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Keď on vyvoláva nevestu, on má cirkev, ktorá tvrdí, že robí dobre a pri tom je 
to  zle  lebo  zapiera  Slovo.  Zmiešaný  strom.  Ó,  áno,  „Oni  majú  veľké 
spoločenstvo. Oni pomáhajú tomuto. A Červený Kríž to podpísal a všetky školy, 
oni  ...  „ Pozrite sa sem! Ó,  ale  zaprite len jedno slovo; to stačí  na to aby ste  
zomreli, nezáleží na tom aké je to intelektuálne, aké dobré to je. Ježiš povedal, 
„Trochu kvasu nakvasí celé cesto.“ Kúsok kvasu skazí celé cesto. Jedno Božie 
slovo nesprávne umiestnené, skazí celý obraz. Čo keby moja ruka bola na mieste, 
kde má byť noha? Rozumiete? Čo keby moje ucho bolo tu dole,  kde je ruka? 
Trochu kvasu nakvasí celé cesto.
Poviete, „Ako vieš, že to je správne?“ Boh potvrdzuje, že je to správne. On to 
potvrdzuje.  On to  povedal  tu  v  Slove,  potom to  dokázal.  Tak  vieme,  či  je  to 
správne alebo nie. Zapri len jedno Slovo a to stačí aby si zomrel. To prinieslo tie 
isté výsledky v tomto zlom veku, duchovnú smrť, ako to spôsobilo telesnú smrť 
celej ľudskej rase.
Všimnite si, ako Satan dostal tento vedecký vek naspäť tam do času Noeho, 
aby spoliehali na svojej vlastnej múdrosti. Biblia nám hovorí v Prísloviach, „Na 
svojej vlastnej múdrosti nespoliehaj.“ A, „Nech každé ľudské slovo je klamstvo a 
Božie pravdou.“ Ale Satan skrze svoje poznanie od začiatku v záhrade Eden drží 
ľudí aby spoliehali na ich vlastnej múdrosti. A viete, skrze veľké účinky svojho 
Max  Factoru,  ktorý  mal  tam  vtedy,  spravil,  že  ženy  boli  také  pekné,  že  to 
spôsobilo, že synovia Boží upadali do hriechu a brali si ich. Je to tak! Ženy boli  
také krásne, také pekné.

BOH TOHOTO ZLÉHO VEKU, 65-0801

TAM SÚ DVERE...

Ale  pamätajte,  jedného  dňa  sme  mali  zaklopanie  a  otvorili  sme  Mu,  pýcha  a 
všetko odišlo.  Amen.  Nestarám sa,  ako ma oni volajú.  Ó, myslím, že som len 
trochu staromódny. Ale môj Spasiteľ bol tiež staromódny.  
Je  to  tak?  Počuli  ste  tú  pieseň.  Byť  staromódny.  Nepokúšajte  sa  vzorovať  po 
niekom inom. On je váš príklad. Pokúste sa byť ako On a ten Duch vo vás vám to  
pomôže robiť. Urobte svoj život takým, ako bol Jeho život.  
Áno, tam sú dvere. Chcem pomenovať ďalšie dvere. Príliš to rozvádzam. Sú tam 
ďalšie dvere, rovno pri tých dverách, keď ideš tam napravo a tie dvere sú dverami 
do tvojho súkromného života. Ó. Ó, ty nechceš, aby sa On do toho miešal. “Tak,  
ak chcem ísť von na malú kokteil párty, čo Ťa je do toho? Čo mi má čo cirkev 
hovoriť, čo mám robiť?” A-ha, tu ste. Vidíte? “Desatina mojej mzdy? Kto mi má 
čo hovoriť, čo ja mám robiť. To je môj vlastný súkromný život. Ja zarábam tieto 
peniaze. Mám svoj vlastný život. Oblečiem si šortky, ak budem chcieť. To je moje 
vlastné americké privilégium.” Je to pravda. Iste. Dobre.  
Ale  ak  si  baránok a  nie  cap  (Vidíte?),  baránky sú  tým,  čím je  On.  Oni  budú 
jedného dňa oddelení.  
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Ovca má vlnu. To je jediná vec, ktorú ona má. A ona nemôže vyrobiť tú vlnu. Od 
nás  sa nevyžaduje,  aby sme vyrobili  ovocie  Ducha,  ale  aby sme niesli  ovocie 
Ducha.  A tak  dlho,  ako  je  ona  ovcou,  ona  ju  bude  prinášať.  Ona  ju  nemusí 
vyrábať. Tie žľazy a všetko v nej je ovcou, ona bude prinášať vlnu pretože v jej  
vnútri sú tie žľazy a adrenalín a veci, ktoré sú potrebné, aby to prinieslo vlnu.  
A keď si kresťanom, ty pôjdeš zajedno so Slovom. Nestarám sa o to, čo ktokoľvek 
iný hovorí. Nemusíte nič vypracovať a stiahnuť dolu, ťahať a nafukovať. Ty si 
kresťan. Ty jednoducho automaticky nesieš ovocie Ducha. Vidíte? Vidíte, a to je 
ten spôsob, ktorým sa to deje. Rozumiete?  

DVERE VO DVERÁCH, Flagstaff.AZ, 6.2.1965

ŽIŤ PRE DRUHÝCH

Ak by som žil pre seba, žil by som sebecký život. Chcem žiť pre druhých a 
dať svoju silu, ktorú mám, nie pre seba a svoje vlastné radosti, ale pre úžitok 
druhých. To bude budovať Božie Kráľovstvo.

TEN DEŇ NA GOLGOTE, 60-0925

“Znám  tvoju  službu.”  Ježiš  povedal,  “Ten,  kto  je  medzi  vami  najväčší,  je 
služobníkom všetkých.” Istý múdry muž to vysvetlil. Tu je to, čo povedal: “Iba  
história dokáže pravdu toho výroku.” Ten muž mal pravdu. Všetci skutočne veľkí 
muži histórie boli služobníkmi. Tí, ktorí požadovali, aby boli obsluhovaní; tí, ktorí 
utláčali;  tí,  ktorí  sa snažili  byť  vždy vpredu,  odišli  v hanbe.  Dokonca samotní 
bohatí sú odsúdení Bohom, ak svoje bohatstvo nepoužívali správne. Ale pozrite sa 
do histórie a zistíte, že skutočne veľkí boli tí, ktorí slúžili iným. História nikdy 
nemôže vychvaľovať tých, pre ktorých bolo mnoho vykonané, ale navždy bude 
chváliť tých, ktorí vykonali mnoho pre druhých. Aplikujme to teraz na seba. Tak, 
ako ani Syn Človeka neprišiel,  aby Mu bolo slúžené, ale aby slúžil, tak aj my 
musíme nasledovať ten príklad. Pozrite sa na Neho, ako sa sklonil nad nohami 
apoštolov  a  umyl  tie  unavené  a  špinavé  nohy.  Povedal,  “Vy teraz  neviete,  čo 
robím, ale potom to poznáte. Ale čo Ma vidíte robiť, to máte tiež i vy robiť.” Stal 
sa služobníkom, aby Ho Boh mohol vyvýšiť do najvyšších výšin. A jedného 
dňa  Ho  na  súde  svätých  budeme  počuť,  ako  povie,  “Dobre,  dobrý  a  verný 
SLUŽOBNÍK, vojdi do radosti Pánovej.” Je ťažké byť vždy služobníkom. Ale 
tí, ktorí dávajú a vydávajú sa pre druhých, budú s Ním jedného dňa sedieť na 
Jeho tróne. Potom sa ukáže, že sa to vyplatilo. “Pracujme usilovne pre Pána, od 
svitania  až  do  západu  slnka,  hovorme  o  všetkej  Jeho  nádhernej  láske  a 
starostlivosti, a keď celý život skončí a naša práca na zemi bude hotová, a ten  
zoznam tam bude vyvolávaný, budem tam.” 

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV
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BYŤ V BOŽOM TÁBORE

No,  v  tomto  tábore...  v  tomto  tábore  sú  zázraky,  znamenia  a  divy.  On  ich 
presťahoval na púšť. Oni opustili svoj prirodzený, opustili bahnový tábor, opustili 
tábor učinený zo slamy a tehál, aby bývali v stanoch vonku na púšti, kde nebolo  
žiadne zrno ani nič. Niekedy po nás Boh žiada, aby sme urobili divné veci pre náš 
rozum. Ak  kedy  opustíš  tábor  svojho  vlastného  rozumovania,  tak  tam  je 
miesto, kde nájdeš Boha. 

Všimnite si, ako oni išli von na púšť, boli tam zázraky, znamenia, keď prešli do 
tohoto  tábora.  No,  pamätajte  oni  opustili  egyptský  tábor  a  prešli  na  púšť  do 
Božieho  tábora.  "Ako  vieš,  že  to  tak  bolo?"  Boh  povedal,  "Tvoj  ľud  bude 
pohostíniť 400 rokov, ale Ja ich vyvediem mocným ramenom a dám túto zem." A 
oni  boli  na  svojej  ceste  skrze  potvrdené  Svetlo,  potvrdeného  proroka  so 
znameniami, divmi, že Boh je v tábore a oni boli na ceste. Mali Ohnivý Stĺp, mali  
proroka, mali  mannu, mali  živé vody.  Amen.  Oni zmenili  táborisko. Museli  to 
urobiť, oni nemohli tie veci vidieť v Egypte. Oni museli zmeniť táborisko, 
aby mohli vidieť to nadprirodzené. 
Takisto budú musieť ľudia tohoto dňa zmeniť tábor to svojich denominácií, ktoré 
hovoria, "Dni zázrakov pominuli. Neexistuje niečo také, ako je Duch Svätý," a 
"všetky  tieto  Písma  sa  mýlia,  oni  boli  pre  iný  vek."  Budeš  musieť  zmeniť 
táborisko. Choď  von  za  tábor,  kde  sú  všetky  veci  možné.  Všetci  z  nich 
potvrdzovali Jeho Prítomnosť v tábore.  

Všimnite si teraz. Oni... Oni si urobili ľudský tábor tradícií a vyznania, potom čo 
Mojžiš zomrel. A Boh konal s ľuďmi mnoho rokov. Boh už viac nie je vo svojom 
tábore, v ich tábore, lebo oni si urobili tábor, sami si vytvorili tábor. Pamätajte, 
keď  boli  vyvolaní  z  Egypta,  Boh  im poskytol  proroka,  poskytol  im  obetného 
baránka, poskytol im všetko, čo  potrebovali, Slovo, znamenie, zázrak, proroka, 
ktorý ich  viedol,  zmierenie,  aby  o  nich  bolo  postarané,  Ohnivý Stĺp,  aby  ich 
viedol; a keď sa dostali von na púšť, stále neboli spokojní. Chceli niečo, čo by 
mohli sami urobiť. Milosť im to poskytla, teraz chcú oni niečo urobiť, tak si 
urobili organizáciu a hádali sa a bojovali a zlostili sa kto bude najvyšším kňazom, 
a kto bude hento,  tamto, atď. Jedného dňa Boh povedal, "Mojžiš, oddeľ sa od 
nich," a On ich jednoducho prehltol pri protirečení Kóreho.  

Všimnite si teraz, všetky znamenia a zázraky potvrdzujú Jeho Prítomnosť. Človek 
si urobil tábor, tábor vyznania a tradície, nie Boží tábor Jeho Slova, ich vlastný 
tábor. On ich musel opustiť, lebo On je Slovo. On nemôže zostať tam, kde sú 
ľudia učení preč od Božieho Slova. Boh v tom tábore nemôže zostať. Nemôže. 
Nikdy nezostal. On musí zostať presne tam, kde je Jeho Slovo.  

ÍSŤ VON ZA TÁBOR, Jeff.IN, v19.7.1964, 0066-0071
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POZRITE SA NAZAD A SPRAVTE SI INVENTÚRU...

A teraz, keď ľudia neprichádzajú do cirkvi... mnohí z nich, jednoducho neprijdú. 
A niektorí  z  nich,  ktorí  neprichádzajú,  sú  úprimní  ľudia.  Oni  vidia  toľko 
porušenia  v  cirkvi,  až  oni  s  tým  nechcú  mať  nič  do  činenia.  A veľa  krát...  
(hovoríme o tom teraz priamo) ich sotva za to môžete viniť, pretože ľudia, ktorí si 
hovoria kresťania, takto konajú. Oni sú najväčším kameňom pohoršenia, ktorý ten 
svet má, a to je muž a žena, ktorí vyznávajú, že sú kresťania a žijú niečo iné od 
toho čo vyznávajú. Presne tak.  

No, tie sklamania prídu tam na súde. No, hriešnik, kriminálnik, hazardný hráč, 
cudzoložník,  on  nebude sklamaný,  keď bude  čítaný jeho  rozsudok,  "Odídi  do 
večného ohňa." On nebude sklamaný. Alečlovek, ktorý sa snaží skryť za nejaký 
druh cirkevného vyznania,  to je ten chlapík,  ktorý bude v deň súdu sklamaný. 
Rozumiete? Ten, ktorý vyznáva, že je kresťanom a žije inak. Bolo by pre neho 
lepšie, aby nikdy neurobil žiadne vyznanie, s ktorým by začal, než aby začal a žil 
niečo iné. Pretože on je tým najväčším kameňom potknutia, ktorý máme, je to 
kvôli tomu vyznávačovi, ktorý hovorí že je kresťanom a žije niečo iné.  

Vždy,  neposudzujte  svoj  život  cez  to,  koľko  máte  moci  na  vykonávanie 
zázrakov.  A my  sa  neposudzujeme  podľa  toho,  koľko  známosti  máme  o 
Slove. Ale  vždy  sa  rozsudzujte,  pozrite  sa  nazad  a  spravte  si  inventúru 
toho, aký druh ovocia nesie váš súčasný život, ktorý teraz žijete. Rozumiete? 

PAVOL, VÄZEŇ JEŽIŠA KRISTA", Jeff.IN, 17.7.1963, 0053-0055

PREŽITIE PODĽA SLOVA

Pavol, cez nevedomosť, bol jednako inteligentný a chytrý, oveľa chytrejší než tí 
nevzdelaní Galileania, ktorých on prenasledoval, ktorí vo svojej pokore už prijali  
tohoto muža ako Pána. Ale Pavol to vo svojom veľkom učení a intelekte nemohol 
prijať. A aký obrat to pre neho musel byť na tejto ceste. A on bol udretý slepotou,  
tak on nemohol vykonať svoje poverenie, ale bol vedený do jedného miesta na 
ulici, ktorá sa nazývala Priama a do jedného domu.  

A potom tam dolu prišiel prorok menom Ananiáš, ktorý videl vo videní ako on 
prichádzal domov, videl kde sa nachádza, išiel tam dolu kde on bol a vošiel tam. A 
povedal, "Bratu Saule, Pán sa ti zjavil na ceste, poslal ma, aby som položil na teba 
svoje ruky a aby si prijal svoj zrak a bol naplnený Duchom Svätým."  
Vidíte kde on bol. Čo za vec to musela pre Pavla byť! Vidíte? Všetko to, v čom 
bol vyškolený aby robil, urobilo pravý opak. Tak teraz, so všetkým vzdelaním, 
ktoré mal, to sa stalo pre neho ničím.  
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No, on vedel, že mal prežitie. Tak, tu je ďalšia dobrá lekcia pre nás, že samotné 
prežitie nie je dostatočné. To musí byť prežitie podľa Slova Pánovho.  No, ako 
toto videl a vedel, že To bolo Niečo veľké a niekto iný To prijal pred ním, on bol  
tri roky a šesť mesiacov na púšti v Arábii, vtedy si vzal Bibliu, ako to vtedy bolo, 
Starú Zmluvu, a išiel tam, aby porovnal toto prežitie, ktoré mal a aby videl, či 
to bolo podľa Písma.  
No, čo ak by on povedal, "V poriadku, myslím že to bolo len malé zavanutie," a  
išiel by ďalej? "Budem nasledovať svoj intelekt"?  

No, on sa musel stať uväzneným pre niečo, väzenie. Tak potom ako to porovnal a 
uvidel, niet divu že on mohol napísať Knihu Židom, v type. Vidíte? Vidíte? Tri a 
pol roka tam, ležiac v Slove a zisťujúc, že ten Boh, ktorý ho povolal, ho berie 
nazad a mení celý jeho intelekt, mení všetko, čo si on kedy myslel, všetko to,  
kvôli čomu sa školil, aby tým bol. Všetky jeho ambície, jednoducho to z neho 
vytrel, a on sa stal väzňom. Láska Božia bola tak ohromná, a také zjavenie, že 
on sa od Toho nemohol dostať preč.

To je to  pravé prežitie  každého skutočného veriaceho,  ktorý stretáva Boha. Vy 
prichádzate do kontaktu s Niečím čo je tak veľké, že vy sa stávate väzňom, 
všetkému  ďalšiemu. Vidíte?  Vy  sa  dostávate  preč  od  všetkého, aby  ste  boli 
uväznený Jemu.  

PAVOL, VÄZEŇ JEŽIŠA KRISTA", Jeff.IN, 17.7.1963, 0076-0082 

SLÚŽTE SVOJMU ÚČELU

A každý jeden z nás sa pre niečo narodil. Nie sme tu postavení pre nič za nič. To 
sa nikdy nestalo, aby ten vrch tam len tak bol. Ten strom tam bol umiestnený za 
nejakým účelom. Všetko je za nejakým účelom. To musí slúžiť. A my sme tu za 
nejakým  účelom.  Možno  to  je  vydať  svedectvo  jednej  osobe  a  aby  ona  bola 
spasená,  a  môže  z  neho  byť  kazateľ,  ktorý  pošle  milión  duší  ku  Kristovi.
Pozrite  na obrátenie Dwighta Moodyho a mnohých ďalších. Vidíte? Len jedna 
malá  žena...  Malá  žena,  ktorá  bola  práčkou, s  posolstvom  na  jej  srdci,  aby 
urobila  niečo  pre  Boha,  a  ona  prenajala  starú  maštaľ  a  primäla  nejakého 
kazateľa, aby prišiel dolu a kázal. A nikto okrem jedného mladého chlapca s jeho 
spustenými vlasmi na krku, s trakmi jeho otca, išiel tam a kľakol dolu pri oltári 
toho večera. Dwight Moody, ktorý poslal pol milióna duší ku Ježišovi Kristovi.  
Vidíte? Tá žena mala niečo do vykonania. Ona... To bolo za nejakým účelom. 
Ona bola stvorená, aby bola práčkou za nejakým účelom.

Nepohŕdajte tým, kde vás Boh má. Ale slúžte svojmu účelu. Prichádza veľký 
deň Víťazstva, v jednom z týchto dní, kde sa ten boj zakončí. 

DEŇ VÍŤAZSTVA, 63-0421 
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JEJ ODTLAČOK V JEHO HRUDI

Preto, ak sa žena snaží chovať ako muž, obliekať sa ako muž a hovoriť ako muž, 
je mimo svojho miesta. Žena je ženská, jemná, milá. Nie drsná a chovajúca sa ako 
muž. No, ona nemá taká byť. A keď to robí, jej život je prevrátený. Ona je milá, 
jemná, príjemná. Pričom Adam je viac taký statný typ, lebo on bol muž, mužský 
typ. Žena bola ženská, ale je to ten istý Duch, lebo On ju vzal z Adama.

A všimnite si, keď si muž berie ženu a berie si túto ženu na svoju hruď (sme tu  
zmiešané obecenstvo) a pritlačí si túto ženu na svoju hruď ako svoju milú, ona 
robí na ňom odtlačok. Iná žena na tom mieste by to navždy zmarila. Oni sú jedno! 
Žiadna iná žena by tam nemala pasovať do toho miesta. Nemáš žiadne právo dať 
svoje ruky okolo nejakej inej ženy, tancovať, nikde, to je tak. Máš manželku, a ty 
si si ju pritlačil na svoju hruď a Boh ju položil na tvoje srdce a vytlačil teba  
na ňu a ona je tvoja! A ty patríš jej.

No, na začiatku oni boli jedno. Boh, keď učinil človeka, on ho učinil dvojitou 
osobou, oboch, muža i ženu. On ho oddelil v tele a postavil ho tu na zemi v tele a 
tá ženská časť bola stále v duchu. Pozrite, priatelia. Boh bol taký opatrný. Ó, ako 
toto... nech vás to neopustí. Boh nikdy nevzal za hrsť prachu, aby učinil Evu. Ona 
bola iným stvorením, a ona nie je stvorením, ona je vedľajší produkt. A Boh ide 
do srdca Adama, berie toto rebro priamo spod jeho srdca. A berie rebro a tvorí 
Evu, a práve tá časť Adamovho ducha bola v žene, a tí dvaja sú jedno. Duša, duch, 
telo, oni sú jedno. Sú dokonale jedno, skutočná žena a skutočný manžel a skutočná 
manželka. Oni sú jedno, spolu. Čoho je to typ? Krista. Forma z Jeho hrude... nie  
vedľajší  produkt,  nie  Metodista  alebo Baptista  alebo  Letničné  vyliahnutie.  Nie 
veru. Ale zo Svojho vlastného srdca vzal svoju milú, ktorá je tak čistá a verná 
ako len môže byť. Je taká verná ako ľalia.

Pozrite sa späť, Šalamún hovorí, „Poď, moja láska, kráčajme medzi granátovými 
jabloňami. Naplňme sa láskou.“ A keď skutočný veriaci otvorí svoju náruč s 
čistým srdcom a uchopí sa Krista, náklonnosť tej osoby milujúcej Krista ide 
do  Jeho  hrude  ako  Jeho  manželka,  práve  tak,  ako  muž  robí  skutočnej 
manželke. 

MUSÍTE SA ZNOVU NARODIŤ, 58-0619, KORINŤANOM, KNIHA NÁPRAVY", 57-0414

VIERA JE VZPLANUTIE LÁSKY

Nuž Slovo jasne hovorí, ak si to chcete zapísať, je to v liste Galaťanom 5. 6., že, 
"Viera pôsobí skrze lásku." Vidíte? "Viera pôsobiaca skrze lásku." A ten jediný 
spôsob, ako môžete mať vieru, je mať prv lásku. Pretože, nakoniec, viera to je 
vzplanutie lásky. Vzplanutie, to je presne to čo je viera. To je vzplanutie do lásky.  
Nuž, vy, ak nemáte lásku, nemôžete mať vieru. Vidíte?  
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Ako môžete veriť svojej žene, ak ju nemilujete? To je vo fileo. Nuž a čo potom v  
agape, ku Bohu? Ako to môže byť, ak nemilujete Boha? Ak hovoríte, že milujete 
svoju ženu a nikdy ste jej o tom nepovedali, a nikdy ste si s ňou nesadli a  
neprejavili  jej  lásku,  nevyjadrili  jej  to,  nepobozkali  ju,  neobjali  ju,  a 
nepovedali jej, že je najlepšou kuchárkou v celom kraji, všetko čo viete, a aká 
je pekná, a ako veľmi ju milujete; ak to nerobíte, ona sa to nikdy nedozvie.  
Tak sa to robí. Ak ju milujete, dávate to najavo.  

Tak  to  robíme  Bohu. Keď  Ho  milujeme,  povieme  mu  to.  Skloníme  sa  a 
uctievame Ho, zbožňujeme Ho. A, vidíte, láska nás vedie ku tomu.  

Teraz,  čo  ak  musíte  urobiť  niečo  pre  svoju  ženu.  Nuž,  uvrhlo  by  vás  to  do 
zúfalstva,  aby  ste  to  vykonali.  Čo  ak  by  niekto  povedal,  že  vaša  žena  má 
rakovinu? Čo ak by niekto povedal, že vaša - vaša žena má TBC, a že jej neostáva  
nič iné ako zomrieť? Jednako, vy, vy budete - budete robiť všetko možné. Vidíte, 
to vás uvrhne do zúfalstva.  
A tak isto je to s týmto. My musíme mať lásku prv ako môžeme mať vieru. A viera  
. . . Keď máme opravdovú lásku, čo to spôsobuje? To vytláča našu vieru von 
do prvej bojovej línii za Boha. Vidíte? Opravdová zbožná láska ku Bohu a ku 
Jeho Slovu, a ku Jeho ľudu, tam vytlačí vieru. Láska sa proste pevne drží viery, a 
len . . . "Do toho, ideme!" A ide to von, pretože to je to, čo robí láska.  

ZÚFALSTVO, Jeff.IN, v1.9.1963, 0068-0072

ZANEDBAŤ SMÄD

Chcem aby ste  videli  ďalšie  veľké nebezpečenstvo,  prv ako skončíme.  Ak nie 
ste  ...  ak  nie  ste  vinní  žiadnej  z  týchto  vecí,  ktoré  som  spomenul,...  To  je, 
nebezpečenstvo zanedbať smäd. Vidíte? Vy hovoríte: "Ja má svätý smäd, ale... To 
sa mňa netýka, brat Branham, žeby som len išiel a vstupoval do cirkvi a tak ďalej. 
Ale ..." Vidíte, zanedbať smäd ... ak zanedbáte uspokojiť smäd po vode, alebo 
jesť, zomriete. A ak zanedbáte uspokojiť tú túžbu po Bohu, ktorá je vo vás, 
duchovne zomriete.  

Dožadujete sa prebudenia. Čakáte, aby vo vašom zbore nastalo prebudenie. Dobre, 
to nie je ... to nie je prebudenie pre vás. Prebudenie má začať rovno vo vás, keď 
začínate  túžiť  po  Bohu.  Nikto  ďalší  v  zbore  nemusí  očakávať  na  to 
prebudenie. Ak to vypukne v tebe, vypukne to aj na iných miestach. Vidíte?  
Ale vidíte, vy zanedbávate tú túžbu ... Zanedbáte podojiť kravu, keď je ... keď má 
plné vemeno mlieka. A ak tú kravu necháte tak, ona sa zasuší.  Presne tak. Ak 
zanedbáte smäd a nenapijete sa vody, poviete: "Ja už viac nebudem piť," zomriete. 
Ak  zanedbáte  jesť,  zomriete. Tak  ak  zanedbáte  dať  Duchu  Svätému  Slovo 
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Božie, zomriete. Vy kresťania, vy baptisti, metodisti, presbyteriáni, letniční, zbory 
Božie, jednotári, vyznávači dvojice, vyznávači trojice, čokoľvek ste, vidíte - ja sa 
nestarám - pre mňa to nič neznamená. Myslím, že pre Boha to nič neznamená. 
Vidíte.  

Ty si individuálna osoba. Ty si jedinec. Do neba nikdy nepôjdete ako cirkev, ako 
denominácia. Do neba pôjdeš ako jedna, jednotlivá osoba, to je medzi tebou a 
Bohom. To je všetko. Nezáleží na tom do akej cirkvi patríš. A ak zanedbáš 
čítať Bibliu, a veriť Biblii, a zanedbáš kŕmiť tým Ducha Svätého, zomrieš.  

TÚŽBA, Tucson.AZ, 19.9.1965, 0128-0131

IBA BOH VIE, KDE JE TVOJE SKUTOČNÉ MIESTO

Niekedy sa musíte oddeliť od všetkého,  čo vám je drahé na zemi,  aby ste  
zaujali pozíciu, do ktorej vás Boh povolal.  Som si  istý,  že viete čítať medzi 
riadky, to, čo hovorím. Vidíte? Niekedy tá najdrahšia osoba na zemi, musíte si s 
nimi  potriasť  ruky;  zaujať  len  pozíciu  v  Kristovi,  kam  vás  Boh 
povolal. Vidíte? Ale čo Boh robí? Premieňa vás z toho, čím ste boli. Možno dcéra  
alebo  syn  alebo  ktokoľvek  to  je,  niekedy z  milej  rodiny...  On vás  umiestňuje 
niekde inde. Lebo to je Jeho spôsob, ako to robí, vidíte, obnovením vašej mysle, 
aby ste poslúchali Slovo Božie, bez ohľadu na to, aká je tá cena. Rozumiete?

MOC PREMENY, Prescott.AZ, r31.10.1965, par.0077

VOJDI DO ZASĽÚBENIA A STRETNEŠ MESIÁŠA

Ako môžeme vidieť to koleso v kolese v pohybe - Boží veľký plán, ktorý tiahne 
všetko  do  tohoto  exodusu,  do  tohoto  času,  keď On  mohol  zavolať  svoj  ľud 
znovu naspäť do tej zeme, naspäť na miesto, do pozícii, kde ich On mohol 
žehnať a postaviť medzi nimi Toho, ktorého zasľúbil, že postaví medzi nich. 
Oni museli byť vo svojej zemi. Pamätajte, oni museli vyjsť z tej zemi, v ktorej  
boli a vojsť do zeme zasľúbenia, prv ako ich zasľúbený Mesiáš mohol prísť. A 
cirkev  musí  urobiť  to  isté. Vyjsť  von  z  tej  skupiny  odmietačov  a  vojsť  do 
zasľúbenia,  prv  ako  môže  byť  pred  nimi  zamanifestovaný  (prejavený) 
Mesiáš. Vidíte to? 

TRETÍ EXODUS, Jeff.IN, r30.6.1963, par.0093

PRIJATÍ JEDINE V TOM MILOVANOM

„Všetko,  čo  mi  dáva  Otec, prijde  ku  Mne,  a  toho,  kto  prijde  ku  mne, 
nevyženiem von.“ 
Ján 6:37  
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A verím, že Boh vedel pred založením sveta, vybral svoju cirkev v Kristovi pred 
založením sveta a zabil Krista pred založením sveta. Písmo to tak hovorí. "On bol 
Baránok Boží  zabitý od  založenia  sveta."  Vidíte?  A Ježiš  povedal,  že  On nás 
poznal pred založením sveta. Pavel to tak povedal: "On nás poznal a predurčil 
nás, aby  sme  boli  prijatí  ako  deti  skrze  Ježiša  Krista,  ešte  skôr  ako  bol 
sformovaný svet." To je Boh. To je náš Otec. Vidíte?  

AKO PRIŠIEL KU MNE ANJEL, Chicago.IL, 17.1.1955, 0013

Zamračené nebo a búrky života nie sú znakom, že Boh nás zavrhol. Ani jasné 
nebo  a  tichá  voda  nie  sú  znakom,  že  nás  miluje  a  prijíma. On  prijíma 
kohokoľvek z nás len V TOM MILOVANOM. Jeho láska, ktorú k nám mal pred 
založením sveta, je prejavená vo vyvolení. Miluje nás? Ó, áno. Ale ako to máme 
vedieť? Vieme to, pretože TO TAK POVEDAL, a ukázal, že nás miluje, lebo nás 
priviedol ku Sebe a dal nám Svojho Ducha, stavajúc nás do pozície synov. A 
ako  mám dokázať,  že  Ho  milujem? Tak,  že  verím tomu,  čo  On  povedal,  a 
správam sa radostne uprostred skúšok, ktoré On vo Svojej múdrosti dopúšťa.

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV 

ÍSŤ CELÚ CESTU

Teraz  som si  istý,  že ste  si  všimli,  že tí,  ktorých mená boli  zapísané  v Knihe 
Života, boli časťou náboženského poriadku toho dňa, ktorý bol sústredený okolo 
pravého Boha a Jeho uctievaní,  hoci Ho neuctievali podľa Pravdy (Slova). 
Ako Judáš, oni neišli celou cestou. Pozrite, ako bol Judáš Bohom vybraný. On 
bol vyučený Pravde. Mal účasť na poznaní a tajomstvách. Bola mu udelená 
služba moci a on v Ježišovom mene uzdravoval nemocných a vyháňal diablov. 
Ale keď došlo k rozhodujúcej skúške, prepadol zlatu a politickej moci. Nedošiel 
až k Letniciam, aby tam prijal Ducha Božieho. Nemal Ducha. Len v tom neurobte 
nejakú chybu. Osoba, ktorá je skutočne pokrstená Duchom Svätým do tela 
Kristovho  a  prijala  plnosť  Ducha,  bude  v  SLOVE CELÚ  CESTU.  To  je 
dôkaz  krstu  Duchom  Svätým. Judáš  sklamal.  Veľké  zástupy  v  tomto  bode 
sklamú,  a  ak zlyhajú a nepôjdu v tomto Slove,  budú ich mená vzaté z  Knihy 
Života. Nestarám sa, Judáš mohol robiť všetky rôzne znamenia a zázraky; ale, keď 
prišiel aby prijal Ducha Svätého v deň letníc, ukázal svoje farby. Ten diabol môže 
ísť rovno hore a napodobňovať presne tú skutočnú vec, až príde ku tomuto 
Slovu, ale on nemôže zobrať celé to Slovo. On to môže priniesť všetko, možno 
až na jedno Slovo, ako to urobila Eva, ako to diabol urobil Eve, ale on nemôže 
prejsť  cez  to  všetko.  Pretože jedine ...  To celé je Telo Kristovo.  Vidíte,  Slovo 
teraz...  Oni  nemohli,  nemôžu  zobrať  to  posolstvo  teraz,  ani  Jambres  a  Janes 
nemohli  zobrať  Mojžišove  posolstvo.  Oni  to  nemohli  urobiť. Ich  skutky 
napodobovania vyšli najavo, pretože neboli schopní nasledovať Božie Slovo 
potvrdené skrze Jeho pomazaného proroka. Rozumiete?       

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV; SKUTKY SÚ VYJADRENOU VIEROU
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BOŽIA PRÍPRAVA PRE JEHO ĽUDÍ

Všimnite si tú Božiu prípravu na ten čas. No, ako vieme, že Biblia hovorí, všetky 
tie veci sa stali príkladom pre nás... Všimnite si, keď bol Boh pripravený súdiť 
Egypt, najprv urobil prípravu. Čo urobil najprv? (On nikdy svoj poriadok nemení.) 
Prvý krát, keď urobil prípravu, On poslal proroka s posolstvom. Prvú vec, ktorú 
urobil  pre  ľudí,  bola,  že  im poslal  proroka  s  posolstvom. Ďalšia  vec,  ktorú 
urobil,  aby  identifikoval  proroka,  ktorého  poslal, bol  Ohnivý  Stĺp  kvôli 
identifikácii,  aby to dal  poznať. A tá tretia vec,  ktorú poslal,  bol Znak.  To je 
presne tak.  Znak... Čo znamenal  ten Znak? Uistenie.  Za  prvé,  Jeho prorok s 
posolstvom. On sa Sám identifikoval medzi... s tým Ohnivým Stĺpom so svojim 
prorokom. Potom poslal Znak, aby ich dostal pod túto krv, že prijal túto náhradnú 
smrť na tvojom mieste, potom krv bola Znakom, že On sa pozrel na teba, ktorý 
si počul to posolstvo, uveril v Ohnivý Stĺp a prijal si tú náhradu, ktorú ti On  
poskytol. A ty si bol po krvou tej istej chémie Života, ktorý vytiekol pre teba. 

Všimnite si, potom tá príprava pre Jeho ľudí zasľúbenej zeme... Všimnite si, čo 
urobil. Za prvé, On mal ľudí, pre ktorých urobil zem. On pre nich pripravil zem. A 
tam teraz poslal kvôli tomu prípravu, pre tých ľudí zasľúbenej zeme. To bolo len 
pre  tých,  ktorí  boli  do  tej  zasľúbenej  zeme  predurčení.Správne.  A ako  to 
urobil, On poslal  proroka s posolstvom, identifikoval to Ohnivým Stĺpom a 
daroval Znak, že oni mohli v bezpečí odpočívať, že to je správne. To je pravda. 
To  bolo  na  útechu.  Potom  Izrael  vychádzajúci  z  Egypta  bol  typom. Toto  je 
skutočnosť cirkvi vychádzajúcej z denominácií. No, nie všetky denominácie... 
myslím Nevestu. Niektorí ľudia... sú niektorí jednotlivci, ktorí sú tak zlí, ako tí  
denominační,  niekedy  ešte  horší. Ja  hovorím  o  uplatnenom  Znaku.  Znak 
súhlasí s každým Slovom. Rozumiete? Musí, lebo to je Slovo. Je to Život, ktorý 
bol v Slove. “Moje Slová sú duchovné, oni sú Život,” povedal Ježiš.

A  všetky  tie  veci,  ktoré  On  neurobil  tam  cez  tie  veky,  v  tých  cirkevných 
vekoch, On teraz robí. Späť do Slova, pretože posolstvá a posolstvá a posolstvá 
musia  zakončiť  v  úplnom  Slove. A v  posledných  dňoch  sa  otvorilo  Sedem 
Pečatí,  bol  zodvihnutý  každý  pohodený  kúsok,  ktorý  chýbal  do  toho,  a 
zostavuje to celú vec do jedného veľkého tela Nevesty, že tí, ktorí žili tam v 
minulosti, nemohli byť dokonalí, až kým táto Cirkev nebude zdokonalená, táto 
skupina  Nevesty v posledných dňoch,  aby oni  boli  privedení,  a  všetci  dokopy 
vzatý hore. Vidíte?  
Znak, Ježiš Kristus, Duch Svätý, je medzi nami. Mali by sme si to vážiť. My... 
my sa nedokážeme dostatočne pokoriť.  Vyzuť svoju obuv, alebo pokľaknúť na 
kolená, to z nás nevypudí; to nedá - to nedá uspokojenie, neuspokojí nás to; ale 
život, ktorý rodí ovocie Ducha!  
Nuž a čo je to ovocie Ducha? Vidíte? Láska, radosť, pokoj.  
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Spomínate si dnes ráno? Príprava, poslať posla s Posolstvom. Ďalšie čo On urobil,  
potom čo poslal toho posla s tým Posolstvom, On poslal ten Ohnivý Stĺp, ktorý to 
obhajoval. Ďalšou vecou bolo, potom, to bola útecha. Vidíte? Vy ste poznali že 
je to pravda, obdržali ste pokoj. Máme pokoj s Bohom, skrze Pána  Ježiša 
Krista. Rozumiete?  

ZNAK 63-0901r, ZÚFALSTVO 63-0901v 

BYŤ STOTOŽNENÍ S KRISTOM

Tak, "Všetko bolo stvorené skrze Neho." A od vtedy ako On sa stal všetkým... pre 
nás všetkých, všetko bolo učinené pre, skrze Neho. Potom, nakoľko je to pravda, 
natoľko budeme s Ním stotožnení. My sa máme stotožniť s Ním, pretože On sa 
stotožnil s nami. My sa máme stotožniť s Ním. Ako? Tým že budeme žiť pre 
Neho, nie len tým že budeme niečo vyznávať.  

Tak mnoho ľudí prijíma nejaké vyznanie, hovoria... Dnes to zašlo už tak ďaleko.  
Si Kresťan? "Ja som Metodista." Nuž to je ďaleko od toho aby ste sa dali poznať 
ako Kresťan. Nuž, hľaďte čo robia Metodisti. "Ja som Baptista." Nuž, hľaďte čo 
robia Baptisti. "Ja som Katolík." Hľaďte čo oni robia. Vidíte?  
Ale ten jediný spôsob, aby ste sa vy skutočne mohli stať Kresťanom je, že by 
Kristus Seba Samého zidentifikoval vo vás. To sme ale získali niečo čo nás do 
toho popicháva. Dúfam, že každý to na tej páske tiež dostáva. Vidíte? Vy hovoríte, 
"Ja som Letničný." To nič neznamená.  
To je Kristus zidentifikovaný vo vás. To je vtedy keď On dal najavo že  vás 
pozná. Hovoríte, "Hovoril som v jazykoch." Diabli to tiež robia.  
"Vykrikoval som." Mohamedáni, Budhisti i všetci vykrikujú. Indiáni kričia počas 
hadieho tanca. Vidíte? Samozrejme. Oni všetci vykrikujú. Kulty,  klany a všetci 
ostatní kričia a vykrikujú. Ľudia jasajú a vykrikujú pri basketbale.  

Ale keď je Kristus zidentifikovaný vo vás, identifikujúci Seba Samého, vtedy 
vy  ste  ako  Kristus.  To  je  to  čo  slovo  Kresťan  znamená,  aby  byť  "ako 
Kristus."  Vtedy ste  s  Ním zidentifikovaní.  V poriadku.  Nuž a  keď je  On 
preukazom našej totožnosti, potom my sa máme Ním preukazovať, životom 
pre Neho.  

A tak teda, buď je to Slovo, alebo to nie je nič. Tak to je. On, Slovo! Ako viete 
že to je pravda?     Keď On, to Slovo, je potvrdené. Vidíte? On, to Slovo, naležíte 
potvrdené, Ono je tou Vrchnosťou, Hlavou Cirkvi. On je Slovo, Vrchnosť. On 
naležíte  preukazuje  Svoju  totožnosť,  je  stotožnený,  potvrdený,  skrze  Svojho 
Vlastného Ducha sa Sám osobne nachádza v Cirkvi.  V tom potvrdení  ukazuje 
Seba Samého,  čo je  priamym dôkazom pre celé Telo.  Vy potom nepotrebujete 
vyznania. Denominácie zahynuli. Ale Vrchnosť Samotná, uznaná v Tele skrze 



25

osobné  zidentifikovanie  sa,  vidíte,  identifikuje  Seba  Samého,  potvrdzuje 
Vrchnosť Tela. Potom sme zjednotení pod Jednou potvrdenou Vrchnosťou 
(Hlavou), ktorou je Kristus, Slovo Božie, nie pod nijakou cirkvou.

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0134-0139, 0528

BOH V JEDNODUCHOSTI

"A  moja  reč  a  moja  kázeň  nezáležala  v  presviedčavých  ľudskej  múdrosti  
slovách, ale v dôkaze Ducha a moci, aby vaša viera nebola v ľudskej múdrosti,  
ale v moci Božej.
A múdrosť hovoríme medzi dokonalými, ale nie múdrosť tohoto sveta ani kniežat  
tohoto sveta, ktoré hynú;
ale hovoríme múdrosť Božiu v tajomstve, skrytú, ktorú predurčil Bôh pred veky  
na našu slávu,
ktorej neznal nikto z kniežat tohoto sveta, lebo keby boli poznali, neboli by Pána  
slávy ukrižovali."   (1 Korintským 2:4-8  )

Boh  sa  dáva  poznať  v  jednoduchosti  a  skrze  zjavenie  Ježiša  Krista  tej 
najnegramotnejšej  osobe. Rozumiete?  Nie skrze vašu teológiu.  To je  zjavenie 
Ježiša Krista. "Na tej skale zbudujem Svoju Cirkev." Nebude to na žiadnych iných 
skalách, na ničom inom, na žiadnej Rímskej skale, na žiadnej Protestantskej skale,  
na  žiadnej  škole,  na  ničom  inom,  ale jedine  na  zjavení  Ježiša  Krista  skrze 
Znovuzrodenie. On sa rodí vo vás a vštepuje vám Svoj Vlastný Život a váš  
život pošiel preč. A Život Kristov, s Jeho prednosťami, Sa sám cez vás premietne 
ľuďom, tak že oni vidia ten istý život, tie isté skutky, znamenia a zázraky, ktoré 
On činil, to isté sa deje cez vás. Všetko ostatné čo je pomimo toho nestojí ani za 
zmienku. Dávajte pozor na odhalenie veľkého Božieho zjavenia!  
Pre  nedostatok  toho  zjavenia  máme  tak  mnoho  rôznych  rozdelení  medzi 
nami,  a  tak  mnoho výsmechu.  Tak  mnoho rozdelení  medzi  nami  je preto,  že 
ľuďom chýba to zjavenie. Vidíte, im chýba to zjavenie, tým učiteľom.  

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0303-0304 

MESIÁŠ MEDZI ĽUĎMI, VÄČŠINOU NEROZPOZNANÝ

Tak On bol Chlieb Života, ako sme to vyučovali minulý týždeň vo Phoenixe, alebo 
predminulý týždeň. A súc Chlebom Života On nemohol prísť na iné miesto, ako 
do "domu Božieho chleba".  A to  bolo  to  prečo.  No,  tu  je  Ježiš  narodený v 
Betleheme,  a  v  Betleheme  boli  synagógy;  veľkí  náboženskí  vodcovia  žili  v 
Betleheme. Dávid, veľký kráľ - pastier sa narodil v Betleheme, jeho otec Jesse sa  
narodil v Betleheme, jeho starý otec Obéd sa narodil v Betleheme. Taktiež, celú 
cestu späť, on pochádzal z Betlehema.  
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A tu, Ježiš, Syn Dávidov, je narodený v Betleheme, rovno pod tieňmi veľkých 
katedrál. Potom, ak sú tí ľudia učení, a hľadali Mesiáša po celé tie roky: štyri tisíc  
rokov bol Mesiášov príchod prorokovaný. A potom, keď sa Mesiáš narodil  v 
tieni  katedrál,  prečo  museli  ísť  rovno  späť  hore  do  hôr  k  skupine 
nevzdelaných,  neučených  pastierov,  aby  priniesli  veľké  posolstvo,  to  prvé 
posolstvo? A poverili pastierov, nie múdrych a učených, ale pastierov. Je to 
zvláštna vec, však? Ale niekde tam musí byť prečo. Je tam prečo; no, musí tam 
byť odpoveď prečo. A nikto nepozná odpoveď okrem Boha. On je ten Jediný, kto 
pozná odpoveď.  

No, pamätajte,  Mesiáš bol už v meste, narodený v meste,  v maštali, rovno pri 
veľkých katedrálach, kde najvyšší kňaz... a veľkí kňazi, a teológovia, a tí múdri, a 
školení, všetci tam čakali na Mesiáša. A On bol  rovno tam v ich strede. Ale 
prečo  potom oni  išli  na  vrchy  Judey  k  neučeným,  neškoleným,  nekultúrnym, 
najbiednejším  zo  všetkých?  Vyzerali  ako  tie  najnevhodnejšie  osoby  pre  takú 
úlohu, zjaviť posolstvo a vyslať ich, aby priniesli to posolstvo.  

Viete, aký je môj názor? Možno to neznamená veľmi veľa, ale chcem podať svoj 
názor: Verím, že je to kvôli múdrosti Božej, že vedel, že oni by neprijali také 
posolstvo  takým  spôsobom,  ako  prišlo.  Nebolo  to  podľa  chuti  ich 
vzdelania. Bolo to iné. Nebolo to to, čomu sa vyučovali, aby verili, aký On bude. 
Bolo to v rozpore s ich teologickým chápaním. Celé ich vzdelávanie,  celé ich 
vyučovanie bolo obídené, stalo sa ničím. Verím, že to bola múdrosť Božia, ktorá 
vedela, že oni by neprijali také posolstvo.  

Tak Mesiáš bol tu, a musel byť niekto, kto To rozpozná. A On poznal tých, 
ktorí  neboli  zmiešaní  v  takej  veci  ako tá. Bol schopnejší  dať svoje posolstvo 
neučenej  skupine,  ako  by  mohol  dať  zmiešanej  skupine,  ktorá  bola  tak 
usadená na svojich spôsoboch, že nič ich nemohlo obrátiť, dokonca ani Slovo 
Božie.   A teraz, kresťanskí priatelia, dovoľte mi položiť túto otázku, so všetkou 
úprimnosťou a láskou. Som len zvedavý, keby On dnes večer urobil ten istý čin, a 
poslal  k  nám  v  tejto  generácii  zasľúbené  Slovo,  ktoré  je  zasľúbené  pre  túto 
generáciu, som zvedavý, či naši teológovia a učitelia a múdri, či by nezavrhli to 
posolstvo práve tak isto, ako to urobili oni vtedy? Človek sa nemení, ani Božie 
Slovo sa nemení. On je nemenný Boh, On sa nemení.  

PREČO TO MUSELI BYŤ PASTIERI, Tucson.AZ, v21.12.1964, 0019-0024 

ŽIADNA SEBECKÁ VEC NEBUDE FUNGOVAŤ

Chcem aby ste si všimli, Abrahám povedal: „Nevezmem ani len niti ani remenca z 
obuvi.“ On nebojoval ten boj aby získal veľa peňazí, a skutočné ozajstné boje nie 
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sú bojované so sebeckými motívmi.Vojny nie sú bojované kvôli peniazom. Vojny 
sú  bojované  kvôli  motívom,  kvôli  princípom.  Človek  bojuje  vojny  kvôli 
princípom. A keď Abrahám vyšiel, aby dostal Lota, on nevyšiel do boja preto, 
že vedel žeby mohol narezať tým kráľom a zobrať ich majetok, on sa pustil  
do boja kvôli princípu zachrániť svojho brata.  
A  každý  kazateľ,  ktorý  je  poslaný  pod  inšpiráciou  Nebeského 
Kráľovstva, nepôjde kvôli  peniazom, ani  nepôjde aby založil  veľké zbory,  ani 
nepôjde aby inšpiroval denominácie. On pôjde len kvôli jednému princípu a to 
je:  „aby priviedol naspäť svojho upadnutého brata.“ Či  dostane zo zbierky 
desať centov alebo či nedostane nič, to mu ani trochu nevadí.  
Ako som povedal: „Skutočné vojny sa bojujú a vedú kvôli princípom a nie kvôli 
peniazom.“ A muži a ženy, ktorí vstupujú do cirkvi aby boli populárni, pretože tam 
patria Jonesoví, alebo zmenia svoju cirkev z malej na veľkú, robíte to pre svoje 
sebecké motívy a nie sú v tom správne princípy. Mali by ste byť ochotní stáť 
v prvej línii.  
Tu v tejto modlitebni: keď veci zle prebiehajú a vy muži a vy ženy budete utekať a 
pôjdete niekde inde alebo zostanete mimo až kým ten malý rozruch alebo nepokoj 
nepominie, s vaším prežitím nie je niečo v poriadku. Je to tak.  

LIST ŽIDOM 7. kapitola - 7.časť, Jeff.IN, v15.9.1957, 0078 

No,  nemôžete  zobrať  toto  ...  svoju  úprimnosť  a  všetko  to  čo  chcete  vyznať, 
nemôžete to zobrať na metodistický oltár, na baptistický oltár na letničný oltár, ale  
niekde je oltár, ktorý On vybral aby vložil do neho svoje meno, a On sa s vami 
stretne na  tom mieste.  No,  ak spravíte  aby všetko bežalo v poriadku,  bude to 
fungovať,  všetko  dané  do  poriadku.  Ak  je  na  tom  drôte  skrat,  to  svetlo  sa 
nerozsvieti; pretože je to uzemnené. A keď vezmete jedno z Božích Slov alebo 
jedno z jeho miest, a vo svojom vlastnom srdci máte sebecké ciele, to hneď 
tam územní Božiu moc. Ak to robíte preto, že chcete byť chytrí, chcete sa líšiť od 
niekoho iného, alebo niečo také, hneď tam je to uzemnené, vypáli to poistky. Je to  
s vami zle. Musíte prísť s úprimnosťou, s celým svojím srdcom. Vaše motívy a 
vaše  ciele,  vydajte ich Bohu. Potom hľadajte  jeho miesto,  nájdite  kde je  to o 
ktorom On povedal a prineste to tam. Vidíte?  

JEDINÉ BOŽIE PRIPRAVENÉ MIESTO NA UCTIEVANIE, Shreveport.LA, r28.11.1965, 0108 
A to nebude fungovať, žiadna sebecká vec  nebude fungovať. Vaše motívy a 
ciele  musia  byť presne,  úplne v poriadku, potom tam máte  vieru. „Ak nás  
neobviňuje  naše  srdce,  potom  máme  dôveru." Vidíte?  Vidíte,  musíme  mať 
dôveru. „Ja chcem toto na česť a slávu Božiu." Potom viera má kanál cez 
ktorý môže vojsť; ak to nefunguje, potom máte mentálnu, intelektuálnu vieru, a 
nie skutočnú vieru od Boha. Tá intelektuálna viera vás nikde nedovedie. Môže 
spôsobovať že budete citovo reagovať, ale to vám nedá uzdravenie, ktoré hľadáte.
                                                         POČUL SOM A TERAZ VIDÍM, Shreveport.LA, v27.11.1965, 0069 
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"Ó, Bože, urob nás takýmito väzňami od našej vlastnej sebeckej ambície a od 
našich vlastných úsudkov a nášho lepšieho spôsobu myslenia, aby sme boli 
väzňami Ježiša Krista." Myslím, že to bolo veľké vyhlásenie,  to "Som väzeň 
Ježiša Krista."  

PAVOL, VÄZEŇ JEŽIŠA KRISTA, Jeff.IN, 17.7.1963, 0094 

"Pomôž  veriť  dnes  ráno  každej  osobe,  Otče." Preborte  sa  cez  každú  oponu 
sebectva, cez každú oponu nevery a vidzte toho mocného Víťaza odhaleného 
pred veriacimi. Lebo „Hľa, ja som stále s vami až do konca sveta. A ešte chvíľu a  
svet ma viacej neuvidí ale vy ma uvidíte." "Ukáž sa medzi nami, Pane, ako si to 
robil. Zostávaj stále takto až kým nebudeme viditeľne pred Tebou, keď sa to en 
morphe zmenilo a Ty si sa znovu stal Synom človeka a Synom Dávida. Daj to, 
Pane, skrze meno Ježiša Krista."

ODHALENIE BOHA, Jeff.IN, r14.6.1964, 0360 

ČÍM SA KŔMIŠ? KTO JE NA TRÓNE TVOJHO SRDCA?

Dovoľte,  nech  idem do domu toho človeka a  nech  vidím,  akú  hudbu počúva. 
Nechajte ma poobzerať sa a vidieť, akú číta literatúru a ja vám poviem, aký druh 
ducha je v ňom, ktorý sa na týchto veciach kŕmi. Tak je to.  Dovoľte,  nech 
vidím, akým spôsobom koná v jeho každodennom chodení. To je pravda. Je to 
hanba. Ó, ako cirkev vypadla z milosti. Ó, aká škoda. Čiňte pokánie a vráťte sa 
späť. To je pravda. hovorím to v Mene Pánovom: Čiňte pokánie a vráťte sa späť. 

PEČAŤ ANTIKRISTA, 55-0311

Božie ovce sa kŕmia na Jeho pokrme, "Človek nebude žiť len na samom chlebe,  
ale na každom Slove vychádzajúcom z úst Božích." A toto je To, Biblia. Kŕmime 
sa  každým  Slovom,  nie  len  niektorými  Slovami, ale  každým  Slovom,  ktoré 
vychádza. Ó, nespôsobuje to, že Ho milujete, pomyslieť, že teraz máme Večný 
Život? Nie budeme, teraz sme synmi Božími. Nie budeme, teraz. A sediaci spolu v 
ponebeských  miestach  v  Kristu  Ježišovi.  A tá  veľká  televízia,  ktorá  tvrdí,  že 
existuje  vlna  éteru,  ktorá  robí  ľudí  (osoba,  ktorá  cestuje  po  svete)  známych z 
obrazovky televízie...  To  veľké  Slovo Božie  a  Duch  Boží  berúci  Slovo Božie 
odráža Ježiša Krista v ponebeských miestach do Svojich oviec, že On je ten istý 
včera, dnes a naveky. Či nie je On nádherný? Nádherný. Nech vás Boh žehná. 

PREČO TO MUSELI BYŤ PASTIERI, Tucson.AZ, v21.12.1964, 0275 

Idem do kancelárii nejakého muža a on hovorí o sebe, že je kresťan - všade po 
stene samé nahé ženy a hrá mu tam nejaké buggie-woogie; nestarám sa o to čo  
hovorí; Neverím  jeho  svedectvu,  pretože  jeho  duch  sa  kŕmi  vecami  toho 
sveta. Čo povedať, ak sa on ožení s nejakou kabaretnou tanečnicou, alebo čo ak sa 
ožení s nejakou kráľovnou sexu, alebo len s nejakou ozaj modernou Rikitou? 
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To odzrkadľuje;  to  ukazuje  čo má vo svojej  mysli,  aký bude jeho budúci 
domov,  pretože on si ju vzal, aby vychovávala jeho deti a   taká ako je ona, tak   
bude vychovávať aj tie deti. A tak to odzrkadľuje čo je v tom mužovi. Muž, 
ktorý si vezme nejakú takúto ženu, dáva najavo, ako si predstavuje budúcnosť. 
Mohli by ste si predstaviť nejakého kresťana, ktorý by robil niečo také? Nie veru, 
ja nie. Skutočný kresťan si nebude hľadať takéto kráľovné krásy, kabaretné 
tanečnice a kráľovné sexu. On bude hľadať kresťanský charakter. 

VOĽBA NEVESTY, Los Angeles.CA, v29.4.1965, 0048 

Podľa svojej túžby môžeš poznať, kto je na tróne tvojho srdca.  Podľa toho, čo 
miluješ, to ukazuje ... Ty hovoríš: "No, ja si myslím, že tieto veci sú v poriadku,  
brat  Branham."  Dobre,  pamätaj  teraz,  v  tvojom srdci,  ty  vieš  čo  tam je.  Tak 
veru. Podľa toho čím sa kŕmi tvoja duša, po čom túži tvoja duša, a keď môžeš 
vidieť, čo ju uspokojuje - ak to nie je toto Slovo, potom je to niečo zlé.Pretože 
Duch Svätý žije jedine zo Slova.     Vidíte? 

TÚŽBA, Tucson.AZ, 19.9.1965, 0127

Tak, ak zanedbáte kŕmiť Ducha Svätého Slovom Božím ... Ježiš povedal, že každé 
Slovo bude skrze Ducha Svätého. A počúvajte, no, ak sa ho snažíte kŕmiť niečím 
zlým, ak je vo vás ozajstný Duch Svätý, on spozná rozdiel. Pamätajte, Duch Boží 
sa živí Slovom Božím. On sa neživí nadšením; on sa neživí vzdelaním; on sa 
neživí chodením do zboru; on sa neživí teológiou. 

TÚŽBA, Tucson.AZ, 19.9.1965, 0137
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HLBOKOSŤ BOŽIA VERSUS HLBOKOSŤ SATANOVA

“Nevzkladám na vás iného bremena.” Slovo pre bremeno je váha alebo tlak. Tlak 
Temných Vekov bol buď podrobiť sa, alebo sa zlomiť. Skloniť sa alebo zomrieť. 
Bola to inkvizícia, moc impéria, ktorá stála za satanským uctievaním. Zorganizujte 
sa alebo zaplaťte svojím životom. Každý vek mal svoje tlaky. Napríklad veľkým 
bremenom  posledného  veku  je  tlak  bohatstva,  pohodlný  život  a  nervové 
napätie vo veku komplexov, v ktorom, ako sa zdá, sa nedá žiť. Zdá sa, že tento 
štvrtý vek mal zreteľné bremeno. Spočívalo v tom: postaviť sa proti Rímu a zastať 
sa Slova dokonca až na smrť.  

“Nepoznali hlbokosti satanových.” Vyzerá to, akoby bol tento verš komentátormi 
vynechaný, pretože neboli schopní prísť na to, aké učenie, alebo aké skúsenosti sú 
týmto  výrokom  myslené.  Je  vlastne  jednoduché  poznať,  čo  to 
znamená. Spoznajme  najprv,  čo  je  hlbokosť  Božia,  a  protiklad  toho  bude 
pravdivý pre hlbokosť satanovu.

Efežanom  3:16-19: “...žeby  vám  ráčil  dať  podľa  bohatstva  svojej  slávy,  skrze  
svojho Ducha, mocou zosilnieť na vnútornom človekovi, aby Kristus skrze vieru  
prebýval  vo  vašich  srdciach,  aby  ste  zakorenení  v  láske,  a  pevne  založení,  
dokonale vládali pochopiť so všetkými svätými, jaká je to šírka a dĺžka, hĺbka a  
výška, a poznať lásku Kristovu, ktorá prevyšuje rozum, aby ste boli naplnení vo  
všetku plnosť Božiu.” 

No, podľa týchto veršov, keď človek vo svojom živote zažije hlbokosť Božiu, je 
to  skutočné  osobné  prežitie  Ducha  Božieho  prebývajúceho  v  ňom  a  jeho 
myseľ je osvietená múdrosťou a poznaním Boha skrze Slovo. Ale hlbokosť 
satanova spočíva v tom, že sa to bude pokúšať zničiť. Tak, ako vždy, sa bude 
pokúšať nájsť  náhradu za túto Božiu realitu. Ako to bude robiť?  Zoberie  preč 
poznanie pravdy Božej, zničí Slovo tým, že predloží svoje vlastné. “Naozaj Boh 
povedal...?” Potom on zastúpi osobného Krista v našich duchoch. Urobí to tak, 
ako  spôsobil,  že  Izrael  urobil  to  isté, skrze  vládnutie  človeka  ako  kráľa 
namiesto  Boha.  Prežitie  znovuzrodenia  bude  odmietnuté  v  prospech 
pripájania sa k cirkvi. Hlbokosti satanove vošli do toho veku. A vzišlo z toho 
ovocie  tej  hlbokosti  satanovej,  čím  je  lož,  vraždy  a  hrozné  činy.   

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 06.K / ZASĽÚBENIE V TÝCH TEMNÝCH DŇOCH, n, 7.V-
065, 0716-0717
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STUPŇUJÚCE SA PÔRODNÉ BOLESTI ZEME

A teraz vidíme, že už sme mali druhú vojnu - Svetovú Vojnu. A jej bolesti boli  
oveľa väčšie, strašnejšie po celý čas - pôrodné bolesti zemi. Ona sa skoro musela 
poddať v čase atómovej bomby, pretože ona zničila celé mesto. To bolo oveľa 
väčšie, ako bolesti prvej Svetovej Vojny, čo sa týka ničenia zemi. 

A teraz, ona vie, že čas jej vyslobodenia ja nablízku. To je dôvod, že ona je taká  
nervózna, znekľudnená, to preto, že existuje vodíková bomba a rakety, ktoré by 
mohli  zničiť celý svet.   Jeden národ sa bojí  druhého,  bez  ohľadu na to aký je   
malý. Oni majú tieto rakety o ktorých tvrdia, že - jedna z nich, oni ich môžu riadiť 
od štartu a spustiť ich kdekoľvek na svete, kde chcú. 

Rusko, ako som počul jedného dňa v správach, oni tvrdia, že dokážu zničiť tento 
národ  a  zadržať  atómové  bomby  alebo  čokoľvek,  aby  nezasiahli  ich  národ. 
Nevieme čo s tým robiť.  Každý toto tvrdí, a je to tak.  Ľudia majú ... Veda sa 
vlámala do Božieho veľkého laboratória, až sa sami zničia.

Boh nechá - stále nechá, že veda sa sama zničí. Boh nič neničí. Človek sa sám 
ničí skrze vedu, ako to urobil na začiatku, berúc Satanovu múdrosť namiesto 
Božieho Slova. 

No, ona vie, že musí podľahnúť. Ona to nedokáže zniesť. Rusko, verím, by zničilo 
dnes  tento  národ,  keby  si  mysleli,  že  ho  môžu  zničiť  a  pritom  seba 
uchrániť. Každý  z  týchto  malých  národov  by  to  mohol  urobiť,  ale  oni  sa 
obávajú, pretože vedia, že tento svet by nedokázal obstáť na svojej obežnej  
dráhe za takých okolností. Tak svet vie, že jej pôrodné bolesti sú také veľké, že 
musí podľahnúť.Zrodenie nového narodenia bude na blízku.
Som za to vďačný. Som unavený z tohoto. Každý vie, že tu toto je miesto smrti a 
žiaľu a všetkých ťažkostí a tak ďalej. Som rád, že ona musí zaniknúť; Som rád, že 
ten čas je na blízku. Ako povedal starý Ján: "Áno, príď Pane Ježišu." 
No,  ona  musí  zhniť,  samozrejme  (ako  som  už  povedal),  aby  priniesla  nové 
narodenie. Pozrite do akej miery zhnila. Všimnite si, moji bratia. Ona je načisto 
zhnitá!  Jej  politika  a  systémy  sú  tak  zhnité,  ako  len  môžu  byť!  Nieto  v  nej  
zdravého miesta - v jej svetovom systéme! Jej politika a jej náboženská politika a 
čokoľvek to je. Jeden hovorí: "Ja som demokrat"; "Ja som republikán"; "Ja som 
metodista";  "Ja  som  baptista."  No,  všetko  je  zhnité  do  jadra!  Niečo  musí 
podľahnúť!  Ona  to  nedokáže  vydržať.  Keby  ste  do  každého  kraju  v  týchto 
Spojených štátoch dali Georga Washingtona, alebo Abraháma Lincolna, ani tak by 
to neprišlo na miesto! Je pomimo vykúpenia. Je len jedna vec, ktorá jej môže 
pomôcť; to je príchod Stvoriteľa! Amen! Ona vie že musí podľahnúť. Ona je v 
bolesti a úzkosti. Nikto nevie čo robiť. Jeden hľadí tam, druhý tam, a všetko; jeden 
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sa bojí druhého, jeden sa snaží urobiť niečo alebo zničiť toto, a tento tu sa snaží 
odporovať tomuto a zničiť tamto,     až to teraz dostali  do rúk hriešnych ľudí,   
ktorí dokážu zničiť celý svet za päť minút.     Vidíte? 
Tak ona vie, že to nedokáže vydržať. Ľudia vedia, že ona to nevydrží, a svet vie, 
že  to  sa  stane,  lebo  to  Boh  povedal.  Celé  nebesia  a  zem budú  v  ohni.  Bude 
obnovenie  všetkého,  aby  sa  tak  mohol  narodiť  nový  svet. Boh  o  tom 
prorokoval.

PÔRODNÉ BOLESTI, Phoenix.AZ, 24.1.1965, 0065-0072

SME NA KONCI VŠETKÝCH VECÍ

Vzdelávací  systém  je  na  konci.  Politika  je  na  konci.  Vojna  je  na  konci. 
Civilizácia je na konci. Všetky tie veci sú na konci. Ó, čo môžeme potom robiť? 
Čo je ďalšie? Sme na konci všetkých vecí.  
No, cirkevný život je na konci, tá normálna cirkev, cirkev, ktorá ... No toto môže 
trochu pichnúť,  ale tá telesná cirkev,  Ezavova cirkev,  ona prišla ku svojmu 
koncu. Čo ona robí?  Završuje sa vo federácii  cirkví,  ktorá sa nakoniec spojí  s 
romanizmom,  aby  bojovala  proti  katolicizmu...  vlastne  s  katolicizmom,  aby 
bojovala proti komunizmu. Pápež Ján zvoláva všetky cirkvi, aby sa vrátili a oni to 
urobia. A oni sa spolu zjednotia s takou istotou ako "TAK HOVORÍ PÁN".  

Poviete, “Počkaj chvíľu, brat Branham. Dostávaš sa mimo tej línie.” Ak áno, Boh 
napísal svoju Bibliu mimo tej línie. V tomto prípade musíte byť Micheáš.  
Jeden večer mi Morris Cerullo povedal, 
“Kto je antikrist, brat Branham? Židia sú antikrist.” 
Povedal som, “Morris! A Ty, Žid?” 
On povedal, “Oni najviac nenávidia Boha.”  
Povedal  som,  “Morris,  ne...  Povedz  mi,  kde  v  Písme  je,  že  antikrist  vyjde  z  
Jeruzalema? Antikrist prichádza z Ríma, nie z Palestíny.” 
Povedal, “No, pozri, ja... oni nenávidia Boha.”  
“Áno,  či  nepovedal  Boh,  že On zaslepil  ich oči,  aby sme my mohli  mať deň 
videnia? Ale náš deň skoro skončí.”  
Povedal, “Ó, brat Branham, nikdy som o tom nepomyslel.” Vidíte, tu to máte.  

Sme na konci. Ten telesný svet, tá telesná cirkev je tam, na konci. Sledujte, ako sa 
to završuje vo federácií cirkví. Zjednotení Bratia išli do toho s nimi. Letniční sú s 
nimi. Všetci ostatní sa organizujú. Vidíte tam tých Kanánejcov, po celý čas sa 
tam prelína  ten  Ezavov  duch,  veľmi  nábožní  a  spájali  sa  so  svetom,  bez 
duchovného  zrozumenia,  neschopní  premôcť,  Bohom nevyvolení,  aby  boli 
vyvolaní a oddelení.  
Ó, keby som to len mohol dať na známosť, keby som to tam mohol len nejako 
zatlačiť! Oni to nevidia. Majú oči a nevidia, majú uši a nepočujú. Ó, prečo sme 
takí zabednení voči Duchu? Teraz počúvajte toto. Všetko je na konci.  
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A tá duchovná Cirkev je na svojom konci. Ona prichádza ku koncu. Ó, Bože! 
Pozrite sa späť, ako Ona začala s Lutherom, otriasla sa, tá duchovná cirkev. Potom 
s Wesleyom prišla do posvätenia. Potom s letničnými, Duch Svätý. A teraz, v čase 
konca, Duch Kristov je tak v Cirkvi, že robí tie isté skutky, ktoré robil On, 
prišla  znovu  rovno  naspäť  ku  svojej  Hlave,  pripravení,  aby  sa  Cirkev  a 
Kristus zjednotili a na príchod Pána Ježiša a vzkriesenie mŕtvych. Sme v čase 
konca. Ježiš tak povedal,  “Ako bolo vo dňoch Sodomy,  tak bude pri  príchode 
Syna človeka.” Rozumiete tomu?  

Pozrite na tú telesnú cirkev. Pozrite sa kam idú, stále ďalej a ďalej preč.  
Pozrite  na  tú  Duchom  naplnenú  Cirkev,  ktorá  sa  striasa  všetkých  tých 
nezmyslov, vychádza v Duchu, samozrejme menšina, vychádza v Duchu, ale 
pohybuje sa až na také miesto, až sa dostala tam, kde sa Svätý Duch pohybuje 
priamo cez Ňu, pracuje Svojim spôsobom, a Ona je pripravená prijať svojho 
Pána, pripravená prijať svojho Pána.  
A tí ostatní z nich sú zorganizovaní, vracajú sa do sveta, odrezaní, vracajú sa 
späť do federácie,  napredujú do tej  jednej veľkej  hlavy konfederácie pod 
katolicizmom. “A bol učinený obraz šelme.” Obraz, “niečo ako to”. Konfederácia 
cirkví sformovaná s katolicizmom, tí dvaja spolu, pracujú spolu. “Kto je schopný 
viesť vojnu so šelmou alebo jej obrazom?” Samozrejme, že nie. Ako by sme mohli 
zostať pri tom hodiny.  

Dovoľte mi teraz, aby som vám povedal toto a potom bude čas zakončiť. Povedal 
som vám, že to bude dlhé. Cítim sa tak vzrušený. Kedy Boh dokonca povedal tieto 
veci, povedal, “Povedz im to. Vypovedz to. Nebuď už viac ticho. Ukáž im to.  Ak 
to neprijmú, potom tá krv nie je na tvojich rukách.” Tá hodina je tu. Ten čas, 
všetko to vrcholí.  

Svet  je  na  svojom  konci.  Už  to  nemôže  viac  vydržať.  Vojny  sú  na  konci. 
Nemôžete mať už viac vojnu. Aby ste mali vojnu, to nie... len prvý, ktorý stlačí 
spúšť a je to. Politika je prehnitá a skorumpovaná.  

Ten cirkevný svet je ... metodisti, baptisti, presbyteriáni, letniční. “To sú prasatá,  
(ktoré sa vracajú) do svojho blata, psy ku svojmu vývratku.” To je pravda, každý 
jeden z nich. Boh volá von z toho porušenia, Cirkev,  ktorá je vyvolená. To je 
presne tak. Ezav, oni povedali, “My sme cirkev!” Nepochybujem o tom. Jakob bol 
Ezavov otec, tiež, to je pravda, takže ale... mám na mysli, Izák bol Ezavov otec a  
Jakob  bol  jeho  brat,  s  ním.  Ale  jednému  bolo  vynahradené  tým  právom 
prvorodenstva, ten druhý to nenávidel. Jeden počul, rozpoznal a konal. Ten druhý 
povedal,  “Ó,  keď  chodím do  cirkvi  a  robím to,  čo  je  správne,  aký  je  v  tom 
rozdiel?” Tu to máte.
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Poviem teraz niečo pri zakončení, ešte túto jednu poznámku. Tá skutočná cirkev 
má tak mnoho pre čo teraz žiť. Ó, to by mal byť taký jubilejný čas pre tú 
skutočnú cirkev. Pre tú pravdivú cirkev. Pre tú vyvolenú cirkev. Kedy viete 
vo svojom srdci, že ste prešli zo smrti do života, keď sa pozriete na seba a 
vidíte, sledujete svoj život a vidíte, že všetky veci toho sveta pominuli a že vy 
ste sa stali  novým stvorením. Počúvajte teraz veľmi pozorne pri tom, ako 
zakončíme.  Viete,  že  ste  prešli,  váš  život  dokazuje  “podľa  ich  ovocia  ich 
poznáte”.  Vaším jediným objektom je  Kristus.  Čakáte  na  Neho,  že  príde 
každú minútu. Kráčate v Duchu. Milujete Ho. Vidíte Ho pracovať cez vás. 
Nič, čo vy túžite robiť, ale to proste robí On Sám. Ó, čo za čas.  

POČUŤ, ROZPOZNAŤ A KONAŤ NA ZÁKLADE BOŽIEHO SLOVA, 60-0221, par.214-231

IDEME NA SKUTOČNÉ MIESTO

A ja si nemyslím, že nebo je miesto, o ktorom mi matka zvykla rozprávať. Verím,  
že cirkev z toho vyrástla. Myslieť si, bývalo to tak ... Pred sto alebo dvesto rokmi, 
myslím, že tí ľudia vtedy si mysleli, že každý kto zomrel odišiel hore do neba a  
má harfu a sedia tam na oblakoch a hrajú na harfe.  No, oni vedeli že existuje 
miesto, ktoré sa nazýva nebo, ale oni ... Ak by to tak bolo, všetci hudobníci by na 
nás mali. Vidíte? Ale to nie je také miesto. To nie je vôbec hranie na harfách.  
Neverím, že by to Biblia učila. Ale to bola predstava, ktorú ľudia mali predtým 
ako prišla do existencie plnosť Slova alebo predtým, ako bolo otvorených 
sedem pečatí, čo je zasľúbené pre nás v tomto veku. Potom to rozumieme. 
Verím,  že  nebo  je  skutočné  miesto,  tak  isto  ako  toto  je  skutočné  miesto 
(vidíte?),  lebo  Boh  začal  s  nami  v  našom  duchovnom  vzraste  na  tomto 
mieste. A verím, že nebo je miesto tak isto skutočné ako toto, kde nesedíme tam 
hore celú večnosť a nesedíme len na oblaku. Nebrnkáme na harfe celú ... po celý 
čas  od  teraz,  ale ideme  na  skutočné  miesto,  kde  budeme  niečo  robiť,  kde 
budeme žiť. Budeme pracovať; budeme sa radovať; budeme žiť; pôjdeme do 
života, do skutočného večného života. Pôjdeme do neba, do rája. Tak ako Adam 
a Eva pracovali a žili a jedli a radovali sa v záhrade Eden, predtým ako prišiel 
hriech, my sme na ceste znovu rovno naspäť tam. Je to tak! Rovno naspäť. 
Prvý Adam skrze hriech nás stade odviedol; druhý Adam skrze spravodlivosť 
nás privádza znovu naspäť - ospravedlňuje nás a privádza nás naspäť.  

VECI, KTORÉ SA MAJÚ STAŤ, Rialto.CA, 5.12.1965, 0042 

JEDEN PROROK - POSOL PRE VEK

Chcem  urobiť  ešte  jedno  porovnanie  medzi  laodicejským  prorokom-poslom  a 
Jánom,  prorokom-poslom,  ktorý  predchádzal  Ježišov  prvý  príchod.  Ľudia  v 
Jánových dňoch ho omylom považovali za Mesiáša. Ján 1:19-20: 
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“A toto je to svedoctvo Jánovo, keď boli poslali k nemu Židia z Jeruzalema kňazov  
a Levitov, aby sa ho opýtali: Kto si ty? A vyznal a nezaprel, a vyznal: Ja nie som  
Kristus.” 
No, tento prorok-posol poslednej doby bude mať takú moc pred Pánom, že budú 
takí, ktorí  ho  budú mylne považovať za  Pána Ježiša. (V posledných časoch 
bude vo svete duch, ktorý mnohých zvedie, aby tomu uverili. Matúš 24:24-26: 
“Lebo povstanú falošní kristovia a falošní proroci a dajú veliké znamenia a budú  
robiť  zázraky,  takže  by  zviedli  v  blud,  keby  bolo  možné,  aj  vyvolených.  Hľa,  
predpovedal som vám to! Tedy keď vám povedia: Hľa, je na púšti! nevychádzajte!  
Hľa, vo vnútorných chyžiach! neverte!”) 
Ale neverte  tomu! On nie je Ježiš  Kristus.  On nie je Syn Boží.  JE JEDEN Z 
BRATOV, PROROK, POSOL, SLUŽOBNÍK BOŽÍ. Nepotrebuje väčšej cti než 
tej,  ktorú  prijal  Ján,  keď  bol  hlasom,  ktorý volal,  “Ja  nie  som On,  ALE ON 
PRICHÁDZA PO MNE.”  

Skôr ako ukončíme túto časť o poslovi Laodicejského Veku, musíme dôkladne 
zvážiť tieto dve myšlienky. Po prvé: Tento vek bude mať JEDNÉHO Proroka-
Posla. Zjavenie  10:7  hovorí, “Keď  bude (jednotné  číslo) trúbiť.” Nikdy  nebola 
doba, v ktorej by bol dal Boh Svojmu ľudu dvoch hlavných prorokov naraz. Dal 
Enocha (samého); dal Noeho (samého); dal Mojžiša (jedine on mal Slovo, hoci aj 
iní  prorokovali);  Ján  Krstiteľ  prišiel  SÁM. Teraz  v  tejto  poslednej  dobe bude 
PROROK  (nie  prorokyňa  -  hoci  v  tomto  veku  má  v  úmysle  prinášať  Božie 
zjavenie viac žien než mužov) a neomylné Slovo hovorí, že on (prorok) zjaví 
tajomstvá ľuďom času konca a obráti srdcia detí späť k otcom. Sú takí, ktorí 
hovoria,  že  ľud  Boží  sa  zjednotí  na  základe  spoločného  zjavenia. 
Spochybňujem toto vyhlásenie. Je to holá,  neplatná domnienka voči Zjaveniu 
10:7. No, ja nepopieram, že v tomto poslednom veku budú ľudia prorokovať a že 
ich služby môžu byť a budú správne. Nepopieram, že tu budú proroci rovnako ako 
v  dňoch  Pavla,  keď  tam  bol  “jeden  Agabus,  prorok,  ktorý  prorokoval  o 
hladomore.”  Súhlasím,  že  je  to  tak.  ALE  NA ZÁKLADE  NEOMYLNÉHO 
DÔKAZU  SLOVA  POPIERAM,  ŽE  JE  VIAC  PROROKOV  AKO  JEDEN 
HLAVNÝ PROROK-POSOL, KTORÝ ZJAVÍ TAJOMSTVÁ OBSIAHNUTÉ V 
SLOVE  A  KTORÉHO  SLUŽBOU  JE,  ABY  OBRÁTIL  SRDCIA  DETÍ  K 
OTCOM. “Tak hovorí Pán” skrze Svoje neomylné Slovo, ktoré stojí, bude stáť a 
bude  potvrdené.  Je  jeden  prorok-posol  pre  tento  vek.  Na  základe  samotného 
ľudského správania každý vie, že kde je mnoho ľudí, tam je rozdielny názor v  
menších bodoch nejakého hlavného učenia, ktoré všetci uznávajú. Kto teda bude 
mať  moc  neomylnosti,  ktorá  má  byť  v  tomto  poslednom  veku  znovu 
navrátená,  lebo tento  posledný vek sa navráti,  aby prejavil  Čistú Nevestu 
Slova? To znamená, že budeme mať Slovo znovu tak, ako bolo dokonale dané 
a dokonale  chápané v dňoch Pavla. Poviem vám, kto to  bude mať.  Bude to 
prorok, dôkladne potvrdený alebo ešte dôkladnejšie potvrdený ako ktorýkoľvek 
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prorok vo všetkých vekoch od Enocha až do tohoto dňa, lebotento muž bude 
mať nevyhnutne prorockú službu štítového kameňa a Boh ho preukáže. On 
nebude  musieť  hovoriť  sám  za  seba,  Boh  bude  za  neho  hovoriť  hlasom 
znamenia. Amen. 

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV

ŽIŤ Z MILOSTI BOŽEJ

Ježiš prosil len za jednu vec vo svojej modlitbe k Otcovi. Viete, čo to bolo? Jedna  
vec, po všetkej jeho obeti, ktorú tu On vykonal na zemi, život ktorý On žil, cesta 
ktorou išiel, On prosil za jednu vec: „Tam kde som Ja, aby aj oni mohli byť." On 
prosil  za  naše  obecenstvo.  To  je  tá  jediná  vec  o  ktorú  On  prosil  Otca  v 
modlitbe: mať s vami naveky spoločnosť. Ak si toto chcete prečítať v ev. Jána 
17 a 24. verš ... Potom ako veľmi máme my túžiť po Ňom? Keď On ... Počúvajte  
teraz, ak  ste  skutočne  zrodení  z  Ducha  Božieho,  to  pre  vás  znamená 
všetko. Vidíte?  To  nie  je  nejaká  kniha  s  predpismi.  Vy  nežijete  zo  žiadnych 
zákonov a tak ďalej, žijete z milosti Božej, z Ducha Božieho.  

Často som toto hovoril. Ako misionár chodím do zámoria, čo keby som zobral  
svoju ženu a deti. „No pozrite sa, deti ... Počúvaj pani Branhamová, ja som tvoj 
muž.  Nebudeš  mať  žiadnych  iných  mužov,  kým  budem  preč.  Ak  to  urobíš 
stiahnem  z  teba  kožu,  keď  prídem  domov!"  Vidíte?  Dupnem  nohou!  „Deti, 
počujete čo hovorím?“

„Áno, ocko. Áno, ocko."

„Nech len počujem, že ste boli neposlušní ..." 

Vidíte? No, či by to bol domov? No, čo keby ona povedala: 

„No skončil si, pane? A teraz ja ti chcem niečo povedať. Pán Branham, ja som 
tvoja zákonitá, vydatá žena. Tiež nebudeš mať žiadnu priateľku kým budeš preč." 

No, či to by bol domov? No, to by bolo niečo. Nerobíme to tak. Ja ju milujem a 
ona miluje mňa. Keď vie,  že odchádzam, ona vie,  že nejdem, až kým ma Pán 
nezavolá. Ideme na kolená a berieme deti a modlíme sa. Ja hovorím: „Drahý Bože, 
staraj sa o moju malú spoločníčku, o moje deti." Oni hovoria: „Bože, staraj sa o 
otca kým bude preč." A potom keď ideme ...  
No, čo keby som tam urobil niečo zle? Čo keby som zhrešil, urobil niečo zlé a 
prišiel by som domov a prišiel by som ku svojej prostej malej žene, postavil by 
som sa tam a pozrel sa na ňu, ako jej pribúdajú vrásky na tvári, ako jej šedivejú 
vlasy, podišiel by som ku nej a povedal: 
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„Drahá, chcem ti niečo povedať. Ty vieš že ťa milujem." 

„Samozrejme, Bill, viem, že ma miluješ."

„Poviem ti čo som, urobil. Zobral som domov jedno dievča." 

Povedal by som: „Odpustíš mi to?" 

Verím, že by mi to odpustila. Skutočne verím. Ale či by som to urobil? Keď ju 
vidím tam stáť a vidím, ako jej šedivejú vlasy a viem, že ona stála medzi mnou a  
publikom a viem, že je skutočnou manželkou, či by som to mohol urobiť? Radšej 
by som zomrel, než ako by som jej ublížil. Radšej. A ak je to tak v láske fileo 
ku svojej žene, o čo väčšia je moja agape láska ku Bohu. Ó, neurobil by som 
nič, čím by som ho ranil. Skutočne nie. Milujem Ho. Chcem robiť všetko, čo 
On  odo  mňa  chce.Chcem  sa  vyrovnať  s  každým  slovom,  ktoré  On 
povedal.     Bez  ohľadu na to  čo    hovorí  svet  ,  oni  tomu aj  tak  nebudú veriť. 
Chcem vedieť čo mne hovorí, že mám robiť. A ak mi niečo chýba, chcem aby 
mi to dal. A chcem žiť pre neho, držať sa ďalej od sveta.  

VECI, KTORÉ SA MAJÚ STAŤ, Rialto.CA, 5.12.1965, 0092-0095

KRISTOVA MOC V JEHO CIRKVI

Teraz vidíme, že to zasľúbenie sa vyplnilo. Kristus, tá skutočná Hlava vstupuje, 
prichádza do Svojej Nevesty, činiac tie isté skutky, ktoré On činil tam na počiatku, 
uskutočňuje  a  vyplňuje  Svoje  Slovo,  tak  ako  to  robil  prvý  krát,  v  Jánovi 
14.12, "Ten kto  verí  vo  Mňa,  skutky  ktoré  Ja  činím aj  on  bude  činiť."  Potom 
Hlava a Telo sa stávajú Jedno, v skutkoch a v znamení a v Živote, potvrdení  
skrze Boha Samého, skrze Jeho zasľúbené Slovo na tie posledné dni. On toto 
zasľúbil na tie posledné dni. Nuž ak ste duchovní, porozumiete to.  

Potom, budeme môcť vidieť, že Svadobná večera je na blízku. Nuž, ak by som vás 
už  nikdy  viacej  nevidel,  pamätajte,  Svadobná  Večera  je  na  blízku.  A 
potom, Kráľovstvo  podľa  zasľúbenia,  je  pripravené,  aby  sa  prelialo  v  to 
veľké Milénium, aby nastalo vzatie Nevesty a zničenie bezbožných. A svet, 
pod šiestou Pečaťou, aby bol očistený skrze vulkán, aby bola odstránená všetká 
skazenosť a hriech sveta, a zem mohla byť znovu uformovaná, aby sa zrodilo nové 
žiarivé Milénium, pre ten vek ktorý má prísť.  
Keď toto všetko vidíme, toto veľké trojnásobné zjavenie: Boh v Kristovi, Kristus 
v Cirkvi, prichádzajúce Kráľovstvo. Adam a Eva vykúpení späť do záhrady Eden, 
reprezentovaný  Kristom  a  Jeho  Nevestou,  a  potom  to Kráľovstvo  bude 
privedené  do  pôvodného  stavu,  podľa  Jeho  zasľúbenia.  Chvála  Bohu!  A 
to, skrze  zjavenie  trojnásobného  tajomstva,  tajnosti,  a  skrze  osobné 
potvrdenie Slova Jeho originálnou Hlavou (Vrchnosťou)!  
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Nie hovoriť, "Dobre, sláva Bohu, vykrikujeme, haleluja, spievame." To, to nie je 
to.  Ja som misionár.  Prakticky sedem krát  som už prešiel  okolo sveta.  Vidíte? 
Videl som pohanov, diablov i rôznych iných, tancovať a vykrikovať. Videl som 
všetky možné druhy telesných manifestácií. To je telesné.  
Ale  ja  hovorím  o  Vrchnosti  Krista.  Všimnite  si, keď  sme  sa  osobne 
zidentifikovali  s  tou  originálnou Hlavou (Vrchnosťou),  máme odpoveď na 
Diablovu  otázku. Amen!  Sláva!  Máme  odpoveď  na  Diablovu  otázku. On, 
Kristus, povstal a zaplatil cenu, a pozdvihuje to Telo.  

Diabol to nemôže zniesť. Z toho dôvodu sa zriaďujú tie ekumenické kráľovstvá. 
To je ten dôvod, že oni všetci vchádzajú do toho, čo teraz robia. Diabol, to je ten 
dôvod, že on teraz tak vyje.  Jeho bezbožnosť bola ... jeho plán bol odhalený 
skrze povstanie, vzkrieseného Krista do Vlády nad Svojím Telom. Sláva!  
Myslíte si že som bez seba? Nie som. My máme odpoveď na diablovu otázku. "Už 
nežijem ja, ale žije vo mne Kristus." To nie je moja predstava, to je Jeho Moc. 
Nie moja predstava, to je Jeho Slovo. On to zasľúbil, je to tu. On povedal, že 
to bude, a tu to je. Máme pre neho odpoveď.  

Kristus povstal a zaplatil cenu za naše vykúpenie. Čo Boh manifestoval v Kristovi, 
On  dal  to  telo,  to  a  Krv.  To  v  tej  Krvi  mohol  prísť  Život,  a to  telo  zostalo 
vykúpené, že Boh v tom vykúpenom tele mohol manifestovať  (prejavovať) 
Svoje Slovo na daný deň, tak, ako to urobil v tamten deň. Ó! Sláva!  

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 00578-0585

KRISTUS V PROROKOVI STOJACI V MEDZERE ZA ĽUDÍ

Služba Ježiša Krista znovu prišla do ľudskej podoby v jeho cirkvi v tomto 
poslednom dni. To je to čo mnohí z nás veria. Ja to verím s vami. No, ja toto 
verím. Ak by som to neveril, urobil by som s tým niečo iné, pretože nakoniec, toto 
som ja,  ktorý  sa  tu  podieľam.  A ak  je  Duch  Svätý  vo  vás,  máte  starosť  o 
ľudí. To bolo miesto Písma,  nad ktorým som si  stále  lámal  hlavu: Ako to,  že 
Mojžiš mohol povedať Bohu lepší nápad, než ako mal Boh, až kým som nezistil, 
že to bol Duch Kristov v Mojžišovi. 

Boh povedal: "Mojžiš, oddeľ sa od nich. Ja to všetko zničím, a začnem s tebou." 

On povedal:  "Pane," (on sa postavil  do medzery) povedal:  "Vytri  mňa. Vymaž 
moje meno."  

Za týchto ľudí,  ktorí  skutočne rebelovali,  jeho srdce sa ich zastalo. A keď 
kazateľ, ktorý má tých ľudí na svojom srdci ... Ako by som sa vôbec mohol cítiť 
ospravedlnený pred Bohom a zadržať niekedy niečo pred ľuďmi, ktorých milujete 



39

viac,  ako  seba  samého.  Ako  by  niekto  mohol  zobrať  nejakú  osobu  do  zboru 
podaním ruky, alebo nejakým pofŕkaním, alebo nejakým falošným krstom alebo 
niečím, a nechať ich spočívať pod vplyvom klamstva a vedieť, že tam leží Biblia a  
hovorí, že on miluje tú osobu? Hoci by som musel žobrať na život, čokoľvek to je,  
daj mi byť čestným voči Bohu a ľuďom, aby som im povedal pravdu. Nech nikdy 
nie  som zvoditeľ.  Ako  môžem zvádzať  toho  koho  milujem?  Hoci  ich  musím 
trápiť, jednako ich milujem. To je dôvod že pohlavkujete svoje dieťa, pretože 
ho milujete. Nie preto, že ho nemáte radi, ale preto, že ho milujete. Ak robí zle, 
on sa zabije ak ho nenapravíte.  

No, taká bola tá služba. Ako to bolo, tak je to dnes. To bolo kázané, a celkom 
potvrdené Slovom Božím, že to nemohol byť človek, to musí byť Boh. Musí byť.  

Ale, vidíte, dokonca Svätý Pavol sa raz dostal medzi úžinu. A mnohokrát, keď 
Boh robil veci alebo nechal Svojich služobníkov to robiť, to boli chyby, aby sa  
dokázali  tieto  veci.  No,  vieme,  že  ľudské  bytosti  môžu robiť  chyby,  ale  Boh 
nemôže urobiť chybu. Ale teraz, ak sa dostanem na pole kázania a pôjdem tou 
cestou, ktorou idem, potom musím usporiadať zhromaždenia, ktoré sú predo mnou 
a urovnať tie veci. A možno toto je ten skvelý čas, ktorý prichádza, ktorý sme 
hľadali. A istotne, a toto samo osebe je ohromná vec, ktorá sa stane, a spôsobí, že  
sa stane,  to úžasné víťazstvo v Láske Božej  (a to je sloveso pred príslovkou),  
potom je to  Božská Láska,  ktorou je Boh.  Vidíte?  A na to je  potrebná láska 
Božia, aby sa vrhla do prednej línie a postavila sa do medzery za ľudí.  

A títo Rikyovia a Rikety, ktorí tak odvrávali na tie slová, že som ich volal "Riky" a 
"Riketa," Boh mi dal porozumieť, že by som to nemal robiť, lebo to je... Mnohí z 
nich sú stále Jeho deti.  Musím...  Oni si  nemôžu pomôcť, lebo sa správajú tak 
odlišne. Niektorí s týchto starých, chladných, formálnych cirkví, ktoré ich majú, 
ten duch na nich, a oni sú tak vo väzení, ako bol Izrael vo väzení, tak veľmi, 
že Mojžiš šiel dolu, aby ich vyslobodil z otroctva: ľudské bytosti, ktoré milujú 
Ježiša Krista, slúžili by Mu, ak by len vedeli, čím Mu slúžiť. A oni sú v zajatí 
pod  denominacionalizmom,  ktorý  im  hovorí,  "Toto  nerob,"  a  "Tamto 
nerob."  

Ale  volanie  Božie  musí  prísť,  "Ktokoľvek  chce  pochodovať  smerom  k 
zasľúbenej  zemi,  nech pochoduje."  Sme na  našej  ceste  do zasľúbenej  zeme. 
Amen... Nech prídu, pochodujú. Sme na našej ceste stretnúť Krista v čase konca. 
A chcel som vám toto priniesť, aby ste videli, a ukázať vám tie chyby, ktoré môže 
človek urobiť, hoci je úprimný.  

DUŠE, KTORÉ SÚ TERAZ V ŽALÁRI; STÁŤ V MEDZERE
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POZITÍVNY ZNAK, NAŠA TOTOŽNOSŤ

Takže, Svätý Duch je náš Znak od Boha. Ako raz jeden veľký teológ, učenec, 
baptistický brat, milý človek, dobrý charakter, keď raz prišiel ku mne a povedal, 

“Brat Branham,” povedal, “ty hovoríš o tomto Duchu Svätom.” Povedal, “no, to 
nie je nič nové.” Povedal, “Učili sme to počas celých vekov.” 
A ja som povedal, “No, ja...” 
On povedal, “My sme prijali Ducha Svätého.” 
Povedal som, “Kedy si ho ty prijal?” 
Povedal, “Keď som uveril.” 
(Lebo ja som vedel, že to je baptistická teológia, že keď uveríte, vtedy prijímate 
Ducha Svätého.) 

Povedal som, “Potom Pavol povedal v Skutkoch 19 skupine baptistov, kde bol 
jeden baptistický kazateľ, ktorý bol jeden z obrátených skrze Jána a skrze Bibliu 
dokazoval,  že  Ježiš  je  Kristus.  Keď  prechádzal  hornými  krajmi  Efezu,  našiel 
niektorých  učeníkov  a  povedal  im,  “Či  ste  prijali  Ducha  Svätého  odkedy  ste 
uverili?” Oni povedali, “Ani nevieme, že je nejaký Duch Svätý.”  
Potom sa ich opýtal, ako teda boli pokrstení. Oni neboli pokrstení na meno Ježiša 
Krista,  toho obetného Baránka. Oni s  Ním vôbec neboli  zidentifikovaní.  Oni 
tomu len verili, tak ako položiť tam liek a nevziať ho. Pavol im prikázal, aby 
boli znovu pokrstení na meno Ježiša Krista. A keď toto urobil, potom ten Znak 
na nich prišiel. Oni boli identifikovaní skrze skutky a znamenia Ducha Svätého, 
ktorý skrze nich hovoril  v jazykoch a prorokoval a zveleboval Boha. Oni boli 
stotožnení so svojou Obeťou. A Duch Svätý je naša totožnosť. To je to, čo nás 
identifikuje ako Kresťanov, nie naše členstvo v cirkvách, nie naše porozumenie 
Biblie, nie to, koľko vieš o Biblii, ale koľko vieš o jej Autorovi, alebokoľko ten 
Autor žije v tebe.  

Ty sám si preč. Už viac nie si... ty sa považuješ za mŕtveho a ten Znak je to, čo 
v tebe žije a to nie je tvoj život; to je On. Pavol povedal, “Život, ktorý teraz 
žijem...” On žil život odlišný od toho, čo žil kedysi. “To nie som ja, ale to Kristus 
žije vo mne.” Tam je ten identifikovaný Znak, ktorý Boh požadoval.”Stotožnení s 
našou... totožnosť s našou Obeťou. Život nášho Spasiteľa v nás, Svätý Duch... 
ó, čo za pozitívny Znak! Nemôže byť žiaden iný Znak. Ó, keby ste len mohli 
uchopiť  tú  myšlienku.  Keby  som  mal  dnes  ráno  moc  vyjadriť  to  slovami  a 
umiestniť to do vašej duše, ktorá je ... nie do vašich uší, ale do vašej duše. Keby 
ste len mohli vidieť tú záruku toho. To treba... to vás robí takých uvoľnených.  

ZNAK, Jeff.IN, r1.9.1963, 0050-0052 
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TVRDOHLAVOSŤ NIE JE OD BOHA

Otázka č. 137: "Brat Branham, som spasený a pokrstený na Meno Ježiša Krista,  
ale ako sa zbavím  tvrdohlavého ducha, od ktorého, zdá sa, neviem oslobodiť?“

No, môj kresťanský brat alebo sestra, ktokoľvek to je. No, obyčajne keď nájdete 
ľudí,  ktorí  majú  tvrdohlavého  ducha,  to  je  obyčajne  komplex,  ktorý  toto 
spôsobuje,  je  to  buď zdedené od  matky,  otca,  strýka,  tety alebo  starej  mamy, 
starého  otca,  alebo  niekoho  takého.  A ak  to  spätne preskúmate cez  ich  život, 
zistíte... No, ja som to zažil mnohokrát pri tom rozpoznaní, pretože som mal takéto 
prípady na pódiu, tisíce z nich mali takého ducha. A tá prvá vec, viete, ja som toho 
ducha pod rozpoznaním spätne stopoval a zistil som, že tam bol starý otec, bola 
tam stará matka, bol tam predtým niekto a vy to prirodzene dedíte.

Tvrdohlavý, tvrdohlavosť nie je od Boha. No, ten jediný spôsob, ako sa od toho 
dostať, je mať vieru, že to premôžeš, to je vtedy, ak si Kresťan. Si Boží syn alebo 
Božia dcéra, jedno alebo druhé, a ty nikdy nebudeš môcť len stáť a karhať to a 
karhať to a karhať to. To je ako dráždenie štrkáča, on tam leží pripravený ťa 
uštipnúť.  Ak  ho  len  budeš  ignorovať  a  odídeš  od  neho,  tak  ti  nemôže 
ublížiť. Rozumiete?

Tak, ak cítiš, že máš tvrdohlavého ducha, polož tú vec na oltár a ver, že tá vec je 
mŕtva a že ty to nebudeš mať nikdy viac a len pokračuj a vôbec už tomu nevenuj 
žiadnu pozornosť, a tá vec ťa opustí. "Sprotivte sa diablovi a utečie od vás," to 
znamená, „rýchlo odíde preč.“ 
Tak, to by bola moja rada ako to premôcť. My premáhame diabla vierou. To je 
to, ako premôcť všetko zlo, skrze vieru.

Boh, ktorý je neporozumený, 61-0723E

BOH, STVORITEĽ, UKRÝVAJÚCI SA V JEDNODUCHOM ČLOVEKOVI

Nuž, keď človek, prv ako zhrešil ... Končím, ale neprehliadnite to! Keď človek 
zhrešil, on sa oddelil od Boha, a prešiel tú veľkú priepasť a dostal sa do smrti na 
tejto strane. On odišiel. Nie je cesty späť. Skutočne. Nie je pre neho cesty dostať 
sa naspäť. Ale potom, keď to on urobil, Boh prijal náhradu, ktorou bol baránok, 
alebo koza, alebo ovca, alebo niečo za krv; ktorou Adam hovoril ... či Ábel, na tej  
druhej strane tej priepasti.  

Na tejto  strane  je  on  syn  Boží.  Boží  potomok.  On má dedičstvo zeme.  Môže 
kontrolovať prírodu. Slovom môže povolávať veci do existencie. Prečo, on sám je 
stvoriteľ. On je Boží potomok.  
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Ale  keď prešiel  na  druhú  stranu,  oddelil  sa  od  svojho  synovstva.  Povahou  je 
hriešnikom. Je v rukách a pod nadvládou Satana. A Boh vzal za obeť chemikáliu 
krvi, ale krv býkov a kozlov neoddelí od nás hriech. Ona hriech len prikryla.  

Keby som mal červenú škvrnu na rukách a prikryl by som ju niečím bielym, tá 
červená škvrna tam stále bude. Vidíte, to tam stále je. Ale Boh poslal dole z Neba 
bielidlo  na  hriech.  To  bola  Krv  Jeho  vlastného  Syna.  Že,  keď  naše  vyznané 
hriechy  padnú  do  Božieho  bielidla,  pokúste  sa  ich  znovu  nájsť! To  farbivo 
hriechu odchádza naspäť cez tých sprostredkovateľov a ďalej za ten čas, až 
to narazí na žalobcu, Satana, a zostane to na ňom až do Súdneho Dňa.  

Čo sa stalo tomu synovi? On sa znovu dostáva do dokonalého obecenstva s 
Otcom, stojac na druhej strane tej priepasti s tým, že nebude vzpomenutý 
proti nemu nijaký hriech. Nikdy viac ... nikde už viac nemožno vidieť škvrnu po 
bielidle.  On je  slobodný.  Haleluja!  Tak ako ten Clorox,  alebo ten atrament  už 
viacej nemôže byť atramentom, pretože sa rozložil a znovu bol odoslaný naspäť.  
A keď vyznaný hriech je vyznaný a bol ponorený do ... Muž alebo žena, ktorý 
boli  ponorení  do  krvi  Ježiša  Krista,  to  zabíja  všetky  príznaky.  A každá 
molekula hriechu ide naspäť ku diablovi a leží na ňom až do Súdneho Dňa, 
keď pôjde na svoje večné miesto určenia, bude hodený do ohnivého jazera. A 
tá  priepasť  je  premostená  a  nikdy  to  viac  nepríde  na  pamäť.  A človek  stojí 
ospravedlnený, ako syn Boží. Jednoduchosť!  

Mojžiš - pod krvou býkov a kozlov, so svojím vyznaním v Slove Božom - a Boh 
mohol vziať toho jednoduchého človeka a položiť Svoje Slovo do jeho úst . A 
on dokázal, že bol Jehovov sluha, pretože on tam mohol chodiť a Jehova hovoril 
ku nemu cez videnie.  On vyšiel  von, vystrel svoje ruky smerom na východ. A 
teraz, pamätajte, Boh hovoril ku nemu. To je Božia myseľ. Boh používa človeka. 
Boh hovoril ku nemu. Je to tak. On povedal: "Choď, vystri tú palicu, ktorá je v 
tvojej ruke, smerom na východ, a povedz, "Muchy!" "  
Mojžiš - pod krvou tých kôz, oviec - vyšiel tam a zobral tú palicu, vystrel svoje 
ruky smerom na východ. "TAK HOVORÍ PÁN. Nech sa zjavia muchy!" Nebolo 
počuť žiadnu muchu. Išiel naspäť. Už je to vypovedané. To je myseľ,  teraz je 
vypovedaná, je vyjadrená. To je potom Božie Slovo. Ono prišlo do ľudských úst - 
jednoduchý človek pod krvou býka, alebo kozy.  

Prvé čo ste mohli zbadať, že tam začala okolo lietať nejaká zelená mucha. Ďalšie 
čo  sa  stalo,  bolo  ich  päť  libier  na  yard.  Čo  to  bolo?  To  bolo  Slovo  Božie 
vypovedané cez Mojžiša, stvoriteľa, pretože pod tou krvou on stál v prítomnosti  
Božej a jeho vlastné slová neboli jeho slovom. "Ak zostanete vo Mne, a Moje 
Slová vo vás, potom si proste čo chcete a bude vám to dané." Na čom stojí cirkev? 
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"Nech sa zjavia žaby!" A nebola tam žiadna žaba v tom kraji. Za hodinu, ich tam 
bolo vrstva na desať stôp. Čo to bolo? To bol Boh, Stvoriteľ, ukrývajúci sa v 
jednoduchom človekovi.  
Chcem sa vás niečo opýtať. Ak tá krv býkov alebo kozlov bola použitá za bielidlo, 
ktorá  mohla  len  prikryť  -  mohla  postaviť  človeka  do  pozícii,  aby  vypovedal 
tvorčie Slovo Božie a priviedol muchy do existencie, prečo sa máte potkýnať pri 
bielidle Krvi Ježiša Krista, ktorá povoláva slovom veveričky alebo niečo iné 
do existencie?  

BOH SKRYTÝ A ZJAVENÝ V JEDNODUCHOSTI, Jeff.IN, r17.3.1963, 0284-0294

BOH VÁS POTVRDÍ

Čo to je? To je stále žiarlivosť.     Duch a moc a Slovo Božie v týchto posledných 
dňoch ukazuje, že  ich dogmy a vyznania (to je všetko, čo na tom je), že to sú 
veci, ktorými zaslepili ľudí. Tak, mladí bratia, vy všetci, ktorí vychádzate z 
týchto cirkví, držte sa Božieho Slova. Nepohnite sa. Ak nedokážete spôsobiť, 
aby sa to stalo, nestojte nikomu v ceste. Stojte tam a búchajte na dvere tej  
veci, ukazujte len rovno na to. To je správne. Ostaňte rovno tam. Nezačnite 
fanatizmus,  lebo  to  vyjde  najavo.  Ale  ak  zostanete  verní  a  svätí  a  s  tým 
Slovom, Boh vás potvrdí. To je pravda.
Jeho služba odhaľovala ich doktríny a náuky, tak oni sa chopili každej príležitosti, 
ktorú  len  mohli  nájsť,  aby sa  Ho zbavili.  Všetko,  čo  mohli  nájsť,  aby sa  Ho 
zbavili,  oni urobili.  Snažili sa povedať, "No, pozrite. Pozrite sem. Taký-a-taký, 
tento."

STÁŤ NA STRANE JEŽIŠA, Jeff.IN 62-0601

Ale niekto mal fotoaparát. Povedal som tej panej, ktorá tam sedela, cudzia (bol  
som v Southern Pines), povedal som: "Nad tou a tou paňou je tieň", žene, ktorú 
som nikdy v živote nevidel.  "Ty si  práve prišla  od doktora a ...  dve rakoviny, 
každý  na  jednom  prsníku,  a  ty  si  sa  vzdala.  Si  zatienená  na  smrť  čiernou  
kapucňou."  A niečo  povedalo  nejakej  sestre,  ktorá  sedela  vedľa,  ktorá  mala 
fotoaparát, povedalo: "Urob fotografiu." A ona to nechcela urobiť. Znovu: "Urob 
fotografiu",  a  ona  stále  nechcela.  A  potom  to  znovu  prišlo,  a  ona  zobrala 
fotoaparát  a  urobila  tú fotku, a tam to je,  vedecky.  Je to tam na nástenke tieň 
čiernej  kapucni. Potom,  keď  tá  žena  uverila  a  bola  prednesená  modlitba, 
znovu bola urobená fotografia - bola čistá. Povedal som: "Ten tieň je preč." Tá 
pani žije z milosti Božej. Rozumiete čo mám na mysli? Ak vy budete hovoriť 
pravdu... Možno sa budú z teba nejaký čas smiať, možno nejaký čas budeš 
nepochopený. Ale Boh to potvrdí, že to je pravda, ak len pri tom budeš stáť.  
Len sa toho drž. Môže to trvať roky, ako v prípade Abraháma i ďalších, ale 
On to stále bude potvrdzovať ako pravdu.  

PANE, JE TOTO ZNAK KONCA?, Jeff.IN, v30.12.1962, 0035 
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VECI, KTORÉ MU MY PRINÁŠAME

A pozorujte  týchto  ľudí,  týchto múdrych mužov,  oni  Mu priniesli  ...  Všimnite 
si, dary, ktoré Mu oni priniesli, jasne ukazujú, čo si oni mysleli, že kto On je . 
Oni Mu priniesli zlato, kadivo a myrhu. A teraz pozorujte čo tieto symboly... o tom 
chcem teraz hovoriť, čo tieto symboly znamenajú. A zapísal som si tu niektoré 
miesta Písma,  ktoré budeme za chvíľu ku tomu čítať,  ak Pán dá.  No:  zlato a  
kadivo a myrha.  
No,  zlato v Biblii...  Ako presne to pasuje na Krista,  pretože zlato symbolizuje  
Božskosť. Zlato  predstavuje  "Boha".  Za  chvíľu  sa  ku  tomu  dostaneme. 
Kadivo predstavuje "službu". A myrha predstavuje "smrť." Boh, Božskosť, 
v službe na smrť. A to je to čo On bol. Presne tie veci, ktoré oni priniesli jasne 
ukázali, čo si oni mysleli, že kto On je.  
A ja dnes toto hovorím pre nás: "Veci, ktoré Mu my prinášame jasne ukazujú, 
akú  máme  o  Ňom  predstavu." Rozumiete  čo  chcem  povedať?  Vidíte?  Ak 
vy  ... Ak  Tomu  veríte  z  celého  svojho  srdca,  každému  Slovu,  bude  sa  to 
prejavovať tým, že budete Tomu dávať všetko čo máte. Vidíte? Ale ak veríte, 
že to je dobré miesto na stýkanie sa s lepšími ľuďmi, okolo zboru a takéto niečo,  
to je presne to čo dávate (len niekoľko hodín spoločnosti s niekým v zhromaždení, 
či niečo také). Ale ak tomu skutočne veríte z celého svojho srdca, potom Tomu 
dáte  všetko,  čo  je  vo  vás.  Vidíte?  A  to  potvrdzuje,  že  skutočne  veríte 
Posolstvu, že veríte, že je to Pravda.  
Veľa  ľudí  hovorí:  "Ja  potadeto  tomu môžem veriť.  Ja  to  takto môžem veriť." 
Učeníci ... Zdá sa mi, že posledne som to tu hovoril: "Veriaci, ľudia pretvarujúci sa 
za veriacich a neveriaci." Či nie? Nehovoril som tu o tom? Vidíte? A každá osoba 
si  hľadá  svoju  kategóriu.  Vidíte? Prídu  na  miesto,  kde  môžu  toľkoto  z  toho 
prijať, a to ostatné nemôžu.      
No,  ako  pasovali  tieto  dary ku  Kristovej  ceste  na  zemi,  ku  dieťaťu,  ktoré  sa 
narodilo  tu  na  zemi.  A tieto  dary,  ktoré  Mu priniesli  títo  mudrci,  pasovali 
presne ku Jeho povereniu, ktoré mal od Boha, a ku Jeho ceste na zemi.  

VHODNÉ DARY ALEBO BOŽIE DARY STÁLE NÁJDU SVOJE MIESTO, Jeff.IN, 22.12.1963, 0051-
0055

POTRAVA ATÓMOVÉHO VEKU

No dovoľte mi len ukázať vám, že toto je presne pravda, a potvrdiť to. Pamätajte 
teraz: "Ak bude medzi vami duchovný alebo prorok, a Pán bude ku nemu hovoriť  
vo videniach, a bude sa mu dávať poznávať cez sny." To je vykladanie snov. Jozef, 
on mohol vykladať sny, a hovoriť a - a vidieť videnia. Je to pravda?  
Všimnite si toto - že teraz, keď sa toto stalo, Junior stál na poli, na ktorom bola  
veľká pyramída, ako to. A tam bolo niečo napísané na tých skalách, a ja som to 
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zjavoval  ľuďom.  Je  to  tak,  Junior?  [Brat  Junior  hovorí,  "Je  to  tak."]  Asi  rok 
predtým, ako sa to stalo.  

A všimnite si teraz tú ďalšiu vec. Ja som vzal nejaký sochor a odsekol som to preč, 
a vo vnútri bola biela Skala, na ktorej nebolo nič napísané. A v tom čase, som 
začal odchádzať na západ. A povedal som im všetkým, povedal som: "Nechoďte 
na západ. Zostaňte tu a dívajte sa na toto, kým sa nevrátim." Odišiel som na 
západ,  kvôli  tomu  výbuchu;  vrátil  som  sa  naspäť  na  východ,  s  Duchom 
Svätým  vykladajúcim  toto  nenapísané  Slovo. No,  ak  je  to  nie  dokonale 
Všemohúci Boh, chcem vedieť čo to je. Prečo sa toto snažím hovoriť, priatelia?  
Aby som vám ukázal, že sme v čase konca.  

No, ak tie ostatné pasujú presne do bodky so Slovom, tak pasuje aj toto presne do 
bodky so Slovom! Sme tu. Sme na konci, priatelia. Zakrátko sa stane, že "času  
viacej nebude." Milióny stratia svoje životy.Milióny budú - ktorí teraz veria, že 
sú spasení - stanú sa potravou toho atómového veku. 

Žijeme v poslednej hodine. Z milosti  Všemohúceho Boha, vďaka Jeho pomoci 
Jeho ľuďom, že za krátko môžu očakávať zjavenie sa Krista ... "Ako dlho, brat  
Branham?" Možno dvadsať rokov; možno za päť rokov; možno za sto rokov. Ja 
neviem. A možno ráno; možno ešte večer. Neviem. A všetci, ktorí hovoria, že to 
vedia, mýlia sa. Vidíte? Oni nevedia. Jedine Boh to vie.

SIEDMA PEČAŤ, Jeff.IN, v24.3.1963, 0152-0156

DVA DUCHY PROTI SEBE

Ten vonkajší človek je fyzická bytosť, ktorá je kontrolovaná šiestimi zmyslami, či 
vlastne piatimi. Ten vnútorný človek je duchovný človek, ktorý je kontrolovaný 
piatimi zmyslami:  Svedomie a láska a tak ďalej.  Ten vonkajší:  zrak, chuť, cit,  
čuch, sluch. Ale to vnútro toho ducha je duša, a ona je kontrolovaná jednou 
vecou; vašou slobodnou vôľou. Vy môžete prijať to, čo hovorí diabol alebo 
prijať to, čo hovorí Boh. A to určí, aký duch je tam. Ak je to duch Boží, bude 
sa  živiť  Božími  vecami  a  nebude  sa  živiť  ničím  z  tohoto  sveta.  Ježiš 
povedal, „Ak milujete svet alebo veci tohoto sveta, to preto, že do tej vnútornej  
časti  vôbec  nevošla  láska  Božia.“ Satan vás  zviedol. „A človek  nebude žiť  len  
chlebom ale každým slovom, ktoré vychádza z úst Božích.“  

Všimnite si. No, nachádzame, že ona je nahá, necudná a holá. A zdá sa, že svet je  
v  najhoršom  veku,  v  akom  kedy  ... Nikdy  v  žiadnom  veku  sa  ženy  takto 
nesprávali, nikdy, len pred zničením predpotopného sveta. A Ježiš poukazuje 
na to. Za chvíľu sa ku tomu dostaneme.  
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Stratil Boh kontrolu alebo len dovoľuje inej sile to kontrolovať? Som zvedavý. 
Správna odpoveď na túto otázku je ... Podľa môjho názoru, dnes proti sebe stoja 
vo svete dvaja duchovia. No, nemôže ich byť viacej ako dvaja, dve hlavy. A 
jedným  z  nich  je  Duch  Svätý;  ten  druhý  je  duch  diablov  a  v  týchto 
posledných dňoch, v klamstve. No, chcem založiť moje myšlienky hneď tu pre 
ten ďalší text, ďalšiu časť nášho posolstva.  

Tí  dvaja  duchovia,  jeden  z  nich,  Boží  Svätý  Duch  ,  ten  druhý,  diablov  duch 
účinkujúci  v  klamstve. Ľudia  vo  svete  robia  teraz  svoje  rozhodnutie.  Duch 
Svätý je tu, vyvoláva Nevestu pre Krista. On to robí tým, že Jej potvrdzuje 
Svoje Slovo zasľúbenia na tento vek a ukazuje, že to je Kristus. 

Ak sa má v tomto veku hýbať prst, bude sa hýbať prst. Ak sa v tomto veku má  
hýbať noha, bude sa hýbať noha. Ak oko má vidieť v tomto veku, oko bude vidieť. 
Rozumiete? Duch Boží, ako rastie do plnej postavy Boha, je ... Vek, v ktorom my 
teraz žijeme, Duch Svätý je tu, potvrdzuje Posolstvo na túto hodinu. ADuch Svätý 
robí  toto,  aby  ľudia,  ktorí  veria  v  Boha,  boli  vyvolaní  z  tohoto  chaosu. 
Diablov nesvätý duch je tu, vyvoláva svoju cirkev skrze blud, ako obyčajne, 
skrze  prevrátenie  Slova  Božieho,  ako  to  urobil  na  začiatku. Vidíte  ako  to 
prichádza rovno naspäť do toho času semena? Od Edenu, znovu je to tu.

BOH TOHOTO ZLÉHO VEKU, Jeff.IN, 01.08.1965, 0054-0056

DETI NEPOSLUŠNOSTI

No, vtedy cez tie iné veky ste patrili do denominácií; patrili ste do tohoto, toho, či 
tamtoho. Čo sa stalo s tým denominačným steblom? Ono uschlo. Duch ho opúšťa,  
ide ďalej. A ide to do semena.  

Vidíte v pokúšaní oboch to ide naspäť tak isto, ako to bolo na začiatku. Všimnite 
si, nezabudnite na to teraz. Keď Ján, 1.Jána 4/5 a 6 - ak si to chcete zapísať, on to 
zapísal „duch bludu.“ Eva nikdy len tak jednoducho neodišla a nepovedala 
ochotne, „Neverím v Boha!“ Nie, to bol blud, ktorému uverila.  

Satan  nikdy  neprišiel  a  nepovedal,  „No,  to  nie  je  vôbec  Slovo  Božie!“ On 
pripustil, že To bolo Slovo Božie ale on dal Tomu svoj vlastný výklad, čo im 
Boh jasne  povedal  aby to  nerobili. Čo toto  robí? To robí  mocné  pôsobenie 
bludu, aby ľudia uverili lži, a tým boli odsúdení. No, ak si to chcete prečítať, 2. 
Tesaloničanom 2/11. Mám tu niekoľko miest Písma a neboli by sme schopní ich  
všetky prečítať. Jedno tu a tam, dáv vám ich ako ...  

Vyzerá to divne, že vy sa na to pýtate alebo niečo také a môžeme si to zapísať a 
čítať to na vaše dobro.  
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Posiela  mocné  pôsobenie  bludu,  ako  to  hovorí  Biblia,  že  to  bude  (2. 
Tesaloničanom), ako tento človek hriechu príde do existencie a posadí sa v chráme 
Božom, bude sa vydávať za Boha a spôsobí, že ľudia pôjdu do silného bludu a 
uveria lži; a tým, že tomu budú veriť budú odsúdení. To je to isté, čo urobil Eve, 
dal jej ... Nikdy jej nepovedal, že Slovo nie je správne, ale jej dal silný blud, že 
ona uverila lži.  
Duch  bludu  je  z  diabla, diabli  teraz  pôsobia  v  deťoch  neposlušnosti. 
Neposlušnosť  čomu?  Čomu  sú  deti  tohoto  dňa  neposlušné?  Ako  Eva  na 
začiatku:  pravému  Slovu  Božiemu. Je  to  tak.  No,  ak  si  to  chcete  poznačiť, 
otvorme si to, Efežanom 2, na chvíľu, pretože to vyzerá dobre aby sme - zastavím 
sa na chvíľu, ak sa veľmi neponáhľate a prečítam niečo z toho. Efežanom 2/1 až 2:

Aj vás oživil, ktorí ste boli mŕtvi vo svojich previneniach a vo svojich hriechoch, 
v ktorých ste kedysi  chodili  podľa veku tohoto sveta,  podľa kniežaťa  mocnosti  
povetria,  ducha  to,  ktorý  teraz  pôsobí  v  synoch  neposlušnosti. (v  deťoch 
neposlušnosti!)
 
A ak antikrist  bol tam v detskom stave neposlušnosti,  čo to bude,  keď to 
vyvrcholí v osobe antikrista? Aké zvodiace to bude. O čo viacej moci zviesť 
môže dať dospelý svetu než malé dieťa? A tam je povedané, „Ten duch bludu teraz 
pôsobí v deťoch neposlušnosti,“ neposlušnosť Slovu.  

Všimnite si. Chcem toto trochu rozobrať, deti neposlušnosti, dieťa. Vedeli ste, vy, 
váš začiatok, môžem to dokázať Slovom Božím, že vy, každá osoba tu žila vo 
svojom prastarom otcovi. A váš pra pra starý otec ... Boli ste prenesený do vášho  
starého otca,  potom do vášho otca a  potom vy.  Viete o tom? Biblia  povedala, 
myslím, že je to v liste Židom 7, že Melchisedech ... Keď sa Abrahám vracal od  
porážky kráľov, Abrahám zaplatil Mechisedechovi desatinu zo všetkej koristi. A tu 
teraz Pavel hovorí, že Lévi, ktorý prijíma desiatky, bol vtedy ešte ... On zaplatil 
desatinu,  pretože  vtedy  bol  ešte  v  bedrách  Abrahámových,  keď  on  stretol 
Melchisedecha. Tak čokoľvek čo Abrahám urobil, potom nachádzame, že Lévi bol 
vtedy v Abrahámovi, ktorý bol jeho prastarým otcom. Abrahám splodil Izáka; Izák 
splodil Jákoba; Jakob splodil patriarchov: Leviho ... Tak potom, tu teraz začíname 
jasne vidieť, predurčenie. 

STÁLE V ŇOM

Teraz, v týchto posolstvách chcem zdôrazniť tie veci, ktoré som vám povedal v  
Posolstve tohoto večerného svetla, o ktorom Boh povedal, že príde na zem.  
A všimnite  si,  človek,  tá  šelma,  ktorá  mala  prísť  na  zem, zvedie  všetkých, 
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ktorých  mená  nie  sú  zapísané  v  Baránkovej  knihe  života,  zabitého  pred 
založením sveta.  
V Božom vlastnom myslení ... Boh, ten veľký Duch, na začiatku, predtým, ako 
nastal začiatok, On bol Boh.A vedeli ste, že vy ste vtedy boli v ňom? Ak si teraz 
kresťan,  bol  si  vtedy v Ňom. A potom, ak je  to  tak,  celé Božstvo telesne sa 
sformovalo v osobe Ježiša Krista.  A potom, keď Ježiš zomrel na kríži,  ja som 
zomrel s Ním, lebo som bol v vtedy Ňom; lebo On bol Plnosťou Slova, ktoré sa 
zamanifestovalo, vedel, že my budeme zamanifestovaní neskôr. A my sme boli na 
Golgote  s  Ním.  Išli  sme  s  Ním  do  hrobu  a  povstali  sme  s  Ním  v  Jeho 
zmŕtvychvstaní,  a teraz sme vystúpili  skrze Jeho Ducha ku Trónu milosti, 
sedíme spolu v ponebeských miestach v Kristovi Ježišovi, stále.  

Lebo ako zárodok prirodzeného života je prenášaný, zárodok od otca do otca, do 
otca,  do  otca,  tak  je  to  so  zárodkom  života  Kristovho.  Preto Boh  používa 
Eliášovho ducha päť krát. Čo to je? To je podávanie ďalej.  

Práve  tak,  ako  váš  prirodzený  život  so  svojimi  vlastnosťami  je  prenášaný  z 
prirodzeného narodenia, z vášho otca, tak je Duch Boží, ktorý bol predurčený pred 
založením sveta. A keď celé Slovo Božie v úplnosti vyvrcholilo v ľudskom tele, 
nazvanom Ježiš Kristus, tam Boh spravil, že tam v Ňom som zaplatil za moje 
hriechy. Potom ma On vzbudil -  zodvihol ma s Ním vo vzkriesení.  A teraz 
sedíme s Ním s mocou a autoritou nad každým diablom. Ó, keby ste mohli len 
tomu veriť, čo nám Boh dal. Ale ak tam nesedíte, nemáte to. A ak tam sedíte, 
a  neveríte  a  bojíte  sa  pohnúť,  nikdy  to  nepoužijete.  Ale  ak  tam  sedíte, 
použijete to, lebo ste určení aby ste robili čo robíte.  
Faraón,  na  druhej  strane  bol  vzbudený  kvôli  tomu,  hovorí  Biblia,  aby  bol 
faraónom. Judáš Iškariotský bol vzbudený, aby bol synom zatratenia. 

BOH TOHOTO ZLÉHO VEKU, Jeff.IN, 01.08.1965, 0065-0070

Judáš to nemohol porozumieť. On chodil rovno s ním, a nevidel to.  
Ale ten skutočný, od Boha ustanovený, ten skutočný gén, ten skutočný zárodok, 
duša od Boha, ktorá bola v Bohu pred založením sveta ...  Pamätajte, vy, ktorí 
máte dnes večer skutočne v sebe Ducha Božieho,  vy ste tu boli v Kristovi, 
pretože  On  bol  plnosťou  Slova. On  bol  plnosť  Božstva  telesne.  Boh  bol  v 
Kristovi, mieriac so sebou svet. Veríte tomu? Pozrite, On bol v Kristovi. Potom ak 
ste od začiatku boli v Bohu, ako gén, ako slovo, ako atribút, potom ste s Ním 
chodil tu po zemi. Rozprávali ste s Ním tu na zemi, trpeli ste s Ním na zemi. 
Zomreli ste s Ním na Golgote, a znovu ste s Ním povstali, a teraz sedíte v 
ponebeských miestach v Kristovi Ježišovi, máte s Ním obecenstvo, so Slovom, 
keď  ono  sýti  vašu  dušu,  lebo:  "Človek  bude  žiť  každým  Slovom,  ktoré 
vychádza..."  

NOVODOBÉ UDALOSTI VYSVETLENÉ POMOCOU PROROCTVA, San Bernard.CA, 6.12.1965,  
0171-0172
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DUŠA, KTORÁ ŽIJE, BOLA USTANOVENÁ OD BOHA

No, uvedomujeme si, že žijeme v strašnom čase a tiež vo veľkolepom čase, ale  
keď tí,  ktorí  opravdu  veria  tejto  Biblii,  keď  to  uvideli  potvrdené, samotné  to 
potvrdenie toho je dôkazom, že je v tom Boh. Bezpochyby. Potom to znamená, 
že to zasľúbené Slovo, ktoré Boh zasľúbil, je známe. Semeno vypučilo, a oni 
to vidia a veria tomu. Ostatní to jednoducho nemôžu vidieť, a tiež tam budú 
sedieť a dívať sa na to.  
Viete, kázal som dosť tvrdo po celej krajine, a tak by už nemali v nej byť ženy s 
krátkymi vlasmi. Ale stále, keď sa vrátim, je ich viacej. Čo sa to deje? Niečo nie je 
v  poriadku.  Viete,  že  Slovo  to  hovorí.  Vy  hovoríte:  "Dobre,  na  tom  vôbec 
nezáleží." Ale na tom záleží.  
Raz mi povedal jeden milý brat:  "  Brat  Branham, položím na teba ruky. Ja ťa 
milujem. Ty ruinuješ svoju službu. To nie je tvoja starosť, aby si hovoril ženám o 
tom. Nech im to povedia ich pastori."  
Povedal som: "Lenže oni to nerobia."  
On povedal: "Dobre, ale to nie je tvoja starosť, ty sa len modli za chorých."  
Povedal  som:  "Čia  je  to  potom  starosť?  Bol  som  povolaný,  aby  som  kázal  
evanjelium."  
Povedal mi: "Položím na teba ruky a poprosím Boha, aby to potom zobral preč od 
teba."  
Povedal som: "Ak mi dovolíš, aby som ja tiež položil na teba ruky." Vidíte? A 
povedal som: "Budem sa modliť, aby ti Boh otvoril oči a aby si to videl." Áno, je  
to tak.  
On povedal: "Ty máš kázať ... Ľudia veria, že si sluha, prorok Boží. Máš učiť tie 
ženy, ako prijať veľké dary a prorokovať a iné veci."  
Povedal som: "Ako ich môžem učiť algebru, keď nechcú veriť ani abecede?" Je to 
tak! A tak to nemôžete robiť. To je skoro v každom ... Je to tak. Ak nemôžete robiť 
tie bežné veci, ako budete robiť tie duchovné? Tie prirodzené veci. Samozrejme! 
Brat, sestra, môže to znieť ako žart, ale to je evanjelium! To je pravda evanjelia. Je 
to tak!  
Všimnite si. Dnes vidíme, že ľudia ... Je veľa ľudí, ktorí tomu nedokážu veriť,  
dokonca ľudia naplnení Duchom. Poviem vám niečo, čo vás zarazí. Krst Duchom 
Svätým neznamená, že tam vojdete. Vôbec nie, nie na základe toho, to nemá 
nič spoločného s vašou dušou. To je krst. Vidíte? A tu je tá vnútorná duša, tu 
vo vnútri, ktorá musí pochádzať od Boha. Ale potom vonku máte päť zmyslov, 
a päť výstupov a vstupov, aby ste sa kontaktovali so svojím zemským domovom. 
Vo vnútri máte ducha, a tam máte päť východov: svedomie, lásku a tak ďalej, päť 
východov  do  toho  ducha.  Pamätajte, v  tomto  duchu  môžete  byť  pokrstení 
skutočný Božím Duchom a stále byť zatratení. To je duša, ktorá žije; ktorá 
bola ustanovená od Boha.  
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Či nepovedal Ježiš? "Mnohí prídu ku mne v ten deň a povedia:  "Pane, či som 
nevyháňal démonov, či som nerobil veľa mocných skutkov, či som neprorokoval a 
nemal veľké Božie dary?" On povedal: "Odstúpte odo mňa činitelia neprávosti, 
nikdy som vás nepoznal. Mnohí prídu v ten deň."  
Či Kaifáš neprorokoval? On bol diabol. Vidíme tam ... A tí kňazi, tí veľkí ľudia, 
ktorí  mali  byť  veľkými  vodcami  v  tých  dňoch,  s  pokorou  a  so  všetkým,  ale 
prehliadli samo Slovo Božie, ktoré sa pred nimi zamanifestovalo.  

NOVODOBÉ UDALOSTI VYSVETLENÉ POMOCOU PROROCTVA, San Bernard.CA, 6.12.1965,  
0090-0102

DUCH SVÄTÝ, NIE CHÉMIA KRVI

Pamätajte,  Izrael  prešiel  cez  mnoho  vecí,  ale  to  bol  večerný  čas,  kedy  bol 
vyžadovaný znak, nie ráno, nie pri príprave baránka, keď bol držaný štrnásť dní. 
Izrael vedel, že niečo prichádza, tak isto to vedel Luther, tak isto to vedel Wesley,  
takisto to vedel Finney, Knox, Kalvín, oni to vedeli. Toto je to. Oni vedeli, že 
príde čas, keď sa ten Ohnivý Stĺp navráti do cirkvi. Oni vedeli, že príde čas,  
kedy sa tieto veci  stanú. Ale oni nežili  tak dlho,  aby to videli,  ale  oni  na to 
dopredu hľadeli. Izrael vedel, že niečo prichádza, ale bolo to v čase večera, kedy 
bola tá krv baránka, ten znak, umiestnená na dverách. Hoci bol ten baránok 
už vyzdvihnutý.  

Čo  za  hodina,  v  ktorej  teraz  žijeme.  Ó, krv  identifikovala,  identifikovala 
veriaceho,  lebo  ten  život  vyšiel,  nemohol  sa  vrátiť,  tak  on  musel  mať 
chémiu. On to musel  mať, ako farbu,  krv,  chémia,  ktorá ukazovala,  že z  toho 
vyšiel život. Teraz je Sám Duch tým Znakom. Sám Duch Svätý je ten Znak, nie 
krv. Krv bola preliata na Golgote, to je pravda, ale tá krv, pokiaľ ide o ňu, sa 
navrátila do tých prvkov z ktorých prišla, z tej potravy, na ktorej On žil. 

Ale  vidíte,  vo  vnútri  tej  krvnej  bunky  bol  život,  ktorý  začal  tou  bunkou 
pohybovať. Ak by tam nebol,  tá chémia nemala sama v sebe život, a preto sa  
nemohla pohybovať. Ale keď prišiel do tej chémie krvi život, sformoval bunku. 
Sformoval svoju vlastnú bunku, potom bunku za bunkou. A stalo sa to Mužom, a 
ten Muž bol Boh Emanuel v tele. Ale keď sa ten život navrátil späť, vošla do toho 
tá chémia. Ale Znak je Duch Svätý na cirkvi, že oni vidia Krista.

Musí to tak byť, lebo žena a jej muž sa stávajú jedno. Oni sa stávajú jedno a 
takisto sa Nevesta a Kristus stávajú Jedno. Služba Nevesty a služba Krista je 
tá istá. Pamätáte si, “Prvú knihu som napísal, Teofíle, o všetkom, čo započal Ježiš 
činiť a učiť a pokračuje...” Jeho smrť Ho nezastavila. Nie veru. On sa navrátil  
späť, nie ako tretia osoba, ale tá istá Osoba, ktorá sa navrátila späť vo forme 
Ducha Svätého a pokračuje ďalej v práci a pokračuje, hovorí kniha Skutkov. 
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“Ježiš  Kristus  ten  istý  včera,  dnes  i  naveky.”  To  je  ten  Znak.  To  je  to 
znamenie.

ZNAK, Jeff.IN, r1.9.1963, par.0047 

DIELO V GETSEMANE

V Getsemanskej záhrade, to pomazanie Ho opustilo, viete, On musel zomrieť 
ako hriešnik. On zomrel ako hriešnik, viete to, nie pre svoje hriechy, ale pre moje 
a  tvoje. To  je  to,  kde  prichádza  láska,  ako  On  vzal  tie  moje  hriechy.  Ó, 
haleluja, ako On vzal tie moje.  

ADOPCIA, 2.časť Zjavení synovia Boží, Jeff.IN, 18.5.1960, 0091 

A tam prišiel  hlas  od jedného zo starších,  stojacich v strede štyroch Bytostí  a  
všetkých  duchov  Neba,  povedal:  "Neplač  Ján."  Ó!  Milosť  Božia!  "Nebuď 
zlámaného srdca, Ján. Neplač. Pretože Lev z pokolenia Júdovho, Koreň a Ratolesť 
z  Dávida,  On  zvíťazil."  Zvíťaziť  znamená  "zápasiť  a  premôcť."  Ó! V 
Getsemanskej záhrade, keď Krv kvapkala z Jeho tvári, On premáhal. Vidíte? 
Ó! Vidíte? Lev a Koreň Dávidov zvíťazil, premohol.  

MEDZERA MEDZI CIRKEVNÝMI VEKMI A PEČAŤAMI, Jeff.IN, v17.3.1963, 0110 

Náš  drahý  Pán  Ježiš,  On  sám,  na  tom  najväčšom  bitevnom  poli  sveta, v 
Getsemane,  On vykríkol,  v  zúfalstve. Či  vezme na  Seba  hriechy toho sveta, 
alebo  či  zostane  len  na  zemi  so  Svojimi  milovanými  učeníkmi,  čo  On  chcel  
urobiť? Ale hľaďte na Jeho pokoru, ako sa ponížil, "Nie Moja vôľa,  ale Tvoja 
nech  sa  stane,"  pokoril  sa  pred  Slovom,  pred  tým  zasľúbeným  Slovom 
Nebeského Boha. Všimnite si, potom, On išiel trochu ďalej. A ak On išiel trochu 
ďalej, o čo viac my máme ísť o trochu ďalej. Vidíte? A všimnite si, Písmo tu 
hovorí,  v  Lukášovi,  že On sa  v  napätí  modlil.  Brat,  sestra,  ak  sa  Ježiš  musel  
napnute  modliť, o  čo  viacej  sa  my  napnute  musíme  modliť. Ak  Kristus, 
Nebeský Boh, ktorý sa stal telom, sa musel napnute modliť, potom o čo viacej my, 
milosťou spasení hriešnici, sa musíme napnute modliť! Ak - ak to rozhodnutie 
uvrhlo  Syna Božieho  do  zúfalstva,  čo  to  urobí  s  vami  a  so  mnou?  Zúfalo 
musíme volať.  

ZÚFALSTVO, Jeff.IN, v1.9.1963, 0126 

Keď sa Boh pozrel dole na to telo ... (Duch Ho opustil v Getsemanskej záhrade;  
On musel zomrieť ako človek.) Pamätajte priatelia, On to nemusel urobiť. To bol 
Boh. Boh pomazal to telo, to bolo ľudské telo, a On nemusel ... Ak by On odišiel  
hore ako Boh, On by nikdy nezomrel takou smrťou; Boha nemožno zabiť. Ale ...  
On to nemusel urobiť, ale pamätajte, On tam išiel majúc vás v Sebe. Vidíte? Boh 
tam  ešte  neoddelil  Nevestu  od  Ženícha.  Tak,  keď  sa  Boh  pozrel  dole  na 
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Kristovo telo, on videl oboch, muža i ženu. To všetko bolo vykúpené v tom 
jednom Tele. Vidíte? Oni sú jedno, to isté, - to isté Slovo. To isté Slovo, ktoré 
hovorilo o Ženíchovi hovorí o Neveste!  

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0143 

VEĽKÁ NOC - VZBUDENÍ S NÍM

A teraz, je čas Veľkej Noci. Ó, mám rád Veľkú Noc. Áno, pane. Ale je toho dnes  
príliš  veľa  na  Veľkú  Noc  ohľadne  zajačikov,  a  kačíc,  a  ružových  kurčiat,  a 
pekných  klobúkov,  a  nových  šiat;  a  to  nie  je  Veľká  Noc.Veľká  Noc  je 
vzkriesenie,  obnovenie,  navrátenie  naspäť;  je  to  Boží  čas  prinavrátenia. 
Pozorujte zem; Boh ju obnovuje. Čo obnovuje? Prírodu. To je pravda. On kriesi 
kvety;  regeneruje listy, On obnovuje plody poľa. Čo je to? Boh prinavracia. Je 
Veľká Noc; znamená to "priniesť to naspäť." Čo je to? Tam bol výrok, požiadavka. 
Veľká Noc požaduje alebo kvet tvrdí, že má právo znovu povstať. Chápete? A 
Boží zákon prírody priťahuje zem okolo a vytvára Boží zákon v prírode rodiaci  
Veľkú Noc, vzkriesenie; to je nádherné. Otáčanie slnka prinavracia to, čo potlačila 
zima, kým to bolo v zemi...    PRINAVRÁTENIE STROMU NEVESTY, Jeff.IN, 22.4.1962, 0070 

Ten Strom ide z jedného miesta na druhé, z jednej správy časov do inej správy 
časov. Od Lutera To odišlo ku Wesleyovi; od Wesleya do Letníc; z Letníc To ide  
do  Slova. Pre  skutočného  veriaceho  je  tu  znova  Veľká  Noc  Jeho  nikdy 
nezlyhávajúceho Slova. Je Veľká Noc; to je vzkriesenie. Boh má ľudí všade. 
Je tu Veľká Noc pre nich. Prečo? Oni  povstali  (Amen.),  vzkriesení z  tých 
vyznaní  a  denominácií;  prešli  priamo cez  ne.  Je  tu  znova  Veľká Noc.  To 
Kráľovské Semeno bolo skryté v Koreňoch, Slovo, ukryté tam vzadu v tomto 
Slove počas rokov a rokov a rokov, a práve teraz začína byť zjavované. Je tu 
čas Veľkej Noci. Predurčení od založenia sveta, táto cirkev začína stáť.  

PRINAVRÁTENIE STROMU NEVESTY, Jeff.IN, 22.4.1962, 0241 

Z pomedzi všetkých prorokov povstal ten prvý Snop, ktorým bol Syn Boží, Kráľ 
všetkých prorokov. Boli cirkvi, cirkvi, nevesty, nevesty cirkvi, nevesty, nevesty, 
ale  musel  prísť  Niekto!  Haleluja! Musí  prísť  skutočná  Nevesta!  Musí  prísť 
Niekto, kto nemá len mechaniku, ale Dynamiku Toho, ktorá oživuje cirkev, 
vedie  ju  v  moci  Jeho vzkriesenia. Až  kým neprídeme na  to  miesto,  až  kým 
nenájdeme to  miesto,  čo  z  toho,  že  budeme leštiť  puklice?  Čo z  toho,  že  jej 
urobíme  kozmetickú  úpravu,  alebo  ju  vyleštíme,  keď  v  tom  nie  je  žiadna 
Dynamika? Nezáleží na tom aká dobrá je mechanika, aby to fungovalo, musí tam 
byť Dynamika. To je to, čo On dokázal! Haleluja! To je to, čo dokazuje Veľká 
noc. On nebol len Slovo, ale On bol Sám Boh, Dynamika v Slove, tá spôsobila, 
že telo Ježiša Krista, ktoré bolo studené, stuhnuté a mŕtve v hrobe, ožilo a 
znovu vstalo, a odvalila ten kameň.  

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0072   
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Veľká noc znamená viac, než len tradícia. To je tiež teraz, lebo naše telá sú 
oživené Ním a my sedíme v Nebeských miestach. A toto telo môže zhniť v mori; 
môže zhniť v zemi; nemusí z neho zostať ani za lyžičku popola, ale ono povstane.  
Lebo Duch, ktorý vzbudil môjho Pána z mŕtvych oživil toto smrteľné telo. A my 
sme obdarovaní Jeho Vzkriesením, Poistkou Jeho Večného Života, o ktorej 
tak veľa hovorím, viete.  

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0171 

Teraz  si  všimnite,  že  Konštantín  dal  ľuďom  zvláštne  sviatky.  Boli  to  staré 
pohanské sviatky s novými menami vzatými z cirkvi alebo v niektorých prípadoch 
boli  vzaté  kresťanské  obrady  a  zneužité  pohanskými  ceremóniami.  Vzal 
uctievanie  boha  Slnka  a  zmenil  ho  na  uctievanie  Syna  Božieho.  Namiesto 
oslavovania 21. decembra, kedy zvykli oslavovať sviatok boha Slnka, dali to na 
25.  december  a  nazvali  to  narodeninami  Syna  Božieho.  Ale  my vieme,  že  sa 
narodil v apríli, kedy prichádza život, nie v decembri. A vzali sviatok Aštarty a  
nazvali  ho slávnosťou Easter  [naša “Veľká noc” -  pozn. prekl.],  kedy by mali 
kresťania sláviť smrť a vzkriesenie Pána. V skutočnosti to bol pohanský sviatok 
Aštarty.

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 05.K / UČENIE BALÁMOVO, n, 7.V-051, 0615   

Lebo teraz, (všimnite si!) my sme Ním vykúpení a teraz vzbudení s Ním. To je to 
čo Veľká noc znamená pre ľudí: vzbudení s Ním. Všimnite si. My teraz máme 
v  sebe  Jeho  Ducha,  Osvedčenie  listiny,  úplne  zaplatené.  Nie!  Nehovorte:  "No 
dobre, dúfam že to urobím." Vy ste to už urobili. Nie: "Ja to urobím"; "Ja som to 
už urobil." Ja som to neurobil, On to urobil za mňa. Vidíte? Nie ja, On. "Dobre,  
brat Branham, oni hovoria ..." Nestarám sa o to, čo oni tam hovoria, On to urobil 
za mňa. To je všetko čo chcem - o čo sa starám. Ja len -  ja chcem vidieť len Jeho 
zamanifestovaného. Ako to môžem urobiť? Zavolať Ho dole? Nie! On je v 
tebe.  Vidíš?  On  je  v  tebe. "Dobre  potom,  Pane,  ak  dokážem  dať  nabok 
samého seba, Ty môžeš zamanifestovať samého seba. Ako to môžeš urobiť? 
Pretože Ty si to tak ustanovil: `Všetci, ktorých Mi dal Otec prídu.` " Všimnite si!  
Sláva!  So  všetkými  týmito  dôkazmi,  ktoré  sme  dnes  ráno  zhromaždili,  ó,  
prichádza mi na myseľ pieseň:

V to ráno vzkriesenia, 
keď povrazy smrti budú potrhané
Vstaneme, Haleluja! Vstaneme.

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0198

To je Veľká noc s Ježišom a so mnou. To je Veľká noc s tebou a s Ježišom, a to  
je Veľká noc s tebou a so mnou, a s Ježišom. My sme všetci - Ježiš, ty, a ja - 
my sme všetci  spolu vzkriesení a vstaneme v posledný deň ,  i  keď náš duch 
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opustí naše telo, i keď telá schátrajú, môžu sa obrátiť na prach, môžu byť spálené,  
môžu byť na dne mora - Biblia povedal, že Anjel vylial svoju čašu na more a 
všetko čo tam zomrelo vyšlo. Nič nás nemôže skryť, alebo oddeliť od toho Boha, 
ktorého tak milujeme, ktorý nás spolu vzkriesil.  

TO JE VÝCHOD SLNKA, Jeff.IN, r18.4.1965, 0215 

Všimnite si, to potvrdené Slovo v Jeho Tele, to je práve to Jeho víťazstvo a to 
kvôli čomu On zomrel. Vidíte, smrť, nie v Duchu. Keď On zomrel, On zomrel 
len v tele. Jeho duch išiel do pekla a kázal dušiam v žalári. Je to tak? Zomrelo len 
Jeho telo, potom On to znovu vzbudil a oživil. Oživiť, to znamená, "učiniť 
živým", Svoje mäso, čo je Jeho telo. A to je Slovo. Ono roky ležalo mŕtve, ale 
Ono postupne začalo prichádzať do reformácii, a teraz Ona stojí na Svojich 
nohách!

KRISTUS JE ZJAVENÉ TAJOMSTVO BOŽIE, Jeff.IN, 28.7.1963, 0596 

CIRKEV-NEVESTA STVORENÁ KRISTOM SKRZE SLOVO

“Počiatok Stvorenia Božieho.” To je to, čo Pán Ježiš o Sebe hovorí, že je. Tieto 
slová však neznamenajú presne to, ako nám to znie. Zobrať to len podľa toho, ako 
to znie, spôsobilo, že niektorí ľudia (vlastne mnoho ľudí) si mysleli, že Ježiš bol  
prvým stvorením Božím, čím Ho stavajú nižšie  ako Božstvo. Potom toto prvé 
stvorenie učinilo celý zvyšok vesmíru a všetko, čo v ňom je. Ale to nie je správne.  
Viete, že to nesúhlasí so zbytkom Biblie. Tie slová sú: “On je POČIATOK alebo 
AUTOR stvorenia Božieho.” Teraz s istotou vieme,  že Ježiš  je  Boh,  pravý 
Boh. On je Stvoriteľ. 

Ján 1:3: “Všetko povstalo skrze Neho a bez Neho nepovstalo ani jedno z toho, čo 
povstalo.”

On je ten, o ktorom je písané v Genesis 1:1: “Na počiatku stvoril Boh nebesia a  
zem.” Aj v Exoduse 20:11 sa hovorí, “Lebo šesť dní činil Hospodin nebesia a zem,  
more a všetko, čo je v nich, a odpočinul siedmeho dňa.” 

Vidíte, niet žiadnych pochybností o tom, že On je Stvoriteľ. On bol Stvoriteľom 
DOKONČENÉHO FYZICKÉHO STVORENIA.  
Teraz už iste môžeme vidieť, čo tieto slová znamenajú. Mať akýkoľvek iný výklad 
by znamenalo, že Boh stvoril Boha. Ako by Boh mohol byť stvorený, keď On Sám 
je Stvoriteľom?  
Ale teraz On stojí uprostred Cirkvi. Ako tam stojí zjavujúc, kým On je v tomto 
poslednom veku, nazýva Sám Seba “Autorom stvorenia Božieho”. Toto je INÉ 
STVORENIE. Toto sa týka cirkvi. Toto je špeciálne označenie Jeho Samého. On 
je  STVORITEĽOM  tej  cirkvi. Nebeský  Ženích  stvoril  Svoju  vlastnú 
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nevestu. Ako Duch Boží zostúpil dolu a stvoril v panne Márii bunky, z ktorých sa 
zrodilo Jeho telo. Chcem to zopakovať. On stvoril tie samotné bunky v lone Márie 
pre  to  telo.  Svätému Duchu  nestačilo,  aby dal  jednoducho  život  do  ľudského 
vajíčka, ktoré poskytla Mária. To by bolo hriešne ľudstvo, ktoré by zrodilo telo.  
Toto by nezrodilo “Posledného Adama”. O Ňom bolo povedané, “Hľa, telo si Mi  
pripravil  (Otče).” Boh (nie  Mária)  zaobstaral  to  telo.  Mária  bola  ľudským 
inkubátorom a nosila to Sväté Dieťa a porodila Ho. Bol to Boh-človek. On bol 
Syn Boží. On bol z toho NOVÉHO stvorenia. Človek a Boh sa stretli a spojili;  
On bol prvým z tejto novej rasy. On je hlavou tejto novej rasy. 

Kološanom 1:18:  “A on je hlavou tela, cirkvi, ktorý je počiatkom, prvorodeným z  
mŕtvych, aby on bol vo všetkom prvý.” 
2. Korinťanom 5:17: “Takže ak je niekto v Kristovi, je novým stvorením; drievne  
pominulo, hľa, všetko je nové.” 

Tam  môžete  vidieť,  že  hoci  bol  človek  podľa  STARÉHO  PORIADKU  alebo 
stvorenia, teraz sa v ZJEDNOTENÍ S KRISTOM stal NOVÝM STVORENÍM 
Božím. 

Efežanom 2:10: “Lebo sme Jeho dielom, STVORENÍ V JEDNOTE S KRISTOM  
JEŽIŠOM nato, aby sme konali dobré skutky...” [angl. preklad - pozn. prekl.] 
Efežanom 4:24: “A obliekli si  NOVÉHO ČLOVEKA, stvoreného podľa  Boha v 
spravedlivosti a svätosti pravdy.” 

Toto  Nové  Stvorenie  nie  je  prerobené  staré  stvorenie,  lebo  by  nemohlo  byť 
nazývané  novým  stvorením.  Toto  je  presne  to,  čo  to  hovorí,  že  je:  “NOVÉ 
STVORENIE.” Je to iné stvorenie, odlišné od toho starého. On už viac nekoná 
podľa  tela.  Tak  konal  s  Izraelom.  Vyvolil  Abraháma  a  tých  z  Abrahámovho 
potomstva cez zbožnú líniu Izáka. Ale teraz mal v úmysle učiniť nové stvorenie z 
každého príbuzenstva, pokolenia a národa. On je prvý z toho stvorenia. On bol 
Boh stvorený vo forme človeka. Teraz Svojím Duchom tvorí mnoho Synov pre 
Seba Samého. Sám Boh Stvoriteľ tvorí časť Svojho stvorenia. Toto je pravé 
zjavenie  Boha. Toto  bol  Jeho  úmysel.  Tento  úmysel  sa  uskutočnil  skrze 
vyvolenie. Preto mohol nazrieť rovno dolu do posledného veku, kedy sa všetko 
skončí, a vidieť Seba Samého stále uprostred cirkvi ako autora tohoto Nového 
Stvorenia Božieho. To všetko učinila Jeho Zvrchovaná moc. Zo Svojho vlastného 
rozhodnutia vyvolil údy tohoto Nového Stvorenia. Predurčil ich k adopcii za deti 
podľa  dobrej  ľúbosti  Svojej  vôle.  Učinil  tak  Svojou  vševedúcnosťou  a 
všemohúcnosťou. Ako inak by mohol vedieť, že bude stáť uprostred cirkvi a 
prijímať slávu od Svojich bratov, keby v tom nemal istotu? Vedel všetky veci a 
učinil všetko podľa toho, ako vedel, že sa Jeho úmysel a dobrá ľúbosť uskutočnia. 
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Efežanom 1:11: “...v ňom, v ktorom sme sa stali aj dedičstvom Božím, predurčení  
súc podľa preduloženia toho, ktorý pôsobí všetko podľa rady svojej vôle.” 

Halelujah! Nie ste radi, že Mu patríte? 
VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 09.K / POZDRAV, n, 7.V-091, 0995 

KRÍŽENCI

No, všimnite si teraz rýchlo, keď končíme. On povedal: "Toto je ten, o ktorom 
bolo povedané: "Posielam svojho posla pred mojou tvárou."  
Ale v Malachiášovi 4, hneď po tom, keď tento prorok prorokoval, celá zem má 
byť spálená. A spravodliví budú kráčať po popole bezbožných. Vidíte? Presne tak. 
Vidíte? To je proroctvo z Malachiáša 4.  
A všimnite si v Lukášovi 17, kde On povedal: "V posledných dňoch bude znovu 
tak,  ako bolo v Sodome a v Gomore."  Či  to  nemáme? Či tu nemáme znovu 
Sodomu a Gomoru? Celé  národy,  pozrite  sa  na  to. Pozrite  sa  čo  On práve 
povedal  o  Anglicku. Všetko  je  prevrátené.  Ešte  aj  strava  je  prevrátená. A 
pozrite sa sem, čo veda ... Videli ste v Reader Digest, myslím, že to bolo minulý 
mesiac. Oni povedali, že mladí chlapci a dievčatá prechádzajú svoj stredný vek 
medzi  dvadsiatym  a  dvadsiatym  piatym  rokom  života.  Stretol  som  takých  na 
zhromaždení,  mladé  dievča  bolo  v  prechodoch  a  malo  dvadsať,  dvadsať  dva 
rokov,  v  prechodoch.  Čomu  to  pripísať? Prevrátenosti,  kríženiu.  Práve  toto 
spôsobuje skazenie. Všetko toto ničí telo. Nie sme nič iné, ako miešanina ...  
Tak  ako  skrížená  rastlina  ... Zoberte  kríženú  rastlinu  a  postavte  ju  vonku, 
každá baktéria pôjde rovno na ňu. Ale skutočná, originálna rastlina, baktéria 
pôjde preč od nej, nemôže sa na nej udržať. Tak je to s cirkvou, my sme to 
skrížili.  

To bol prípad toho starého koňa od Pearry Greena. On raz zhodil toho chlapca. To 
nie je nič iné, ako starý kríženec. Vidíte ? To jediné čo to je, že on ... Je to ako  
mul, on ... Mul nevie kto bol jeho otec alebo mama. On nič nevie. On je napoly 
mul a napoly kôň, a napoly osol. On nevie čo je. On nikdy nebude môcť ... On 
celý svoj život bude čakať na príležitosť, aby vás kopol. Je to tak. Môžete ho 
volať a hovoriť: "Tak poď maličký, poď maličký." On bude držať hore uši a urobí: 
"Hi. Hi. Hi." Vidíte?  

Ako takéto nejaké reči: "Dni zázrakov pominuli. Hi. Hi. Hi." Títo kríženci, ktorí 
sa pokladajú za členov cirkvi a za kresťanov. Nehovorím to ako žart, to je 
pravda. Brat, ale skutočný, čistokrvný, on vie, kto je jeho otec a kto je jeho 
matka, kto je jeho starý otec a stará matka, môžete ho niečo naučiť. On je 
šľachetný.  
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A šľachetný kresťan, ktorý sa narodil z Ducha Svätého a je naplnený Božou 
mocou a Slovom, on vie kto je jeho otec, kto je jeho matka, jeho stará matka, 
starý otec. On vie o tom všetko. Môžete ho niečo naučiť.  
Ale skrížení, takí, akí chodia do cirkví. Skrížení so svetom a s náboženskými 
organizáciami, a dávajú do toho trochu Slova, tu a tam trochu Slova, dosť na 
to, aby to zviedlo. Je to tak. Keď vidíte zamanifestované skutočné Božie Slovo, 
ako to videl Kaifáš a tí ostatní, oni sa od toho odvrátili. Oni to nepoznajú. 
Kríženci. 

NOVODOBÉ UDALOSTI VYSVETLENÉ POMOCOU PROROCTVA, San Bernard.CA, 6.12.1965,  
0214-0221

BYŤ V INEJ ATMOSFÉRE

Táto krátka téma, ak by sa to tak mohlo nazvať, to o čom vám chcem hovoriť, je -  
Božská láska. A keď sa Božská láska prejavila a dosahuje svoj cieľ, nastupuje 
zvrchovaná milosť. Vidíte? No, dokážete si to predstaviť? Zamyslite sa teraz nad 
tým, aby sme to mohli dobre pochopiť. Vidíte? Keď je prejavená Božská láska a 
dosahuje svoj cieľ, potom zavládne zvrchovaná milosť. Je to zvláštne, ako tí 
ľudia ...  takíto ľudia, a ako sa medzi sebou správame ...  No, všetci  sa musíme 
zmieriť s touto skutočnosťou, že sú ľudia s ktorými ste radi, a sú ľudia, dobrí  
ľudia a máte ich radi, ale pri tom, s tým človekom je niečo, že len ťažko môžete s  
nimi vydržať. 

Chceme  hovoriť  o  tejto  skutočnosti.  Príčinou  toho  je atmosféra,  ktorú  ten 
jednotlivec,  on  alebo  ona,  vytvárajú. Pretože  ste miniatúrnym  stvoriteľom, 
lebo ste synovia a dcéry Božie. Bez ohľadu na to, ako hlboko ste klesli do hriechu, 
stále ste synovia a dcéry Božie. Pretože ste upadnutí, vo svojej duši a v mysliach 
ste zdegenerovaní. Ale Boh je váš Stvoriteľ. A vo svojom upadnutom stave ste 
stratení, ste zničené Božie stvorenie, nad ktorým vládne diabol. Je to tak. Ale stále 
ste synovia a dcéry Božie. On nechce aby niekto z vás zahynul, ale aby všetci 
mohli prísť ku pokániu. Vidíte? A On urobil všetko, aby umožnil ... Toto mohol 
urobiť jedine sám Boh, aby dal možnosť svojmu stvoreniu, aby ste to prijali a 
stali ste sa tým, čím On chce. Aby ste znovu boli vo svojom správnom stave.  A 
nikto ... No počúvajte, je to dosť ostré, ale nikto nie je celkom duševne zdravý, 
až kým neprijal Pána Ježiša. To je hlboké slovo, ale je to pravda. Nikto nie je 
duševne zdravý, až kým neprijal Pána Ježiša ako osobného Spasiteľa. Znie to ...  
Ale, to je Biblia. Skutočne. Je to pravda.  

To je ten zdravý. A vy ako stvorená bytosť ... Vy pre ten svet budete blázon, keď to 
robíte.  Pretože musíte  vyjsť  z  atmosféry  v  ktorej  ste,  a  vojsť  do tejto  inej 
atmosféry.  Keď  to  robíte,  Boh  vás  dvíha  zo  sveta  a  žijete  v  nebeskej 
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atmosfére. Vidíte? A potom ste iní,  ako je svet.  Vidíte? A toto je nezhodné so 
svetom.  Vidíte?  A to  čo  chcete  je,  aby  ste  boli skrze  Krista  pozdvihnutí  do 
atmosféry, kde ste šťastní, pokojní. A potom, tam, vytvárate situáciu ... A my 
mnohokrát v zboroch ... Toto môže vyzerať divne, ale ak budete dávať na to pozor 
...  No,  toto  je  pre  cirkev.  To  je  pre  ľudí. Ľudia  prijímajú  ducha  jeden  od 
druhého, namiesto toho, aby prijali Ducha Svätého. Choďte do nejakej skupiny 
ľudí, a pozorujte ako sa správa ten človek. A prvé čo zistíte,  že tí  ľudia,  ktorí 
chodia do toho zhromaždenia sa správajú tak isto. Vy stále... Zoberte dobrú ženu a 
zlého muža; a on buď bude cítiť ... On sa buď stane dobrým mužom, alebo ona 
zlou ženou. Cez atmosféru, v ktorej žijete, ukazujete svojmu okoliu čím ste.  

Akým  druhom ľudí  potom máme byť,  keď  sme  kresťania? V akej  atmosfére 
máme  žiť?  Máme  žiť  v  potešovaní,  v  ukľudňovaní,  v  atmosfére 
uzdravovania, v srdci sa máme stále modliť, s hlbokou láskou ku každému, s 
kým prichádzame do styku. A to je ...  Keď to takto poviem, malému zboru, 
ktorý sa za mňa modlí, za misiju vo svete, to je môj úspech, keď sa modlím za 
chorých. Ak nedokážem spolucítiť v nemoci s tou osobou, tak to väčšinou nič 
nepomôže. Musíte sa vžiť, že až to ... A sami to cítite.  

BOŽSKÁ LÁSKA, Jeff.IN, 26.8.1956, 0017-0019

ROZPOZNANIE STAVIA NEVESTU DO POZÍCIE

No,  cirkev  nerozpoznala  svoj  deň.  Ako  bol  Izrael  donútený  navrátiť  sa  do 
Palestíny, ona  bude  donútená  vojsť  do  Svetovej  Rady  Cirkví.  Prečo?  Ona 
nerozpoznala svoju hodinu. Ľudia vyjdite  z nej!  Nebuďte účastní  jej  hriechu! 
Utečte, aby ste si zachránili život, inak budete prichytení so znamením šelmy, a 
nebudete môcť už nič s tým urobiť. Nech ten, kto je špinavý, bude ďalej špinavý. 
Nech ten, kto je svätý, nie bude svätý - teraz je svätý ... Nech ten, kto je svätý,  
nie žena s ostríhanými vlasmi; ona nemôže byť. No, to znie veľmi tvrdo, ale to je 
Písmo. Biblia hovorí, že ona hanobí svoju hlavu. A jej hlavou je jej muž. Jeho 
hlavou je Kristus; tak ona hanobí Krista. Ako môže hanobiť a nebyť pri tom 
špinavá? Nech tá, ktorá má ostrihané vlasy, nech si ich ďalej strihá! Nech tá, ktorá 
nosí  šortky,  nech  ich ďalej  nosí!  Nech ten,  kto  zapiera  Slovo,  nech  Ho ďalej  
zapiera! Ale nech ten, kto je svätý, bude ďalej svätý! Nech ten, kto je spravodlivý,  
bude  ďalej  spravodlivý,  spravodlivé  Slovo Božie,  zjavený Syn  Boží.  Je  ďalej 
svätý, ďalej spravodlivý. Rozpoznaj. Tak veru!

Dni... Nie, cirkev nerozpoznala svoj deň, ako Izrael vo svojej zasľúbenej zemi. On 
nevedel, ako sa tam dostal. On sa proste automaticky dostal tam naspäť. Prečo? 
Národný nátlak ho postavil na jeho miesto. No, chcem niečo povedať. Národný 
nátlak donútil Izraela vojsť do jeho domoviny. Národný nátlak donúti vojsť 
cirkev do Svetovej Rady Cirkví. Ale moc Božia vovedie ľudí do Nevesty.Svet 
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núti ísť na túto stranu, a svet núti ísť na tamtú stranu, ale Božia moc núti ísť hore, 
Duch Boží, ktorým je Slovo Božie - "Moje Slovo je Duch a život." - postaví 
Nevestu na jej miesto. Pretože ona rozpozná svoje miesto v Slove; potom je 
ona v   Kristovi, postaví ju to na jej miesto.  Žiadna národná moc to neurobí. Ale 
tá národná sila doviedla Izrael  do domoviny.  Tie národné sily Cirkevnej Rady 
dovedú každú organizáciu do toho, ale moc Božia zodvihne Nevestu do chvály, 
preč z toho.
Ó ľudia, rozpoznajte svoj deň, ako vás Ježiš varoval,  ten znak Sodomy, a stav 
cirkví tohoto dňa.
Pozrite sa čo On povedal, že sa stane v tomto dni. Počúvajte to skutočne pozorne.  
Znak  Sodomy  sa  odohrá  v  tomto  čase.  Znak,  ako  Abrahám,  ten  deň  pred 
Sodomou, ktorý bol vyvolaný. Všetky tieto veci, ktoré boli prorokované sa budú 
teraz diať. Pozorujte deň v ktorom žijete. Prešli sme cez to a cez to.
No, On vám zasľúbil poslať nebeské svetlo, aby dozrelo semeno Slova, ktoré malo 
byť zasiate na tento deň. To semeno je v tomto. To semeno je Biblia. Prečo? Ježiš 
tak povedal: "Slovo je semeno, ktoré rozsievač seje." A teraz, prv ako môžete mať 
nejakú úrodu, nezáleží či vy sejete to semeno, ono musí mať svetlo, ktoré dá 
zrelosť tomu smenu, inak ono zhnije a nebude na nič; ono zahynie. Ale ak je 
semeno v zemi,  v dobrej zemi so správnym druhom slnečného svetla,  ono 
musí  dozrieť.  A On zasľúbil,  že  v  posledných dňoch,  v  čase  večera  vyjde 
slnko,  aby dalo zrelosť  tomu semenu. To semeno je  kázané.  Syn Boží  dáva 
zrelosť tomu semenu, tým že to potvrdzuje, spôsobuje, že ono je vytláčané von 
pred vašimi očami, a dokazuje, že je to pravda. Rozumiete? Rozpoznajte svoj deň.

POZNAJ SVOJ DEŇ A JEHO POSOLSTVO, 64-0726, 0191-0195

DOKONALÁ NEVESTA

“Sedem zlatých svietnikov.” V 2. Mojžišovej 25:31 je povedané, 

“Spravíš aj svietnik z ČISTÉHO zlata, z KUJNÉHO zlata sa spraví svietnik, jeho  
bedro i jeho driek, jeho kalíšky, jeho makovice a jeho kvety budú z neho.” 

Pravá  cirkev  Ježiša  Krista,  nevesta,  je  prirovnaná  k  ČISTÉMU  zlatu.  Jej 
spravodlivosť je JEHO spravodlivosť.  Jej  vlastnosti  sú JEHO vlastné nádherné 
vlastnosti. Jej totožnosť je nájdená v Ňom. Čím je On, to ona zrkadlí. Čo má On,  
to ona zjavuje. Nie je v nej žiadna vina. Ona je celá nádherná, zvnútra i zvonku. 
Od začiatku až do konca je dielom svojho Pána a všetky Jeho diela sú dokonalé. V 
skutočnosti je v nej zhrnutá a zjavená večná múdrosť a úmysel Boží. Ako to kto 
pochopí? Ako to kto porozumie? Hoci to nedokážeme, môžeme to prijať vierou, 
lebo Boh to tak povedal.  
No nielenže je ten svietnik zo zlata, ale je z TEPANÉHO zlata. Ručná práca z 
tepaného zlata podľa plánu, ktorý bol daný skrze Ducha. Bol niekedy okrem jej 
Pána a Majstra Ježiša Krista nejaký ľud tak bitý a prečisťovaný ako nevesta Ježiša 
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Krista? Ona skutočne na svojom tele dopĺňa utrpenie, ktoré Kristus ponechal. Jej 
majetok je vyplienený. Jej život je v nebezpečenstve. Je považovaná za ovcu na 
zabitie.  Je zabíjaná po celý deň. Trpí  veľmi,  ale v tom všetkom neodpláca ani 
nedáva príčinu, aby trpeli druhí. Táto milá nevesta Kristova je hodná Evanjelia. A 
tak, ako zlato je poddajné na rozdiel od mosadze, ktorá pod údermi praská, bude 
toto zlato Božie znášať svoje utrpenie pre Pána a neskloní sa ani nebude zlomené, 
ani zničené, ale formované ako predmet zostávajúcej krásy a radosti skrze skúšky 
a testovanie v tomto živote.  

VÝKLAD SEDEM CIRKEVNÝCH VEKOV, 03.K / JEŽIŠ, JEHO POSOL A CIRKVI, n, 7.V-021, 0219 

NEROZPOZNALI PREBUDENIE NEVESTY

Všade teraz hovoria,  nieto prebudenia.  Každý sa sťažuje,  kazatelia plačú. Čítal 
som  jedny  vynikajúce  noviny,  ktoré  prichádzajú  sem  do  zboru,  veľmi  dobré 
noviny. A poznám toho vydavateľa, a poznám tých ľudí. A oni sú pobožní ľudia, 
veľmi dobrí, brat a sestra Moorovci, Hlásateľ Jeho Príchodu, jedny z najlepších 
novín na misijnom poli, Hlásateľ Jeho Príchodu. Ale oni sotva vytlačia niečo iné 
než  ako:  "Postite  sa,  modlite  sa,  postite  sa,  modlite  sa!  Zatrúbte  na  trúbu! 
Zvolajte ..." Koľkí to čítajú? Viete, vidíte to po celý čas. "Postite sa, modlite sa, 
postite sa, modlite sa!" Nič iné nepočujete. "Postite sa, modlite sa! Jedného dňa 
budeme mať veľké prebudenie! Stane sa veľká vec! Všetci sa modlite, modlite sa,  
modlite sa! Ešte nie je príliš neskoro!"
Prečo to oni robia? Prečo to oni robia? Oni chcú veľké prebudenie. Oni kričia,  
veria,  že  bude  prebudenie.  To  sú  dobrí  ľudia.  Čo  to  je?  Čo  oni  urobili?  Oni 
nerozpoznali  prebudenie  Nevesty.  Vidíte?  Tým,  že  sú  Kresťania  oni  cítia 
potiahnutie tejto hodiny, ale oni nerozpoznali, čo  sa stalo. To spôsobuje, že 
majú  taký  názor.  Oni  vedia,  že  niečo  sa  má  stať;  ale  vidíte,  oni  na  to  
očakávajú, že to príde tam v budúcnosti, zatiaľ čo sa to už stalo rovno pri vás.
To je tá istá vec, ktorú oni urobili v tých dávnych dňoch. Oni verili v príchod 
Mesiáša. Oni verili, že má prísť predchodca. Ale to bolo rovno pri nich a oni to 
nevedeli.  Oni  to  nespoznali.  Oni  verili,  že  príde  predchodca,  ktorý  bude 
predchádzať Mesiáša. A oni mu odsekli hlavu a svojho Mesiáša zabil, pretože to 
bolo prorokované, že budú slepí. Hozeáš tak povedal.

A ten istý Duch, ktorý hovoril cez Hozeáša, hovoril cez Jána, a povedal, že cirkev 
v týchto posledných dňoch bude nahá a slepá, a že Jeho vystrčí von z cirkvi.  Oni 
prehliadli, že tieto proroctvá sa vyplnili. Ale pretože sú tam, oni si uvedomujú, 
že niečo sa musí stať. Oni to proste nechápu. Oni si to neuvedomujú. Viac ako tí 
Židia  vtedy,  slepá  Laodicea  -  bohatstvo,  teológia,  nepriateľskí  s  cirkvou, 
nepriateľsky nastavení voči posolstvu. Pozrite ako nepriateľsky boli nastavení títo 
Židia voči  Jánovi.Pozrite ako nepriateľsky  oni  boli  nastavení  voči  Ježišovi, 
zatiaľ čo On bol práve ten, o ktorom oni tvrdili, že Ho očakávajú.

POZNAJ SVOJ DEŇ A JEHO POSOLSTVO, 64-0726
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SKUTKY SÚ PREJAVOM, ŽE MILOSŤ ZAUJALA MIESTO

TAK HOVORÍ PÁN, bude potrebná dokonalá láska, aby vás preniesla na to 
Miesto, lebo to je všetko, čo tam bolo. Nezáleží na tom, koľko náboženských 
prejavov, koľko dobrých skutkov ste urobili, alebo čokoľvek ste urobili, to nebude 
počítané  za  nič  v  ten  deň.  Bude  potrebná  dokonalá  láska.  Takže  čokoľvek 
robíte, odložte nabok všetko ostatné,  až kým nebudete tak naplnení láskou 
Božou, že budete môcť milovať tých, ktorí vás nenávidia.  
Ja som len, ako som jedného rána povedal, bol som učinený... Celé moje odenie 
je milosť. Mnoho ľudí hovorí, "Poškriab ma po chrbte, a potom ťa ja poškriabem. 
Áno, urob niečo pre mňa a potom ja urobím niečo pre teba." To nie je milosť. 
Milosť je to, že ak ťa svrbí chrbát, tak ja ho jednako poškriabem, či ty poškriabeš  
mňa  alebo  nie.  Možno  ma  udrieš  do  tváre  a  povieš,  "môj  chrbát  potrebuje 
poškriabať," tak ja ho poškriabem. Vidíte? To je to, urobte niečo. Ja neverím v 
skutky, ja verím, že skutky sú láska. Skutky sú prejavom, že milosť zaujala 
miesto. Ja nie som verný svojej manželke preto, že by som vedel, že sa so mnou 
rozvedie, ak by som jej nebol verný; ja som jej verný preto, lebo ju milujem.  

ADOPCIA, 4.časť Adopcia alebo umiestnenie, Jeff.IN, v22.5.1960, 0105 

SKUTOČNÁ MATKA, VÁŽ SI JU AKO LEN MÔŽEŠ

Tak, ale teraz, dobrá žena je klenotom v korune svojho muža. Má byť ctená. 
Moja  matka  je  taká  žena  a  moja  žena  je  taká,  oni  sú  milé.  A mám  tisíce 
kresťanských sestier, ktoré si veľmi vážim. Ale ak si oni vedia vážiť to, čím ich 
Boh urobil, matkami a skutočnými kráľovnami, vtedy je to v poriadku. Žena je 
jednou z najlepších vecí, ktorú Boh mohol dať mužovi. Okrem spasenia, žena 
je  tou  najlepšou  vecou,  ak  je  to  dobrá  žena. Ale  ak  nie  je,  Šalamún 
povedal: "Dobrá žena je klenotom v korune svojho muža, ale zlá žena, nedobrá, je  
ako voda v jeho krvi." A je to tak, to je tá najhoršia vec, ktorá sa môže stať. Tak 
dobrá žena .. Brat, ak máš dobrú ženu, váž si ju ako len môžeš. Je to tak, mal by 
si si ju vážiť. Skutočnú ženu. 
A deti, ak máte skutočnú matku, ktorá zostáva doma a snaží sa starať o vás, 
stará sa, aby ste mali čisté oblečenie, posiela vás do školy, učí vás o Ježišovi, 
mali by ste si vážiť takú milú matku, so všetkým čo je vo vás. Mali by ste si 
ctiť tú ženu, tak veru. Pretože to je skutočná matka.  

UDALOSTI Z MÔJHO ŽIVOTA, Los Angeles.CA, p19.4.1959, 0087
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ZAVOLANÝ NA SCÉNU DO ČINNOSTI

Ján 14. 12. Ježiš povedal: "Ten kto verí vo Mňa, skutky,ktoré Ja činím aj on bude 
činiť." To je isté. Naša viera privádza Krista do našej prítomnosti.  

On povedal  v  Lukášovi  v  17.  kapitole: "V posledných dňoch,  keď sa zjaví  Syn  
človeka, bude čas, ako za dní Sodomy a Gomory." Vidíme, že to sa deje.  

On povedal,  prv ako nadišiel  ten  čas,  v  Malachiášovi  4.,  že: "Vyjde  Posolstvo,  
ktoré prinavráti ľudí späť do tej originálnej viery, ktorá raz bola daná ľuďom." Od 
počiatku to bolo v Božom pláne. A potom bezbožní budú popolom a spravodliví 
budú šliapať po ních svojimi nohami.  

Vidíme  všetky  tieto  zasľúbenia. On  teraz  čaká  práve  na  teba,  teba,  teba, 
každého jedného z vás, aby ste Ho zavolali na scénu. Zavolať Ho na scénu! To 
je to,  kde On chce byť, zavolaný na scénu do činnosti. Všimnite si,  keď Ho 
zavoláte na scénu ... Tak potom povieme: "Zobuďme Ho."Zavolajme ho tedy aby 
potvrdil Svoje Slovo a to,  čo zasľúbil,  že bude robiť. Ako On ...  poznáme v 
zjavení  Ježiša  Krista  v  posledných  dňoch,  bude  to  ako  to  bolo  vo  dňoch 
Sodomy. On  zasľúbil  dať  cirkvi  to  zjavenie,  keď  sa  On  zjaví. Tak 
nepochybujte a nebojte sa, On je ten istý včera, dnes i naveky.  

ZAVOLANIE JEŽIŠA NA SCÉNU, DENHAM SPRINGS.LA, V19.3.1964, 0136-0139
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---  Brožúra nie je na predaj  ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2012.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 

Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 
Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí

mailto:info@vecerne-svetlo.sk
http://www.vecerne-svetlo.sk/
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www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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